
Mag. Irena Manfredo Lazar, dr.med
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AVTOHISA KRŽIŠNIK
Roman Kržišnik s.p.,1410 Zagorje, Selo 65 

teMfin:prodaja 0601/64-729,servis 0601/63-399
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Svetovno priznanje varnosti, ekologiji, udobju, 
eleganci in kvaliteti
VSI SERIJSKI MODELI:
* 3letna garancija ali 100.000 prevožemk km
* 6 let garancije proti rji A 

ekološki motorji i 16V tehniko 
dvojna zračna blazina - airbag 
mo,ho skrinjica za potnike na zadnjih sedež* 
centralno zaklepanje 
temna stekla 
nastavitev servo volana 
ugodni avstrijski krediti - Mazdo Bank

I ' 1godni leas mg II II
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PRODAJA VOZIL MAZDA - SERVIS - PRODAJA REZERVNI DELOV - LIČARSTVO 
KLEPARSTVO - AVTO VLEK A - PRODAJA BARV GLASU RIT - RENT-A-CAR

AKCIJA \ SEPTEMBRU

<U> Hvunnni

• povrnitev stroškov 
zavarovanja, 
cestnine in tablic

• kupcem nudimo nuli 
kompletno obvezno 
opremo v vozilu.
ter originalne 
prevleke sedežev

AVTOAtirrOKcEUEdd
DELOVNA ENOTA TRBOVLJE, Savinjska c. 36

prodaja 27-664, servis 27-110
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Lepo je klepetati s prijetnim sogovornikom, ki 
nikogar ne obsoja, ki se trudi priti stvarem do dna 
in ki zraven naredi tudi kaj za druge. Takšna 
sogovornica je zagotovo magistra Irena Lazar 
Manfredo, s katero smo se tokrat pogovarjali.

Da je bila beseda dana človeku zato, da skrije 
misel, je mnenja Malagrida. Morda so takšnega 
mnenja tudi zaposleni v TEVE Varnosti, ki so 
nezaupljivi do vodstva in tujega partnerja v 
podjetju.

Pišemo o TET 3, radeškem občinskem prazniku, 
predstavljamo vam Šmarješke Toplice, v katare radi 
zahajajo tudi člani Društva invalidov Trbovlje, za 
vse, ki jih poleg materialnega zanima tudi duhovni 
razvoj, pa spet rubrika Izziv umu.

Zasavc je debelejši za isto ceno. Radi bi, da bi vam 
bil všeč.

NASLOVNICA: V naravi
loto: ježe Raniinoer jr. Oblikovanje: Slavko Garantini

Rodkumčani zadovoljni

Tuji partner ali 
odstop direktorja

Pogovor: mag.
Irena Lazar Manfredo

TET 3 da, TET 3 ne

Radeški občinski 
praznik

Bilo je prvič, 
a ne zadnjič

Dobrodošli v 
Šmarjeških Toplicah

Izziv umu

Uspelo državno 
prvenstvo
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3. septembra - V stop v šolo je težko 
pričakovan, prijeten ali pa težak, kakor 
za koga. Vsekakor pa je v tem tednu 
prav zabavno vsem, ki prve šolske urice, 
vsaj za kratek čas, preživijo v 
telovadnici OŠ Alojza Hohkrauta. Tu 
so namreč pripravili celotedensko 
presenečenje, to je pričetek nekoliko 
drugače: z Legolandom. Prikladno za

predšolske in šolske otroke.
4. septembra - Trboveljske mažorete 

pričnejo, po z nastopi bogatem poletju, 
zrednimi vajami. V svoje vrste pa vabijo 
deklice, kijih privlačita korak in palica. 
Celo najmlajše, stare pet let ali več.

5. septembra - V zagorski Varnosti 
je pripravljen program razreševanja 
prezaposlenosti. Že 21. septembra bo 
znan poimenski spisek 72 odvečnih 
delavcev. Kako bo vnaprej poskrbljeno 
zanjihov socialni položaj, pa je odvisno 
glede na sprejetje ponujenega 
programa.

6. septembra - Teče Art Javor. 
Srečanje slikarjev, ki že imajo svojo 
preteklost. In kot kažejo organizatorjevi 
napori, tudi prihodnost.

7. septembra - Litijska lovska 
družina slavi 50-letnico. Ob tej 
priložnosti pa je izdan tudi zbornik. 
Srečanje poteka na Ponovičah. Medtem 
ko se lovci veselijo, imajo policisti polne 
roke dela. Celo s helikopterjem danes 
preiskujejo litijsko območje, da bi 
morda izsledili domnevnega storilca 
petkovega umora ali vsaj njegov avto. 
Podobnega dejanja v Litiji že dolgo ni

bilo - s streli v glavo je fant umoril bivše 
dekle.

8. septembra - Delavci Elektra celo 
ob nedeljah barvajo drogove javne 
razsvetljave po Trbovljah. Le ob prostih 
dnevih se promet tako umiri, da z 
dvižnim avtom sploh lahko postorijo 
potrebno.

9. septembra - Deloza je zdravo 
zagorsko podjetje. Zaposluje 213 ljudi, 
od tega 12 moških. Dela imajo, 
zaenkrat, dovolj, in se dobro držijo.

Mateja Grošelj
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40 let Ekonomske srednje šole Trbovlje Romanje k Novi Štifti
Septembra letos praznuje Ekonomska srednja šola Trbovlje svoj 40-letni jubilej. Zadnja leta 

deluje v okviru Glmnazlje-Ekonomske srednje šole Trbovlje, v času ustanovitve in še dolga leta 
potem pa je delovala kot samostojni učni zavod. Svoje prostore Ima na Gimnazijski cesti 10. Vred 
zadnjo vojno v Trbovljah ni bilo srednje šole, bila pa je prav v istih prostorih, sicer v manjšem 
obsegu, Meščanska šola Trbovlje, ki je v precejšnji meri zapolnila vrzel v pogledu pomanjkanja
izobrazbe mladih.

Začetki Srednje ekonomske šole segajo v prva 
povojna leta. Poleg gimnazije, ki je bila 
ustanovljena takoj po vojni, je začela leta 1947 na 
pobudo takratnega povetjeništva za trgovino in 
preskrbo OLO Trbovlje delovati gospodarska šola. 
Taje že leta 1948 prerasla v Ekonomski tehnikum, 
že po dveh letih sojo premestili z dijaki in učnim 
osebjem v Novo mesto, kjer se je pridružila 
istoimenski šoli.

Pomanjkanje vseh vrst kadrov s srednjo in 
visokošolsko izobrazbo se je čutilo na vsakem 
koraku. Širila so se obstoječa in ustanavljala nova 
podjetja in ustanove ter državna uprava. Vse te 
gospodarske in negospodarske inštitucije pa niso 
mogle zaposlovati ljudi z ustrezno oziroma 
zahtevano izobrazbo. To se je seveda odražalo v 
uspešnosti oziroma neuspešnosti poslovanja. 
Odgovorni so se tega zavedali, zato so od teh 
ugotovitev prešli k pobudam in dejanjem. Tako je 
že v šolskem letu 1956/57 začela s poukom ESŠ v 
Trbovljah pod vodstvom ravnatelja, profesorja 
Bogdana Šteha, dipl. ekonomista. Ob nastajanju 
novega učnega zavoda so se organizatorji srečevali 
z velikimi prostorskimi, kadrovskimi in finančnimi 
problemi. Šola svojih prostorov ni imela, zato je 
prvi letnik gostoval v pritličju v enem razredu. 
Zanimanje mladih, kot tudi njihovih staršev, je 
bilo zelo veliko, namreč za šolanje na tej srednji 
šoli v domačem kraj u. Kmalu pa seje ESŠ preselila 
v 2. nadstropje gimnazijskega poslopja. Ker seje 
izkazala velika potreba po dodatnem izobraževanj u 
odraslih, že zaposlenih, je bila na pobudo in ob 
podpori borčevske organizacije dejavnost ESŠ 
razširjena. Že decembra 1956 je namreč pričel 
delovati tudi prvi razred ESŠ za odrasle, s čimer se 
je predhodno strinjal in o tem sklepal takratni 
OLO Trbovlje. V tistih letih se je izobraževanje 
zaposlenih razmahnilo domala po vseh podjetjih, 
vendar je vse te izobraževalne akcije povezala 
Ljudska univerza v Trbovljah. Šolanje za odrasle 
je trajalo 3 leta, učna snov je bila enaka kot za 
redne dijake, stopnjaznanjain kriteriji ocenjevanja 
so bili enaki, izpiti so bili konec leta, predavanja 
pa 18 ur tedensko dopoldan. V to izobraževanje so 
se vklj učili tudi kandidati iz Hrastnika, Zagorja in 
nekaterih drugih krajev. Leta 1959 je maturirala 
prvageneracija na oddelku za odrasle, leto kasneje 
pa prva generacija rednih dijakov. Po površni 
oceni je doslej končalo šolanje na ESŠ Trbovlje 
okoli 2.500 slušateljev.

V skladu s takratno novo šolsko zakonodajo sta 
se leta 1975 Gimnazij a in Ekonomska srednja šola 
T rbovlje združili v TOZD Gimnazija-Ekonomska

srednja šola, skupno s Tehnično strojno in elektro 
šolo ter Revirsko delavsko univerzo pa se je GI- 
ESŠ povezala v Šolski centerTrbovlje. Leta 1990 
sta Gimnazija-Ekonomska srednja šola Trbovlje 
postali samostojni učni zavod.

Ob 40-letnem jubileju Ekonomske srednje šole 
lahko zapišemo, daje ta učni zavod opravil v vseh 
teh letih veliko delo na področju izobraževanja 
srednješolskih kadrov ekonomske in poslovne 
smeri v Zasavju in mnogim mladim, pa tudi 
starejšim občanom, omogočil šolanje ter pridobitev 
ustrezne šolske izobrazbe.

Marijinega pra
znika - velikega

Tako kot že vrsto let so sc tudi letos v avgustu 
Zagorjani podali na romarsko pot k Mariji 
Zvezdi. Z njimi pa so se na romanje podali tudi 
romarji iz bližnjih in bolj oddaljenih krajev: 
prišli so celo Iz Gornje Radgone in Preserja pri 
Ljubljani. Romarska pot je letos slavila 
jubilejno 250. leto. V ta namen je odšlo iz 
Čemšcnlka preko 150 romarjev. Nestalno 
vreme (malo sonca, več dežja) pohodnikov ni 
odvrnilo od začrtanega cilja.

Ekonomska srednja šola Trbovlje pripravlja ob 
svoji 40-letnici srečanje vseh maturantov in 
uči teljev tega zasavskegasrednješolskegazavoda, 
ki bo 5. oktobra zvečer v športni dvorani na Logu 
v Hrastniku. Na to srečanje vabijo organizatorji 
vse absolvente oz. maturante ESŠ Trbovlje vseh 
40 let, tako redne kakor tudi večerne, vse učitelje 
vseh generacij. Šola vabi predvsem tiste 
absolvente, ki so obiskovali oddelke za odrasle, da 
sami dvignejo vstopnice za to prireditev, ki so na 
voljo v tajništvu GI-ESŠ Trbovlje, s plačilom 
prispevka (za brošuro ipd.). Za te namreč nimajo 
naslovov, da bi jih osebno vabili.

Tine Lenarčič
Med tridnevnim peš romanjem so obiskali 

sedem cerkva: pričeli so s prvo skupno mašo v 
čemšeniški cerkvi, nato so se ustavili v kraju 
Okonina in tamkajšnji cerkvi, zatem so obiskali 
cerkev sv. Frančiška v Radmirju, mogočno 
katedralo v Gornjem Gradu, cerkev sv. Miklavža, 
Marijo Zvezdo v Novi Štifti in cerkev v Tuhinju, 

prav tako posvečeno 
Mariji. Tudi letos so 
se na predvečer

šmarna - srečali pri 
večerni sv. maši z 
ostalimi romarji in 
Marijo počastili še 
s skupno procesi
jo.

Prijateljevanje, 
petje in molitev so 
letos zopet dali 
pečat temu ro
manju.

K.P.
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V zagorski krajevni skupnosti 
Podkum bodo letošnji krajevni 
praznik obeležili še posebej 
zadovoljni, saj jim je v treh letih 

končno uspelo postaviti mrliško 
vežico, obnoviti osnovno šolo in 
zgraditi športno igrišče. Čeprav 

pade praznik na 15. september, ga 
bodo praznovali v soboto, 14. 
septembra, in ga zaključili z

veselico, na kateri bo igral 
ansambel Slovenski odmev.

Franc Sakeljšek, ki je predsednik 

KS Podkum že peto leto, je povedal, 

da so se za gradnjo mrliške vežice 

odločili že leta 1993. Zbirali so 

prostovoljne prispevke v denarju in 

materialu. Napomočjimjepriskočila 

tudi zagorska občina. Za gradnjo do 

prve faze je namenila 4,5 milijonov

Prvotno je bil tudi predviden začetek del z.a polaganje 
plinskega omrežja ter vodovodnih cevi za 15. avgust, zdaj pa 
računajo, tla bi z njim začeli 15. Mn. S pripravljalnimi deii na 
nekaterih odsekih pa so začeli že prve avgustovske dni, to pa 
pomeni, da Slovenski plinovodi uresničujejo sprejete načrte 
tudivKS.

Vsega skupaj nai hi položili okoli 3.000 metrov plinskih in novih
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tolarjev. Tako je bila vežica pod 

streho v letu '95. Takrat so uredili 

tudi notranje prostore. Letos so 

dokončali še druga dela (kleparska, 

fasada,...) s še enim občinskim 

milijonom.

Pomoč občine je bila več kot 

dobrodošla, čeprav so tudi krajani 

sami prispevali dva milijona tolarjev, 

material in ogromno prostovoljnih 

ur. Pohvala velja vsem, ki so 

pomagali, kot tudi župniku Jožetu 

Erjavcu, ki je brezplačno odstopil 

zemljo. Pridobitev je za KS Podkum 

zelo pomembna, pravi njen
Franc Sakeljšek, predsednik KS Podkum

in ministrstvo za šolstvo in šport 
namenila 18 milijonov. Igrišče bodo 

koristili šolarji, teh je trenutno okrog 
45, in člani športnega društva, ki se 
bo v kratkem registriralo.

Tatjana Polanc 
Foto: Tomo Brezovar

predsednik, saj je v Podkumu čedalje 

več prebivalcev, številka se giblje 

nekje okrog 840, krajevna skupnost 

pa je tudi zelo razvejana.

Druga prav tako pomembna 
pridobitev v tej krajevni skupnosti je 

športno igrišče, za kateregasta občina
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Asfaltirali cesto
Mlinše - V krajevni skupnosti 

Mlinše so ponosni na asfaltirano 
cesto Vidrgar-Ravne v dolžini treh 
kilometrov (štirje odcepi po petsto 

metrov). Z deli na cesti so začeli že 
lani, zaključili pa so jih letos. 
Sredstva za dela so zbrali krajani 

sami, nekaj pa je prispevala tudi 
zagorska občina. V nedeljo, 15. 
septembra, bodo cesto tudi uradno 

otvorili. Otvoritve naj bi se med 
drugim udeležil tudi zagorski župan 
MatjažŠvagan. Po otvoritvi ob 16.30 

uri bo pri gostilnici Zupanc v 
Kostrevnici tudi veselica, na kateri 
bodo prisotne razveseljevale Vesele 
Štajerke.

Luknjasta pol
Čemšcnlk - V naselju Križe v 

Zgornjem Jesenovem so se pred 
dobrim tednom sestali prebivalci in 

lastniki vikendov. Teh je skupaj 
okrog osemindvajset. Razpravljali 

so o obnovi ceste Zgornje Jesenovo 
- Znojile, ki je dotrajana in je je ob 

vsakem neurju manj. Cesto, ki vodi 
mimo Znojil do turistične točke 1. 
junij, so pred približno desetimi leti 
že obnavljali, urejali dranažne cevi 
in odtoke, vendar jim je takrat 
zmanjkalo finančnih sredstev, da bi 
z deli nadaljevali. Krajani in lastniki 
vikendov so tokrat odločeni, da cesto, 

dolgo okrog štiri kilometre, 
dokončno uredijo in asfaltirajo. Na 
zagorsko občino bodo vložili prošnjo 
za pomoč, seveda pa bodo morali 

denar zbirati tudi sami.
T.P.

Državne subvencije za 
učinkovito rabo in izkoriščanje 

obnovljivih virov energije
Znano je, daje moč z enostavnimi 

in cenenimi posegi zmanjšati rabo 
energije, kar pomeni zmanjšanje 
stroškov za ogrevanje, manjše 

onesnaževanje okolja in manjšo 
odvisnost posameznika od 
dobaviteljev virov energije. Iz tega 
vzroka je v letošnjem letu Agencija 
zaučinkovito rabo energije, ki deluje 

v okviru ministrstva za gospodarske 
dejavnosti, razpisala subvencije oz. 

nepovratna sredstva, s katerimi želi 

aktivno prispevati k učinkoviti in za 
okolje sprejemljivi rabi energije v 

naseljenih individualnih objektih in 

stanovanjih.

V okviru akcije se dodeljujejo 
nepovratna sredstva za sledeče 

ukrepe:
- tesnenje obstoječih oken s 

subvencijo do 400 tolarjev/m tesnila 
oziroma največ 10.000 tolarjev na 

gospodinjstvo,

- izvedbo toplotne izolacije 

obstoječih podstrešij s subvencijo 
350 tolarjev/m2 oziroma največ

28.000 tolarjevna gospodinjstvo,
- nastavitev in kontrolo oljnih 

gorilcev pri kotlih za centralno 
ogrevanje s subvencijo 5.500 tolarjev 

na gospodinjstvo.

Skupaj s programom PHARE pa 
je ministrstvo za gospodarske 
dejavnosti pripravilo razpis za 

subvencioniranje sprejemnikov 

sončne energije za toplo vodo. Tako 

bo tistim, ki so ali bodo v letošnjem 
letu zgradili solarni sistem, izplačana 

subvencija v višini 18.000 tolarjev/ 
m2 vgrajenega sprejemnika. Tako 
znaša subvencija za nakup 
sprejemnika z 2 m2 cca 50.000 

tolaijev ali manj, 36.000 tolarjev, 
kar pa ni zanemarljivo. Vsi razpisi 
bodo veljali le do porabe sredstev, 
zato nikar ne čakajte.

Na razpisih lahko sodelujejo vsi, 
ki bodo izpolnili naslednje pogoje:

- so lastniki oz. upravniki 

obstoječega stanovanjskega objekta 

na področju RS,

- bodo pridobili pozitivno mnenje

energetskega svetovalca, po 
kriterijih, ki jih določa izvajalec 

projekta,
- po končanem posegu bodo 

izvajalci posameznega projekta 
dostavili predpisano vlogo za 
dodelitev subvencije z vsemi 

zahtevanimi prilogami

Razpis seje v letošnjem letu začel 

šele v septembru. Za vse nadaljnje 

informacije, razpisne obrazce, 
praktične nasvete, svetovanje in 
strokovno pomoč se obrnite za 
energetsko svetovalno pisarno 
Trbovlje, ki pokriva območje 
Trbovelj, Hrastnika, Zagorja in 

Litije. Uradne ure pisarne so ob torkih 
in četrtkih od 16. do 17.30 ure. V tem 
času nas lahko obiščete na 

Gimnazijski 22 a, ali na telefonu 27- 

380 ah 25-513. Če ne utegnete, nas 

pokličite na omenjeni številki in na 

odzivniku pustite svojo št. telefona, 

da se dogovorimo za termin.
Zoran Gračner, dipl.ing.
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Cvetje Evrope
Razstava Cvetje Evrope, ki je 

prejšnji vikend potekala v Mozir
skem gaju, dokazuje, da nam v 
Evropi ne bo postlano z rož'caml. 
Sicer drži, daje bilo za razliko od 
Šuštarske nedelje tokrat cvetje na 
prvem mestu in kramarske zadeve 
bolj postranske. Drži pa tudi, da 
so se vsi, ki se s cvetjem malo bolj 
resno ukvarjajo, držali za glave. 
Pa ne zaradi cvetja samega, temveč

zaradi obupno visokih cen 
vrtnarskih pripo-močkov in cvetja 
samega.

Samarazstavacvetjanibila, takole 
na oko, nič posebnega. Pravi vrtnarji 
in ljubitelji hortikulture so sicer 
vsepovsod našli kaj zase. 
Organizatorji pa so pokazali in 
dokazali, da je cvetje mogoče 
uporabiti na sto in en način.

Na razstavi pa je bil prisoten tudi 
zasavski biznis. Podjetje Svead.o.o. 
je otvoritev razstave izkoristilo za

odprtje svojega stalnega razstavnega 
paviljona, namenjenega promociji 
Sveinih kuhinjskih in drugih progra
mov, z vsem potrebnim svetovanjem 
pri nakupu. Ta paviljon bo odprt 
celo sezono, celo ob sobotah in 
nedeljah. Tako si od 6. septembra 
lahko poleg cvetja v Mozirjah 
ogledate tudi izdelke tovarne Svea iz 
Zagorja.

Pa še to. Poleg koncerta Pihalnega 
orkestra Svea, ki je potekal 8. 
septembra, so bili na sejmu prisotni 
tudi nekateri trboveljski podjetniki.

J.N.

Cementarna je slavila 
visok jubilej

V petek in soboto, 6. in 7. 
septembra, je Cementarna Trbovlje 
slavila svoj 120-letni jubilej. Prvi 
dan so povabili v goste poslovne 
partnerje, v soboto zvečer pa je bila 
osrednja prireditev v DD Trbovlje. 
Govorila sta direktor Janez Malovrh 
in predsednik Svobodnih sindikatov 
Slovenije, Dušan Semolič, izvedli 
pa so tudi krajši kulturni program. V 
avli doma pa so nato nadaljevali z

družabnim srečanjem ob sodelovanju 
ansambla Štajerskih sedem. Podjetje 
je ob jubileju pripravilo in izdalo 
katalog. Pripravili pa so tudi srečanje 
z upokojenimi sodelavci.

T.L.

Zavarovalnica Triglav 
uspešna

Zavarovalnica Triglav je v letu 
1995 kljub veliki konkurenci drugih 
zavarovalnic ohranila tržni delež iz 
prejšnjega leta, kar je bil eden izmed 
temeljnih ciljev poslovanja. Premija 
pa je realno porasla kar za 13 od
stotkov. Obpovečanjupremijeglede 
na prejšnje leto in ob izboljšanju 
zavarovalno-tehničnega rezultata je 
Zavarovalnica Triglav zaključila 
poslovno leto 1995 s pozitivnim 
rezultatom v višini milijarde in 
petdeset milijonov tolarjev pred 
obdavčenjem. Ta rezultat pa kaže, 
da je uresničevanje strateške 
usmerjenosti h krepitvi finančne 
moči in stabilnosti ter ohranjanje 
tržnega deleža v Sloveniji cilj, ki so 
ga dosegli in nemara celo presegli.

J.N.

TRAD1CION

zbora

_________________________________

LNEGA SREČANJA ZASAVCEV IN SAVINJČANOV NA

MRZLICI
0,15. SEPTEMBRA OB 11. uri pri planin 

ovomik bo predsednik Državnega 
Poskrbljeno bo za kulturni proj 

Vljudno vabljeni!

s kem domu. 
RS Jožef Školč.

k



IZPOSOJEVALNICA POROČNIH ŽENSKIH OBLEK

NEVESTA
Hermina Tratnik

1411 Izlake, Mlinše 35c; tel.,fax:0601/75-143 
____ konfeti za poroke, srebrne, zlate...

STEKLARSTVO
Darko Mišic s.p.

Savinjska cesta 9a 
1420 Trbovlje, Tel.: 0601/27-281 

del.čas: od 8. do 12. in od 16. do 18. ure, 
sobota od 8. do 12. ure

OKOV1Č Franko 
VODOINSTALATERSTVO

Kešetovo 7, Trbovlje 
Tel.: 0601/26-359, mobitel:0609/628-953

Trgovina
MONTEKUKULI
Majcenova 4 
Trgovino in usluge 
Del.čas:7.30-l 9.30, 
ned., praz.:8.00-l 2.00

UGODNO
OLJE RASTLINSKO 

SONČNI CVET 1/1 ...176,00 
SLADKOR 2kg ... 250,00 

NA ZALOGI OZIMNICA ETA!

Andreja Novak s.p.
Pizzerija in pivnica

DIMNIK
Trbovlje

______ telefon: 24-250_____
LEA ZLATARNA

* bogata izbira zlatega nakita
* izdelava nakita po naročilu

* UGODNE CENE IN PLAČILNI POGOJI
Ul. Mire Pregljeve 4, Litija, tel.:061 883 476

—Jr

@
foto iVelss s.p.
1420 TRBOVLJE 
Telefon/Fax: 0601 21-348

FW
atelje za foto - video, 

ekonomsko propagando
KODAK EKPRESS COLOR

120 let CEMENTARNA TRBOVLJE

Ob 120 letnici Cementarne Trbovlje smo se tudi mi 
odločili, da se povežemo v omrežje Internet in se s tem 
predstavimo celemu svetu.

Zato smo v sklopu sodelovanja s Telekomom Slovenije 
postavili sodoben Internet server, ki izkorišča prednosti 
ISDN tehnologije, kar je novost v Sloveniji /prenos 
podatkov s hitrostjo 128 kilobitov na sekundo/.

Danes, ko praznujemo 120 letnico, smo že vidni v celem 
svetu pod naslovom:

HTTP://WWW.CEMENT-TRB.SI

V Zasavju je to edini internet server, ki je med 
najhitrejšimi v Sloveniji, zato smo se odločili, da damo 
tudi drugim priložnost, da postanejo vidni v svetu.

Če ste napredni, prizadevni, poslovni in si želite da za 
vas zvedo prav vsi, boste tudi v tem mediju videli vašo 
prihodnost.

Uredimo vam postavitev, oblikovanje, registracijo strani 
in mesečni zakup prostora na disku.

Zagotavljamo vam veliko hitrost in redno vzdrževanje 
sistema. Vse ostale informacije lahko dobite po tel.: 0601- 
26-544, int. 13 ali 0601-30-544, g. Leopold Povše, dipl. ing. 
ali po e-mailu: cementarna-trbovlje @siol.net.

VEZI, KI JIH ZGRADIMO MI, PUŠČAJO SLEDI, KI 
VAM BODO VEDNO KORISTILE V POSLOVNEM IN 
PRIVATNEM ŽIVLJENJU.

120 let CEMENTARNA TRBOVLJE d.d.



Tuji partner ali odstop direktorja
V zagorski TEVE Varnosti sc že od razpada jugoslovanskega trga, 
kamor so prodajali kar 95 odstotkov izdelkov, otepajo z izgubo. Na 
zahodnih trgih vlada recesija, doma pa prodajo manj izdelkov. Ne 

zaradi konkurence, te pravzaprav niti nimajo, temveč zaradi 
zmanjšanega števila odjemalcev oziroma kupcev. Poleg tega so tu še 
stroški dela, ki v TEVE Varnosti predstavljajo kar dobro polovico 

celotne realizacije. Tako je 5. septembra svetu delavcev, izvršilnemu 
odboru sindikata in novinarjem direktor Borut Drnovšek pojasnil 
razmere, v katerih po njegovem mnenju ni več mogoče poslovati.
Edino možno rešitev vidi direktor v povezavi s tujim strateškim 

partnerjem, nemškim podjetjem Bartec. Če se skupščina s tem ne bo 
strinjala, bo direktor odstopil.

izborazbe, 18 s 5. stopnjo, štirideset 

s4. stopnjo, dvaz2. stopnjo in devet 

s 1. stopnjo izobrazbe.

Program razreševanja 
nezaposlenosti

Po besedah direktorja Boruta 

Drnovška naj bi 25 presežnih 

delavcev po prenehanju šestme

sečnega roka na Uradu za delo 

počakalo na predčasno upokojitev, 

ostalim 3 3 pajenarazpolago ponudil

V drugi polovici oktobra bodo v TEVE Varnosti obratovali samo na eni lokaciji. Tudi 

to je eden od razlogov, da bo potrebno zmanjšati število zaposlenih.

Selitev
Že na lanski seji skupščine so se v 

TEVE Varnosti strinjali, da ni več 

mogočeposlovanjena treh lokacijah 

(stara in nova tovarna ter poslovni 

prostori v stolpnici). Odločili so se, 

da se združijo na eni lokaciji. Ker je 

ta investicija po mnenju direktorja 

mogoča le z lastnimi sredstvi in z 

odprodajo, se bodo v novo tovarno 

preselili šele v drugi polovici 

letošnjegaoktobra. Prostore, kjer sta 

zdaj kuhinja in jedilnica, bodo 

preuredi li v poslovne. Poleg tovarne 

pa nameravajo zgraditi prostor, ki 

naj bi služil prehranjevanju delavcev 

in sestankovanjem. V stari tovarni 

pa bo kljub selitvi ostalo tisto, je 

povedal direktor, česarar se ne da 

preseliti.

72 presežnih delavcev
Zaradi selitve in (po dobrem letu 

zamrznjenih plač) izvedene spre

membe plač zaradi uskladitve s 

kolektivno pogodbo se bodo stroški 

dela še povečali. Prav zaradi 

navedenega, je mnenja direktor 

TEVE Varnosti. je potrebno sprejeti 

tudi ukrepe na področju potrebnega 

števila zaposlenih.

Omenjeni ukrep bodo v podjetju 

izvedli že tretjič, pri čemer nekateri 

direktorju oporekajo, da krčenje 

števila zaposlenih ne vpliva na usodo 

poslovanja, češ da se od leta 1991,

ko je bilo zaposlenih 560, pa po letu 

1995, ko jih je delalo samo še 221, 

stanje v podjetju ni spremenilo.

Trenutno jih je v TEVE Varnosti 

zaposlenih 217. Od tegaje 191 redno 

zaposlenih, 26 pa je pripravnikov, 

zaposlenih za določen čas oziroma 

pogodbeno zaposlenih. Njihov 

povprečni neto osebni dohodek se 

giblje okrog 72 tisočakov. Svet 

delavcev bo 16. septembra podal 

soglasje k programu razreševanja 

presežnih delavcev, teh je 72, 21. 

septembra pa naj bi bila znana že 

tudi njihova imena. Od imenovanih 

72 presežnih delavcev jih bo 58 takih, 

ki so redno zaposleni, in 14 

pripravnikov oziroma pogodbeno 

zaposlenih. Skupaj naj bi bili med 

presežnimi delavci trije s 6. stopnjo

nekaj možnosti. Prva je, da 

prevzamejo nekatere dejavnosti, ki 

jih bo TEVE Varnost sicer še rabila 

nekaj let, vendar niso dovolj 

izkoriščene. Tako naj bi ti ob delu za 

TEVE Varnost poiskali še dodatno 

delo za stroj e (h varna, stance). Druga 

možnost je po direktorjevem mnenju 

ta, da prevzamejo določene stroje in 

sami oziroma v sodelovanju s 

kakšnim podjetnikom začnejo z 

lastno dejavnostjo. Za obe možnosti 

naj bi TEVE Varnost nudila 'novim' 

podjetnikom prostore v tovarni (na 

začetku brez najemnine) in določene 

ugodnosti (preskrba z materialom, 

poceni ah zastonj stroji). Ob tem naj 

bi 'novim' podjetnikom nudila pomoč 

tudi Agencija za razvoj Občine 

Zagorje v obliki svetovanja in

ugodnih kreditov.

Tretja in edina možnost
Zadnjo in edino možnost, ki bi 

rešila tako presežne delavce kot 

stanje v podjetju, pa po besedah 

direktorja nudi povezava TEVE 

Varnosti s strateškim partnerjem, 

nemškim podjetjem Bartec. ki je 

največji proizvajalec eksplozijsko 

vame opreme v Evropi.

Po besedah Boruta Drnovška je 

firma Bartec pripravljena investirati 

v TEVE Varnost, ki je za tujega 

partnerja zanimiva zaradi 

proizvodnje elektromotorjev, ji 

odpreti trge v državah, kjerdeluje, in 

prenesti nekatere svoje programe v 

Zagoije. Firma Bartec ponuja tudi 

razvoj novih izdelkov v Zagorju, ki 

bi jih tukaj izdelovali in tržili po 

svetu. Prav tako naj bi v že 

ustanovljeni družbi Bartec, d.o.o., 

zaposlili viške (od 65 do 73 ljudi).

V TEVE Varnosti naj bi pri tej 

povezavi prihranili okrog 53 

milijonov tolarjev, ki bi jih sicer 

morah izplačati viškom za plače v 

šestih mesecih oziroma jih nameniti 

za odpravnine.

V zameno za vse to zahteva 

podjetje Bartec večinski delež v 

družbi. Nadzorni svet naj bi mu 

dovohl nakup delnic, lastniki pa naj 

bi bi h pripravljeni svoje delnice 

prodati. Direktor Borut Drnovšek 

ob tem navaja, da ob razumni ceni, 

ki jo bodo obhkovah po cenitvi firme 

in na podlagi cene privatizacijskih 

delnic. Kako se bodo odločili 

zaposleni, naj bi bilo znano oktobra, 

večina zaposlenih je namreč do 

tujega lastnika nezaupljiva. Direktor 

TEVE Varnosti pa je ob tem dejal, 

da bo, če se z omenjeno edino možno 

rešitvijo vodilni ne bodo strinjali, 

odstopil z mesta direktorja.

Tatjana Polanc



Povsod so jih 
veseli

Plesna skupina mažoretk v 
Trbovljah,ki jo vse od ustanovitve 
vodi Ema Zalezina, je bila domala 
vse počitnice zaposlena. V juliju in 
avgustu je nastopila v Hrastniku v 
okviru praznovanj občinskega 
praznika in tekmovanja slovenskih 
gasilcev, v Trbovljah in Zagorju 
prav tako ob občinskem prazniku, 
v Metliki na prireditvi Krokarska 
noč ob njihovem občinskem 
prazniku, v Dobrni pri Celju na 
prireditvi Noč pod kostanji, in še 
kje.

Povsod so nastopile v paradah ter 
samostojno, s plesnimi točkami. 
V zbudile so pozornost in priznanja. 
S septembrom pa nadalj ujejo z vaj ami 
dvakrat tedensko. V svoje vrste 
vabijo nove članice. V Plesno 
skupino mažoretk seje možno vpisati 
vsak ponedeljek in sredo od 17.00 do 
20.00 ure na odru DD, vhod zadaj. 
Vključijo se lahko deklice, stare od 5 
do 17 let. Prijaviti seje mogoče do 
začetka oktobra.

Spoštovani!

Gospod Matjaž Švagan, župan občine Zagorje, 
gospod Janez Vovk, dipl. ing., predsednik 
Občinskega sveta občine Zagorje, gospod 
Brane Omahne, tajnik občine Zagorje, gospa 
Blanka Šmit, načelnica oddelka za družbene 
dejavnosti in gospodarstvo občine Zagorje, 
dr. Franc Novak, predsednik Zasavskega 
odbora zdravniške zbornice Slovenije, gospod 
Zdenko Fritz, dipl. oec., direktor LB Banke 
Zasavje d. d. Trbovlje, dr. Danica Slapar, 
direktorica ZD Zagorje, zahvaljujemo se vam in 
ustanovam, ki jih zastopate, za pomoč pri 
odprtju nove javne zobozdravstvene ambulante 
v Zagorju.

Kolektiv zdravstvenega podjetja Vitasan

mase v
MATJAŽ 
KIRM

Matjaža Kirna pogosto 
srečujete, če gledate 
trboveljsko regionalno 
televizijo Kanal 16. 
Njegovega obraza sicer ne 
vidite pred kamero, ker 
stoji za njo. Delo s kamero 
ga veseli. Na televizijo pa je 
prišel po naključju, če 
verjamete, da se naključja 
v življenju dogajajo.

Spomladi leta 1993 sta s prijateljem posnela oddajo o ekologiji, ki 
sojo potem predvajali na Kanalu 10, ko je nastopal pred kamero in 
opravil nekaj intervjujev. Z oddajo so bili na televiziji zadovoljni, in 
pričel je honorarno delati na Kanalu 10. Po odsluženem vojaškem 
roku se je na televiziji tudi zaposlil.

Snemanje ga veseli in še posebej rad ima tiste oddaje, pri katerih 
lahko uporabi svojo domišljijo in eksperimentira z raznimi, malce 
drugačnimi kadri.

Kadar snema oddajo v studiu, se mu zdi pomembno, da se med 
kamermanom in voditeljem oddaje vzpostavi stik. Takrat je oddaja 
mnogo boljša. Kamerman je namreč prvi kritik novinarju, in če 
snemalec spremlja oddajo in tisto, kar se dogaja pred kamero, lahko 
potem tudi bolj kakovostno izpelje oddajo.

Zadnje čase ima malo prostega časa, vendar še vedno mu je pri srcu 
kolesarjenje, smučanje, včasih je lovil tudi ribe, česar ni počel že kar 
nekaj časa. Delo na televiziji je pač takšno, da moraš biti vedno na 
razpolago. Če je potrebno nekaj posneti, ni pomembno, .ali je sobota, 
nedelja, petek ali svetek, biti moraš na kraju dogajanja.

Matjažu se zdi, da v Zasavju mladi nimajo veliko perspektive, vsi 
so še preveč starokopitni. Če želi mlad človek uspeti, mora iti ven iz 
Zasavja in to je žalostno: "Najbolje je še v Zagorju, čeprav nočem 
delati reklame za zagorskega župana." V Trbovljah že vrsto let 
govorijo o tem. da bi se morala zgraditi športna telovadnica, toda ne 
naredi se prav nič. V Zagorju gre vse mnogo hitreje. Tudi za zabavne 
prireditve v Trbovljah ne poskrbijo, tako da mladi nimajo kam iti.

V prihodnosti si želi, da bi se televizija v Trbovljah razvila na bolj 
strokovno raven. "Rad bi, da bi naši televiziji uspelo, bomo videli, 
kako bo." V zasebnem življenju pa si želi, da bi se razumel z ljudmi, 
s katerimi ima opravka, tako v službi kot zasebno, in da bi bilo čim 
manj prepirov. Včasih sicer pride do nesoglasij, ki pa jih lahko 
razrešiš na miren način.

Za ljubezen se mu zdi, da je potreben čas in se ne zgodi kar 
naenkrat. Zaradi ljubezni, ki se razvijejo na hitro, je tudi toliko 
razdorov med ljudmi in ločitev, trpijo pa potem najpogosteje otroci.

V svojih starših vidi Matjaž predvsem prijatelje. Najraje ima, da 
ga čaka kosilo na mizi, ko pride domov, je dodal v šali.

Najbolj ga osreči, če nekaj dobro naredi in ga potem še kdo 
pohvali. Tudi kritiko zna sprejeti, saj je prepričan, daje dobro, če ti 
nekdo pove, kaj misli o tvojem delu. Kritika ti da možnost, da stvari 
popraviš in naslednjič narediš bolje.

Njegova življenjska filozofija je, da mora človek izkoristiti svoje 
življenje. Na življenje gleda preprosto in verjame v moč pozitivnih 
misli. Vsi se rodimo, živimo in umremo, medtem pa se moramo 
naučiti biti srečni v vsem, kar počnemo.

Barbara Renčof

Plesna skupina mažoretk Trbovlje 
je bila ustanovljena pred 13. leti in v 
vseh teh letih je skozi njihove vrste 
šlo mnogo deklet. Pridobile so si 
veščine, bodisi z vajami bodisi s 
številnimi nastopi v javnosti, tako v 
Trbovljah kakor tudi v drugih krajih 
in v tujini.

T.L

Že "odplesali" 
kratkočasenje
V petek, 30. avgusta ob 16. uri je 

v mestnem parku v Trbovljah 
potekala zaključna prireditev 
Kratkočasnikov. Osnovnošolci, ki 
so se udeležili letošnjega or
ganiziranega preživljanja prostega 
časa v domu Svobode - julija in 
avgusta, razen sobot in nedelj, so si 
popestrili sicer oblačno poletje. 
Organizator Kratkočasenja je bil tudi 
tokrat Center za socialno delo 
Trbovlje. Na zaključni prireditvi 
športnih, razvedrilnih iger ter 
nastopov je sodeloval tudi, Duo 
Snoopy.

T.L.
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Pavla Medvešek, 
upokojenka iz 

Zagorja: "Zdi se mi, 
daje število ločitev 

vse večje. Ne vem, 
kaj bi rekla, daje 

vzrok tolikšnemu 

razhajanju med 
zakonci. Svojčas so 

zveze dlje časa 
vzdržale. Verjetno je 

to tudi posledica pomanjkanja razumevanja v 
zakonu. Včasih je posredi bodisi alkohol ali da 

si partnerja ne znata popestriti zveze. Je pa tudi 
res, da morajo poročeni marsikaj tudi potrpeti, 

saj pridejo tudi kakšne krize in varanje ni izhod. 
Probleme je treba reševati na drugačen način."

Mili Okrogar, 
upokojenka iz 

Zagorja: "Ne vem, 
nimam vpogleda v 

to, da bi vedela, 
koliko se ljudje 
varajo. Ampak 

varanje se mi pa ne 

zdi lepo. Res je 
sicer, da prilika dela 

tatu, včasih so ljudje 
tudi razočarani v 

zakonu, vendar je boljše zgladiti spor, če se le 

da. Mislim pa, da dokler v zakonu ni otrok, je to 

lažje prenašati. Sicer pa, če je zakon slab, je 
bolje, da se zakonca, kljub otrokom, razideta, 

saj je drugače preveč prepirov. Vsekakor pa 
morajo imeti poročeni več tolerance, saj v 

vsakem zakonu pride do problemov in nikdar 

težav ne povzroča le eden."

Nuša Vozelj, 
ekonomski tehnik 

Iz Zagorja: "Tempo 
življenja je vse 

hitrejši in s tem 
narašča tudi varanje 

med ljudmi. Ne 
vzamemo si časa 

drug za drugega in s 
tem pride do 
problemov in 

razhajanj. Nikakor ni več flirtov le na morju 
oziroma v času dopustov, ampak je to posledica 

vsakdanjika, ko se vse manj pogovoijamo. 
Včasih tako povsem nehote pride do težav v 

partnerstvu. Žal so kakšne situacije lahko tudi 
usodne. Vedno pa morata biti oba partneija ali 

zakonca za to, da popravita v odnosu, kar se 
urediti da. Dostikrat zadošča odkritost oziroma 

ponovno pridobljeno zaupanje."

Toni Goljuf, 
upokojenec iz 

Trbovelj: "Mislim, 

daje varanje povsem 
človeška lastnost. 

Nekako v človeški 

naravi je, da varajo 
tako poročeni kot 

neporočeni in vsi 
enako, moški in 

ženske. Prav tako vsi 

enako dobro ali slabo prenašajo takšne situacije, 

naj bodo to družine z otroki ali pa par brez 
otrok. Ljudje so različno podvrženi varanju in 

nekateri znajo to tudi prikriti.'Je pa tega 

ogromno tako po službah kot drugje. Večinoma 

je to le flirt in radovednost. Mnenja pa sem, da 

bo tisti, ki vara, varal celo življenje in to vedno

pregnano skrival. Kak posebnež se bo izkazal 
tudi brez varanja. Verjetno pa je varanje 

prisotno vsepovsod."

Irena Kmetič, dija
kinja iz Trbovelj:

"Varanje je grda 

stvar in s takimi 
nečednimi posli ne 

bi imela rada oprav
ka. Imela sem že pri

liko varati, a je ni
sem izkoristila. Sicer 

pa za tiste, ki so 
temu bolj naklonjeni,

mislim, da jim je varanje kdaj tudi rešitev. 
Vsekakor je lahko varanje duhovno ali telesno.

Bolj bi zamerila, če bi bil fant z menoj in bi 

mislil na drugo. Nasplošno pa je varanja preveč. 

Po mojem tudi varanje ne popestri zveze."

Mitja Dobovičnik, 
dijak iz Trbovelj: 

"Včasih varanje 

pride povsem prav, 
čeravno to ni v redu 

. zadeva. Pričakoval 
bi, da se vsak takšen 

človek kdaj zresni. 
Mislim, da varajo 

tako moški kot 
ženske in si enako 

privoščijo. Morda moški varajo bolj zaradi 
razpoloženja, ženske pa zaradi zlobe ali 

maščevanja. Včasih je to le flirt, lahko pa se 

tudi zaljubiš. Do partneija pa v nobenem 

primeru ni 'fer'. Nasplošno svobodnih zvez, kot 
jim tudi pravijo, ne odobravam, saj veijamem, 

da se pari poročajo zato, ker so za skupaj in ne 
iščejo prilik za varanje."

I
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Barbara Renčof

V vrtincu 
odnosov...

Prav zagotovo je hudo, kadar se konča ljubezenski odnos, ko 
ostanemo sami in na nek način ne znamo zapolniti praznine, ki jo je 
naredil odhod tistega človeka, ki smo ga imeli radi. Dejansko ni 
pomembno, ali nam je ta človek umrl ali pa je preprosto odšel iz 
našega življenja. Najpogosteje takrat nastopi žalost. Vzpostaviti 
moramo nov odnos do svojega lastnega življenja, pogledati vase in 
se vprašati, kako naprej. Seveda je bolj hudo, če smo mi tisti, ki nas 
je nekdo zapustil, krivde za to pa ne moremo vedno iskati v partnerju, 
ampak je bolje, če jo iščemo v sebi. Dejstvo je, da nikoli ni krivda 
samo na eni strani.

Vse pogosteje se dogaja, da so ljudje zasvojeni z medsebojnimi 
odnosi. V svojem partnerju vidijo edinega pravega človeka, s 
katerim bi lahko živeli in preživeli svoje življenje. Ob misli na to, da 
bi partnerja izgubili, pa marsikoga stisne pri srcu.

Prav vsi si želimo najti ljubezen in biti ljubljeni, doživeti tisti 
občutek sreče, ki ti ga daje pogled na človeka, ki ga imaš rad. Radi 
imamo občutek, da nas nekdo potrebuje in si želi naše ljubezni. Na 
Žalost je naša predstava o ljubezni pogosto iluzija.

Tisti, ki so z odnosi zasvojeni, potrebujejo odnos z določenim 
partnerjem, da se obranijo svoje tesnobe. Če je partner odsoten 
nekaj dni, nastopi slaba volja in stiska. Na ljudi se navezujejo 
predvsem zato, da bi zapolnili svojo notranjo praznino.

Žrtve takšne odvisnosti so najpogosteje ženske, čeprav tudi moški 
niso izjeme. Ampak ženske si to pogosteje priznajo. Pri nekaterih 
Ženskah imaš občutek, da prav iščejo moške, ki imajo probleme. 
Prepričane so, da jih bo njihova ljubezen spremenila, da bodo 
postali drugačni. Upajo, da bo robat in nesramen moški zaradi 
"velike količine ljubezni" postal ljubeč in razumevajoč. Tudi to je na 
Žalost le iluzija. Nihče se ne bo spremenil, če tega sam ne želi. 
Obenem pa tudi nimamo pravice spreminjati drugih ljudi, zaradi 
svojih sebičnih želja in hrepenenja po "ljubezni", ki to ni.

Če te partner zapusti, potem je najbolje potegniti črto in ne 
hrepeneti po tem, da bi morda še kdaj znova začela. Življenje teče 
naprej, prav vse rane se zacelijo. Zgodbe o strtih srcih in usodnih 
ljubeznih pa so resnično samo zgodbe.

Res je tudi, da vse prepogosto zanemarjamo svoje medsebojne 
odnose. V skrbi za dobro službo, boljšim standardom in še marsičem 
pogosto pozabljamo drug na drugega. Ljudje živijo eden mimo 
drugega in ne drug z drugim. Namesto družine jim je prva služba. 
Domov se vračajo naveličani in utrujeni ter prvo, na kar pomislijo, 
je, da bi se najedli in naspali.

Morda se zaradi te naše notranje praznine tudi vse več ljudi 
ukvarja z duhovnostjo in poskušajo v svoja življenja vnesti več 
duhovnih vrednot. Biti srečen in zadovoljen sam s seboj ter drugim 
včasih tudi prizanesti, če so slabe volje ali pa imajo slab dan. Prava 
ljubezen je, ko sprejmemo napake drugih, vendar nam te napake 
niso vzrok, da smo s tem človekom. Kajti v prvi vrsti moramo z 
drobno mero pozitivne sebičnosti poskrbeti za to, da bomo mi sami 
srečni in zadovoljni, s tem pa bomo pomagali tudi drugim, da bodo 
srečni z nami.

Če malce bolj optimistično zaključim današnji stolpec, bi lahko 
dejala: "Naša življenja so polna vzponov in padcev, srečnih in manj 
srečnih trenutkov, ampak vedno si lahko tudi v oblačnem dnevu 
predstavljamo sonce nekje za oblaki."

Milan Vidic

Ozimnica '!Mi

Verjeli ali ne, pa je res: prejšnje dni so nekateri Zasavčani na 
Gorenjskem kupovali krompir po 5 tolarjev za kilogram. Pridelovalci 
so ga dajali po tej nenavadno nizki ceni le, če so ga ljudje kupili več 
kot 200 kilogramov. Pa da kdorkoli ne bi pomislil, da je šlo za krompir 
za Živino, zlasti prašiče; ne: kupovali so lep, polbel in rdeč pridelek; 
za obe vrsti zatrjujejo, da sodita v jedilnik vsake slovenske druline, 
le, da prvega največkrat uporabljajo za znameniti pommes jrites.

Sicer pa je krompir za ozimnico Ze na prodaj v vseh trgovinah, na 
trZnicah, ob koncu tedna pa ga pridelovalci dovaZajo na domove. Pri 
nas zlepa ne pomnimo tako bogatega pridelka krompirja kot letos. 
Bojda ga je kakih 400 tisoč ton, kar je enkrat več, kot ga porabimo. 
In prav v tej številki tiči vse prej kot ugodna cena za kmetovalce, in 
zavoljo tega ga na trZnicah prodajajo od 18do največ20 tolarjev za 
kilogram, v trgovinah pa dva tolarja draZje, seveda, če ga kupite v 
vrečah po 30 kilogramov. V maloprodaji je precej draZji. Žal ne 
razpolagamo z natančnejšim podatkom, koliko tega pridelka porabimo 
v Zasavju. Znano pa je, da ga štiričlanska druZina poje na leto vsaj 
130 do 150 kilogramov. Ni čudno, če ga uvrščamo v vsakdanji 
prehrani takoj za ljubim kruhom. Kdorkoli le more, se oskrbi s 
krompirjem za vso zimo, tja do pomladi, pa še dlje, če so na voljo 
ustrezne kleti. Vendar je teh gospodinjstev manj kot polovica vseh, 
zato ga kupujejo sproti ali pa vsakih nekaj tednov, ki pa je kmalu po 
končani organizirani oskrbi draZji. Ali bo tudi tokrat, še ni mogoče 
ugotoviti, vsekakor bo obilna letina vseskozi vplivala na njegovo 
ceno.

Gospodinje ta čas tudi marljivo vlagajo; kumarice so Za nekaj časa 
v kozarcih, zdaj je na vrsti paprika. Skraja so jo prodajali po 120 
tolarjev za kilogram, v vrečah po 10 in več kilogramov. Zdaj se je 
podraZila; nihče ne ve vzroka za to, bojda ga je iskati v večjem 
povpraševanju, zato ne bo odveč nekoliko bolj pogledati ne le pri 
enem, marveč pri več prodajalcih. Na trgu se je Ze pojavilo zelje za 
predelavo, po domače kisanje. Za zdaj je še dokaj drago, zato velja 
počakati, ne glede na to, da je hladno vreme kot zanalašč za rezanje 
in vlaganja v manjše ali večje čebre. Premalo je znanega o cenah 
sadja, v prvi vrsti jabolk za ozimnico. Tudi sadje je bolj ali manj 
bogato obrodilo. Nikjer ga še niso začeli obirati, ker vsi računajo na 
lepše in toplejše, zlasti pa sončno vreme, kar bo jabolkom in hruškam 
dalo boljšo kakovost. Na trZnicah j e mogoče jabolka kupovati po 100 
in 120 tolarjev za kilogram. Žal pa nikjer ni mogoče kupiti jabolk z 
drevja, ki ga ne škropijo, razen pri kmetih v višje leZečih, hribovskih 
krajih.

Eno z drugim: ozimnica predstavlja enega od štirih večjih izdatkov 
vsako jesen. Uvrščamo jo takoj za nakupi šolskih potrebščin za 
šolarje in nakupom kurjave. Štiričlanska druZina porabi za nakup 
krompirja, zelja, zimskih jabolk, čebule in česna, ponekod tudi 
grozdja najmanj 30 tisočakov. To predstavlja v marsikaterem 
gospodinjstvu več kot tretjino očetove ali mamine plače; kjer pa je 
zaposlen en sam od obeh zakoncev, pa gre Ze za kar precejšen napad 
na plitvo denarnico.



Na ne tako daljni dan žena v letu 1962 je privekala na svet kot 
prvorojenka. In ker je v cvetličarnah zmanjkalo svežega cvetja, je mami v 

ljubljansko porodnišnico oče prinesel plastične rože. Že zgodaj seje 
zanimala za literaturo, veliko je potovala, se zanimala za umetnost in 

sodelovala na kulturnih prireditvah. Odločila seje za študij medicine in ga 
leta 1987 končala. V tem času je bila tudi urednica onkoloških člankov pri 

Medicinskih razgledih ter demonstratorka na Inštitutu za patologijo. 
Zaposlila seje v ZD Zagorje, kjer je specializirala medicino dela, prometa 

in športa ter letos magistrirala iz javnega zdravstva. Ko je začela z 
diplomsko nalogo na dvosemestralnem podiplomskem študiju socialne 

medicine z naslovom Odnos zasavskih zdravnikov do zdravja, je z 
osnovnim vprašalnikom sprva anketirala le zasavske zdravnike. Ker pa je 

ugotovila, da bi bila raziskava zanimiva tudi za slovenski zdravstveni 
prostor, je raziskavo Odnos slovenskih zdravnikov do zdravega načina 

življenja razširila in prijavila kot magistrsko nalogo na Medicinski 
fakulteti v Zagrebu. In to v času, ko zdravje vse bolj postaja 'luksus' in 

privilegij petičnežev.

Kako je nastajala raziskava o 
odnosu slovenskih zdravnikov do 
zdravja?

Že med študijem sem se velikokrat 
vprašala, kako zdravniki tisto, kar se 
naučijo o zdravem načinu življenja, 
spravijo v prakso ali kako zase 
uporabijo na fakulteti naučeno znanje 
preventive. V svoji magistrski nalogi 
sem lahko raziskovalno obdelala stvari, 
ki me zanimajo in o njih veliko 
premišljujem.

In kaj raziskava zajema?
Naslov magistrske naloge je: Odnos 

slovenskih zdravnikov do zdravega 
načina življenja. Če poskušam 
analitično razložiti študijo, bi rekla, da 
je sestavljena iz treh delov. In sicer se 
en del ukvarja s posamičnimi elementi 
zdravega načina življenja, kot so: kako 
se zdravniki hranijo, koliko rekreirajo, 
kadijo, ali pijejo alkohol, koliko imajo 
stikov s prijatelji. Na drugem nivoju 
sem jih spraševala o percepciji zdravega 
načina življenja. Torej kako razlagajo 
svoj in način življenja bolnikov, potem 
sem jih vprašala tudi, kako ocenjujejo 
svoje zdravje, pa tudi, kako ocenjujejo 
svoj način življenja. Na tretjem nivoju 
pa sem vso stvar poskušala sintetizirati 
tako, da sem na podlagi dobljenih 
odgovorov pogledala, kakšna je razlika 
med njihovo in mojo oceno načina 
življenja. Na tem tretjem nivoju se je 
pokazala zelo zanimiva lastnost 
slovenskih zdravnikov, ki odraža 
nacionalni značaj Slovencev: veliko 
samokritičnost in nezadovoljstvo z 
doseženim, saj so sami svoj način 
življenja strožje ocenili, kot pa jaz 
njihovega.

Kako pa je bila začrtana?
Raziskava je potekala na vzorcu 

slovenskih zdravnikov, ki jih je nekaj 
manj kot 6000. Vzela sem deset
odstotni vzorec in od vseh 550 
zdravnikov, katerim sem poslala 
vprašalnike, jih je odgovorilo 65 
odstotkov, torej okoli 350. Tako smo 
sprva ugotavljali, koliko se vzorec 
razlikuje od populacije. In sicer tako, 
da smo primerjali sicer znane, a težko 
dostopne parametre populacije 
zdravnikov o starosti, spolu, 
specializaciji in delovnem mestu z 
vzorcem zdravnikov, ki so odgovorili. 
Ugotovili smo, da vzorec v vseh teh 
značilnostih ustreza populaciji.

Kaj pa težave?
Glede na to, da sem se zadeve lotila 

v okviru Katedre za socialno medicino, 
je bilo težav manj, kot bi jih bilo sicer. 
Najbolj strah me je bilo, kakšen bo 
odziv zdravnikov. Imela sem namreč 
občutek, daje zdrav način življenja za 
njih kakor petkovo brezmesno kosilo, 
ki ga sicer poješ, a nima ne pravega 
okusa, niti nimaš pravega veseljaznjim. 
Odziv meje prijetno presenetil. Mnogi 
vprašalniki so bili popisani z dodatnimi 
pripombami, predlogi in mnenji. 
Predvsem so anketo zelo ugodno 
ocenili. Tema se jim je zdela potrebna 
obdelave, zanimali so jih rezultati. 
Veliko prijaznih mnenj je bilo 
namenjenih tudi meni osebno, ker sem 
se teme upala lotiti.

In rezultati?
Ljudje velikokrat zamerijo 

zdravnikom, da so debeli, kadijo, ne 
rekreirajo. Namensko sem postavila

ravno s teh treh področij enaka 
vprašanja, kot so bila zastavljena v 
anketi Slovensko javno mnenje. 
Pokazalo se je, da slovenski zdravniki 
manj kadijo od povprečnih Slovencev. 
Kadi 15 odstotkov zdravnic in 17 
odstotkov zdravnikov ter 23 odstotkov 
Slovenk in 35 odstotkov Slovencev. 
Poleg tega je popolnoma neaktiven le 
vsak deseti zdravnik in vsak drugi 
Slovenec. Sicer pa je redno telesno 
aktivnih kar 45 odstotkov zdravnikov 
in ena tretjina Slovencev.

So dobljene številke optimistične?
Zelo. Vedno je bistveno uspešnejši 

animator zdravega življenja tisti človek, 
ki to ponazarja s svojim zgledom, kot 
pa oni, ki s sto kilogrami in s cigareto v 
ustih prepričuje ljudi, da ni pametno 
kaditi in da naj manj jedo.

Kaj pa kakšne regionalne 
podobnosti, so razvidne iz raziskave?

Ne, tudi študije nisem zasnovala tako, 
da bi iskala razlike med zdravniki po 
regijah.

Je zdrav način življenja problem 
izvajati v praksi?

Na to vprašanje lahko odgovori vsak 
sam, ker za zdrav način življenja ni 
treba na deset seminarjev, da se ga 
naučiš. To je v bistvu stvar, kije dovolj

preprosta, če se za to odločiš. Ker sem 
prepričana preventivka, vem, da se da 
še veliko narediti. Kajti ogromno bole
zni in težav izvira prav iz nezdravega 
načina življenja. In vzročno zdraviti 
takšno bolezen, ne pomeni predpisati 
gore zdravil. Velikokrat gre samo za to, 
da človeka motiviraš, da začne drugače 
razmišljati. Seveda si ne delam utvar. 
Med spremembo stališča in akcijo, torej 
spremembo vedenja, obstaja veliko 
vmesnih korakov. Mislim pa, da 
zdravniki lahko še veliko naredijo, in v 
moji študiji seje pokazalo, da se čutijo 
odgovorne, da svojim bolnikom 
posredujejo znanje o zdravem načinu 
življenja in jih poskušajo v to prepričali. 
Sedemdeset odstotkov jih je odgovo
rilo, da si predstavljajo, da bi bolniki 
bolj zdravo živeli, če bi tako živeli tudi 
njihovi zdravniki. Ta zavezanost k 
preventivnemu razmišljanju me je 
presenetila in razveselila.

Ali to pomeni, da je boljše 
preprečevati kot zdraviti?

Treba je tudi preprečevati, ne samo 
zdraviti.

Je tovrstno zdravstveno izvajanje 
odvisno le od zdravnikov ali tudi od 
ljudi?

V ZDA so se v 20 letih stroški za 
zdravstvo povečali 17-krat. To je tako



alarmanten podatek za zdravstvene 
analitike, da je potrebno razmišljati, 
kako preusmeriti finančne tokove 
oziroma kaj narediti, saj ljudje niso bili 
zato nič bolj zdravi. Res je, da se na 
Zahodu zmanjšuje umrljivost zaradi 
kroničnih bolezni, ki so odvisne od 
načina življenja, ker so v razmišljanju 
in prakticiranju zdravega načina 
življenja pred nami. Odgovor Svetovne 
zdravstvene organizacije je bila akcija 
promocije zdravja. To je zelo pozitivna 
usmeritev, če pomeni odločitev 
posameznika, da tudi sam nekaj stori 
za svoje zdravje, in če pomeni odločitev 
družbe, da bo svojim državljanom 
omogočila bolj zdrav način življenja. 
Je pa izrazito negativna, če pomeni

samo ščit, za katerim se skrije država, 
da bi zmanjšala stroške za zdravstvo. 
Negativna je lahko tudi, če pomeni idejo 
tiranije zdravja. Američani temu rečejo 
healthism. Ta gre v take skrajnosti, da 
bolnika razglasi za človeka, ki se je 
neprimerno obnašal, kako je bolezen v 
bistvu kazen za njegovo neustrezno 
vedenje.

Bi lahko govorili o skrbi za zdravje, 
ko zdravstvo postaja vse dražje, 
ljudje pa vse bolj bolni?

Poznamo piramido potreb in 
piramido stroškov. Prva temelji na 
spoznanju, da je treba večino denarja 
nameniti primarnemu zdravstvu in 
preventivnim programom. Dejanska

slika v zdravstvu pa je obrnjena 
piramida, ko se večino denarja usmerja 
v visoko specializirane ustanove. Te 
sicer naredijo veliko dobrega, v 
globalnem pogledu pa na ta račun 
zmanjka sredstev ravno za pro
grame preprečevanja bolezni. Ti so 
namenjeni temu, da že zdrav človek 
začne razmišljati in spremeni nava
de in razvade, ki mu dolgoročno 
škodijo.

Kaj je sploh zdrav način življenja?
Definirali bi ga lahko kot skupek 

vedenjskih vzorcev, ki izboljšujejo 
zdravje, preprečujejo bolezen, višajo 
kvaliteto življenja in vodijo v aktivno 
starost. Zdravje je lahko ena od posledic

zamenjajte uir energije!
[ekološko 
razvojni 
sklad 
republike 
jslovenije, d.d.

Črnina, ki nas obdaja, je 
vsak dan večja. Tudi 
zato, ker številna sloven
ska gospodinjstva še 

vedno ogrevajo svoja stanovanja z okolju 
škodljivimi trdnimi gorivi.
Toda peč na premog ali drva lahko 
kmalu postane vaša črna preteklost. 
Izkoristite ugodne kredite za okolju pri
jazno in udobno ogrevanje!

Ekološko razvojni sklad 
Republike Slovenije ponu
ja ugodne kredite vsem, ki 
živite v območjih z bolj 
onesnaženim zrakom in bi 
radi prešli na uporabo 
čistejših goriv. Da bi ome
jili onesnaževanje okolja in 
si hkrati zagotovili udobno 
ogrevanje, vam predla
gamo uvedbo ogrevalnega 
sistema na daljinsko ogre
vanje, plin, kurilno olje, 
toplotno črpalko ali 
solarno energijo. Za 
namestitev naštetih vrst 
ogrevanja so vam na voljo 
ugodni krediti.

Odločite se za čisto udobje.

Krediti za 
okolju prijazno 
ogrevanje so 
na voljo v 
naslednjih 
bankah:
Nova kreditna 
banka Maribor, 
LB Domžale, 
Dolenjska 
banka, Banka 
Celje,
LB Zasavje,
LB Koroška 
banka, 
Gorenjska 
banka.

Informacije: 
Ekološko 
razvojni sklad 
RS,
telefon: [061]
176 33 44
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življenjskega stila. Seveda pa tu ni 
imperativa. Tudi človek, ki zdravo živi, 
lahko zboli.

In kako se mlada zdravnica počuti 
v Zasavju; je mladost prednost?

Z vsem srcem sem zavezanaZasavju. 
In če ima človek rad ljudi, potem 
mladost ni slabost, čeprav ti manjka 
izkušenj, ki pa jih odtehta gorečnost 
oziroma želja biti v kontaktu z ljudmi, 
jim pomagati. Med slovenskimi 
zdravniki in tudi drugod po svetu se 
pojavlja problem izgorelosti. Velika 
zavezanost poklicu, ki je razvidna tudi 
iz moje študije, oziroma občutek 
dolžnosti povzroči, da se po desetih ali 
petnajstih letih dela pojavi pri zdravniku 
pomanjkanje energije in moči za delo z 
bolniki. Zahod seje hitro zavedel, da si 
ne more privoščiti, da se potencial, v 
katerega je bilo vloženo toliko denarja, 
prezgodaj iztroši. Ustanovili so centre 
za pomoč tem zdravnikom, da se 
ponovno vrnejo v ambulante.

Je področje medicine dela, 
prometa in športa za zd ravnika izziv?

Zame je bila to edina možnost, da 
ostanem v Zagorju. V začetku se mi je 
zdela to huda degradacija, ker sem imela 
povsem drugačne ambicije. Ko sem 
stvar razmislila, sem se odločila, da 
področje čimbolj spoznam. In bolj kot 
sem medicino dela študirala, 
zanimivejša se mi je zdela. Vidim, da 
moja preventivna misel tu lahko polno 
pride do izraza in zgodnji kapitalizem, 
ki se zdaj dogaja v Sloveniji, je velik 
izziv za specialista medicine dela.

Kako pa fakulteta študenta 
medicine pripravi na delo v 
ambulanti?

Zame je bilo delo pravzaprav 
presenečenje. Zato, ker je na naši 
medicinski fakulteti, kljub napredku, 
še vedno najbolj prisoten biomedicinski 
pogled na bolnika in bolezen, ki bolezen 
razlaga kot motnjo v biokemičnem 
delovanju človeka. Bolj po duši mi je 
biopsihosocialni model, ki sicer 
upošteva biomedicinskega, ga pa 
nadgradi, saj bolezen razume tako na 
celičnem nivoju, upošteva pa tudi 
psihološke in socialne značilnosti, v 
katerih posameznik živi. Od obsežnega 
znanja, ki ga človek dobi na medicinski 
fakulteti, lahko uporablja samo manjši 
del. Manjka pa mu veliko znanja, ki ga 
ni dobil. Zavezanost iskrenosti z ljudmi 
mi je pomagala, da sem začutila 
problem in se v Balintovih skupinah 
učila kontakta z ljudmi, aktivnega 
pristopa do bolnika in zavestnega 
sprejemanja soljudi. Znanje in izkušnje 
Balintovih skupin sem dopolnila z 
delom na kriznem telefonu Klic v 
duševni stiski, kjer sem dobila vpogled 
v resnične probleme ljudi. Tako da se 
kot stažistka nisem znašla v črni luknji.

In kakšna stroka je medicina dela?
V medicini dela, prometa in športa 

vidim ogromne možnosti. Tudi malo se



ne bojim, da bi bilo delo enolično. 
Seveda pa to ni delo samo v ambulanti. 
Večji del bi moral biti med delavci v 
tovarnah, na delovnih mestih, povsod 
tam, kjer je treba ljudem olajšati delovne 
pogoje.

Kako pa se je iztekla akcija 
zbiranja denarja za opremo vašega 
dispanzerja?

Tega vprašanja sem vesela, ker se 
lahko še enkrat zahvalim ljudem, ki 
niso svojim tajnicam naročili, da jih ni, 
ampak so me poslušali in 
Zdravstvenemu domu pomagali 
opremiti prej opustošeni dispanzer 
medicine dela. To akcijo neformalno 
imenujem Moja pot k ljudem. Pri tem 
nista bila pomembna samo denar in 
končna vsota, ki ju bodo dali, ampak 
dober človeški stik in pripravljenost 
sodelovati.

Je pristop do pacientov zahteven?
Ljudje so zelo različni, vendar z 

dostopnostjo in prijaznim nastopom 
večino razorožiš.

Tudi alternativna medicina je vse 
bolj razvejena.

Beseda alternativna medicina se po 
mojem izrablja. Če izraz pomeni 
drugačno medicino, je to še vedno 
medicina. Meni je bližji izraz alter

nativa medicini oziroma alternativa 
zdravljenju. Človeka sprejemam kot 
zavestno bitje in kot tak naj se sam 
odloči, kakšno pot bo izbral. Ko so me 
pacienti spraševali, ali naj gredo k 
bioenergetiku, še nikomur nisem rekla, 
da ne sme iti. Le včasih sem presenečena 
nad izredno samozavestjo bioener
getikov, ki lahko dokončno nekaj 
obljubijo ali stoodstotno nekaj vedo. 
Tega sama nikoli ne upam reči.

Kako pa je z usklajevanjem časa 
za študij, delo in družino?

Bistven problem pri odločitvi še za 
magistrski študij ob specializaciji je bil 
seveda čas. Nisem se hotela odreči 
ukvarjanju s sinovoma, niti športu, 
kateremu je naša družina zavezana. 
Prevetriti sem morala svoj urnik, ob 
prostih nočnih urah sem dve dragoceni 
uri za študij našla v vožnji z vlakom. 
Sicer sem se s tem verjetno zdela 
nepriljudna in ljudomrzna, ker sem 
odprla knjigo, še preden je vlak 
potegnil. Ampak odločite v je bila lahka, 
ker sem tako pridobljeni čas lahko 
posvetila otrokom.

Ste tudi v družini 'zapisani' 
zdravemu načinu življenja?

Da, naša družina tako živi. Z možem 
se dosti ukvarjava s športom in sinova

sta vedno zraven. Poleti preživljamo 
prosti čas na teniških igriščih in v hribih, 
pozimi pa smučamo. Obeta pa se nam 
še ena športna disciplina, saj mi je mož

kot darilo za opravljen magisterij kupil 
rolerje.

Petra Radovič 
Foto: Tomo Brezovar

VITASAN d.o.o. IZLAKE
Zdravstveno podjetje, Podlipovica 43, 1411 Izlake, Tel./fax: 0601 74 004

OBVESTILO OBČANOM ZAGORJA
Zdravstveno podjetje VITASAN je v prostorih Zdravstvenega doma Zagorje odprlo

NOVO ZASEBNO
ZOBOZDRAVSTVENO AMBULANTO ZA ODRASLE

Zobozdravstvena ambulanta deluje pod strokovnim vodstvom g. Franca BAŠA, dr.stom. in ob asistenci 
medicisnke sestre Joži COKJL.

Sprejemamo zavarovance in samoplačnike!

Paciente prosimo, da za podrobnejše informacije pokličejo v našo ambulanto, na telefonsko številko 64-644, 
interna številka 41.

Spoštovani bralci, želimo vam lep dan. „ • r;T,,,v Kolektiv zdravstvenega podjetja l/VAAAA.
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Leta 2004 se izteče življenjska doba leta 1968 postavljenega objekta 
termoelektrarne 2. Do tega leta je zagotovljeno delovanje in 

proizvodnja premoga v Rudniku Trbovlje-Hrastnik. Nadaljnja usoda 
pa je tesno povezana s postavitvijo nadomestne enote - TET 3,

3. septembra je poslanec Miran 
Potrč (ZL) v parlamentarno 
proceduro vložil predlog zakona o 
poroštvu Republike Slovenije za 
najetje posojil za izgradnjo 
Termoelektrarne Trbovlje 3. Zakon 
podrobneje razčlenjuje namen ter 
potrebo tega energetskega objekta. 
Parlamentarna procedura naj bi se 
izvršila po hitrem postopku - tri 
branja na eni seji Državnega zbora. 
Morebitno sprejetje tega zakona 
pomeni velik korak naprej v odločitvi 
o izgradnji TET 3.

Nova termoelektrarna, ki naj bi 
zamenjala dotrajano, ima predra
čunsko vrednost 524 milijonov 
nemških mark. Približno toliko bi 
stalo tudi zapiranje Rudnika Trbov
lje-Hrastnik. Vendar to ni edina 
postavka, ki priča v prid izgradnji. 
Poleg ohranitve skoraj 2000 delovnih 
mest V Zasavju in kontinuitete 
rudarjenja ima prostor ob Savi tudi 
tradicijo. Do zaprtja obstoječe 
termoelektrarne bo preteklo krepkih 
90 let od začetkov proizvodnje elek
trične energije v Zasavju.

Okolju prijazna energija 
premoga
Termoelektrarna Trbovlje je v 

Sloveniji drugi največji elektro
energetski kompleks, ki za 
proizvodnjo električne energije upo
rablja domači premog. Letna poraba 
premoga znaša okoli 700.000 ton 
premoga iz Rudnika Trbovlje- 
Hrastnik. Rudnik je tako tesno 
povezan z elektrarno. Podatek je še 
toliko pomembnejši ob upoštevanju 
dejstva, da imajo zasavski premogi 
veliko vsebnost žvepla. Takšni 
premogi so marsikje ekološko 
nesprejemljivi. TET 3 pa je 
načrtovana tako, da velika vsebnost 
žvepla v premogu ne bi obreme
njevala okolja. Objekt bo namreč 
opremljen s sodobno tehnologijo

zgorevanja premoga v vrtinčastem 
sloju, ki omogoča že v sami fazi 
zgorevanja, v primeijavi s klasično 
tehnologijo, manjšo oziroma v 
dovoljenih mejah predpisano emisijo 
žveplovih in dušikovih oksidov. Ta 
postopek ima pred dosedanjim kar 
nekaj prednosti, saj učinkovito 
zmanjšuje tudi emisijo prašnih 
delcev v zraku. S tem se bo, vsaj 
glede na narejene študije, bistveno 
izboljšala tudi kvaliteta zraka v nepo
sredni okolici nove termoelektrarne. 
Suh produkt, ki nastaja pri procesu 
proizvodnje električne energije in je 
po fizikalnih lastnostih podoben 
pepelu, pa je mogoče uporabiti v 
gradbeništvu in pri sanaciji od 
rudarjenja prizadetih površin.

Dogovori in pogovori
Kmalu po vložitvi predloga 

zakona o državnih poroštvih je 
trboveljsko termoelektrarno obiskal 
minister za gospodarske dejavnosti 
Metod Dragonja. Sestanka so se 
poleg vodstva elektrarne udeležili 
tudi trboveljski in hrastniški župan, 
sekretar za energetiko Boris Sovič 
ter predlagatelj zakona Miran Potrč.

Namen sestanka je bil usklajevanje 
izhodišč in mnenj glede gradnje TET 
3. Minister Dragonja je med drugim 
poudaril, da naj bi realizacija projekta 
do leta 2004 potekala v okviru 
racionalnega programa gradnje 
energetskih objektov v Sloveniji. Cilj 
pa je zagotoviti nekatere socialne in 
gospodarske potrebe Slovenije. 
Energetska odvisnost naše države 
od tujine znaša trenutno že preko 70 
odstotkov. Zato gradnja TET 3 
vsekakor sodi tudi v okvir nacionalne 
energetske strategije. Direktor 
trboveljske elektrarne, Janez Perger, 
pa j e izrazil zadovoljstvo s trenutnim 
potekom pogovorov. Kljub temu, da 
so roki precej utesnjeni. Poudaril je 
tudi nujnost pravočasnega začetka 
pripravljalnih del in omenil, da je 
zadnji rok začetka rušenja starega 
objekta prihodnje leto. Leta 1999 pa 
bi morali začeti z gradnjo novega. 
Poslanec Miran Potrč pa je na 
sestanku povedal, da v vladi okoli 
gradnje tega objekta ne obstajajo 
nikakršni pomisleki, ustrezen zakon 
pa bi bil lahko, če bo šlo vse tako, kot 
je treba, sprejet že letos oktobra. 
Skrajni rok za sprejetje pa je do 
konca letošnjega leta.

Lokacija TET 3
Gradnja novega termoenerget

skega objekta je možna na dveh

Direktor TET v pogovoru z državnim sekretarjem Borisom Sovičem in ministrom za 
gospodarske dejavnosti Metodom Dragonjo.

lokacijah. Prva je ob obstoječi enoti 
TET 2, druga pa na mestu opuščene 
TET 1. Gradnja na lokaciji TET 1 bi 
bila cenejša. Gradnja na lokaciji TET 
2 pa bi omogočila ustreznejšo 
ureditev platoja elektrarne. Ob 
razglabljanju o lokaciji je potrebno 
dodati še to, daje govor o lokacijah 
za postavitev objekta v Zasavju. 
Nedvomno je lokacij v Sloveniji 
ogromno. Vendar nobena ni tako 
ustrezna, saj bi s postavitvijo TET 3

v Zasavju praktično odpadli tudi vsi 
stroški transporta premoga. Sama 
zasnova TET 3 pa omogoča tudi 
daljinsko ogrevanje Trbovelj in 
Hrastnika. Seveda bi za kaj takega 
morali izkazati interes tudi občini 
sami.

Financiranje
Sam predlog zakona, ki naj bi 

kmalu prišel v parlamentarno 
obravnavo, sicer še ne pomeni 
dokončne zelene luči za gradnjo. 
Zakon namreč opredelj uje le državna 
poroštva za najetje tujih kreditov. V 
predlogu zakona je med drugim 
zapisano, da bi bila lahko TET 3 
zgrajena do leta 2003, obratovati pa 
bi lahko začela leta 2004. Za to pa je 
potrebno zagotoviti dejanski začetek 
gradnje že v letu 1999. Da pa bi bila 
do začetka gradnje zagotovljena vsa 
potrebna tehnična, tehnološka, 
prostorska in druga 'dokumentacija,
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potrebna finančna sredstva in izbrani 
izvajalci del, morajo biti pravočasno 
opravljene vse potrebne naloge za 
začetek gradnje. Ena od teh je tudi 
predhodni mednarodni javni natečaj 
za zbiranje ponudb zaizgradnjo TET 
3, vključno s pogoji financiranja 
gradnje z delnim kreditiranjem. Da 
bi se pri zagotavljanju tujih finančnih 
sredstev za financiranje gradnje 
zagotovili najugodnejši pogoji, je, 
tako kot pri izgradnji drugih 
narodnogospodarsko pomembnih 
objektih, potrebno poroštvo države. 
V oceni potrebnih finančnih sredstev 
pa je zapisano, da za izvedbo tega 
zakona neposredno niso potrebna 
finančna sredstva proračuna 
Republike Slovenije. Približno 
polovico sredstev za gradnjo bi bilo 
namreč do leta 2003 moč zagotoviti 
iz amortizacije ali iz posebej za to 
namenjenih proračunskih sredstev, 
odvisno od politike države na 
področju cen električne energije. 
Približno polovico investicijskih 
sredstev pa bi bilo potrebno 
zagotoviti iz kreditov, ki bi jih 
odplačeval investitor po začetku 
obratovanja nove elektrarne. Torej 
država bi morala biti porok za plačilo

približno 275 milijonov nemških 
mark potencialnim tujim investito
rjem.

Tesna povezava z 
rudnikom
Gradnja TET 3 bi po vsej 

verjetnosti podaljšala življenje 
Rudnika Trbovlje-Hrastnik za dobo 
50 let. Direktor RTH Aljoša Kink 
pravi, da gre tu za precej kompleksno 
zadevo, ki je povezana z mnogimi 
dejavniki. Poleg ohranjanja delovnih 
mest in nadaljevanja rudarske 
tradicijebi bila TET3 pomembna za 
celotno regijo. "TET 3 potrebuje 
Rudnik Trbovlje-Hrastnik, potrebuje 
joZasavje in potrebujejo Slovenija."

Za RTH bo najtežje prehodno 
obdobje. Po eni strani morajo rudarji 
zmanjševati proizvodnjo premoga, 
po drugi strani pa nižati stroške. 
Namesto 1,5 milijonov ton premoga 
je perspektiva rudnika v 800.000 
tonah premoga za potrebe TET 3. 
Aljoša Kink je mnenja, daje do leta 
2004 mogoče zmanjšati količino in 
tudi ceno premoga. In to predvsem 
na račun uvajanja svetovno spreje

mljive in moderne tehnologije 
proizvodnje premoga. To tehnologijo 
so v veliki meri že uvedli. Letos bo 
po načrtih Rudnik Trbovlje-Hrastnik 
nakopal okoli 17.000 ton premoga 
za komercialne namene. Vendar v 
tem ni prihodnosti. Prihodnost 
rudnikaje v proizvodnji za TET 3. S 
tem bo domači ljavi premog dobil 
tudi svojo (nemajhno) vlogo v 
slovenski energetiki. Prav tako pa je 
tudi dovolj zalog premoga. Po ocenah 
strokovnjakov je teh zalog okoli 50 
milijonov ton, kar omogoča nemo
teno preskrbo nove termoelektrarne 
vsaj za dobrih 40 let ter oskrbo 
obstoječe do konca obratovanja.

TET 3 da. TET 3 ne
Trenutno vse kaže, da gradnja TET 

3 ni vprašljiva. Objekt je pomemben 
tako z vidika nacionalne energetske 
strategije kot z vidika socialnega 
stanja vZasavju. Prav tako je Rudnik 
Trbovlje-Hrastnik našel svojo vlogo 
v strategiji razvoja Slovenije in 
zaenkrat kaže, da nihče ne razmišlja 
o njegovem zapiranju. Tudi predlog 
zakona bo prišel kmalu v obravnavo.

Direktor RTH Aljoša Kink: 'TET 3 bo 
ohranila rudnik in skoraj 2000 delovnih 

mest!"

Kljub temu, da vse kaže, da se stvari 
okoli gradnje TET 3 vse bolj bistrijo 
in postajajo realnejše, pa ima 
zaenkrat vse v rokah politika. Usoda 
TET 3 j e v veliki (vendar ne v celotni) 
meri odvisna od sprejetja ustreznega 
zakona. Obstaja le še nevarnost, da 
vse skupaj pade v vodo na račun 
kakšnih predvolilnih špekulacij. To 
je sicer malo verjetno, pa vendar...

Tekst in foto: Jure Nagode

Turbina TET 2. Življenjska doba se ji dokončno izteče leta 2004. Obratovanje pa je ekološko nesprejemljivo.
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Trgovsko podjetje

POTROŠNJAp,
Zagorje

blagovnica ŽIVA

Vas vabi na nakup in ogled v blagonico ŽIVA.

- ugoden nakup moških in ženskih bund že 
od 5.643 SIT do 11.286 SIT 

- velika izbira volne za ročno in strojno pletenje 
- bogata ponudba usnjene galanterije

Veliko izbiro in možnost ugodnega nakupa 
(12 obrokov, brez pologa), 

pa vam nudimo tudi na ostalih oddelkih: 
metrskega blaga, perila, bele tehnike in kozmetike.

VLJUDNO VABUENI
med delavniki od 8.00 do 12.00 ure in 

od 16.00 do 19.00 ure, 
ter ob sobotah od 8.00 do 12.00 ure.

DOM OPREMA 
U I.taIcev 1 8 a 
ZAGORJE
teL: 0601/64-577

DELOVNI ČAS: 
lOk-Hk In 15k4 9k 

soboiA 9M 5k In 14k-17k
pONEtMjEk ZAPRTO

NUDIMO VAM
SOBNO IN STAVBNO POHIŠTVO
- dodAiNi popusti za kuttiNjE od 1 0% do 50%

kuhiNjski pulti 4.490,00

kukiNjski stoli 4.680,00

VZMEtNiCE 1 90/90 9.400,00

VZMEINiCE 1 90/1 90 1 7.450,00

VZMElNicE 1 90/90 ORlOpEdskE 1 J.? 50,00

UtoplEx 190/90 4.880,00

RECfAli ZA dN EVINE SobE 74.400,00

SEdEŽNE C,ARNilURE 2,0 X 1,5M 5 5.000,00

na zAloqi omeJena količi na kuhiNskih stolov -

izvozNi Modfcl 7.950,00

Možnost NAkupA na KREDIT do 
48 mesecev BREZ POLOGA

(jul) UPUtrgovino
Cesta zmage 35a, Zagorje 
tel.: 0601/63-299

AKCIJA AKCIJA AKCIJA AKCIJA

pralni stroj Gorenje
* Ibarvni televizor Gorenje 

video rekorderji Philips

:i;& iik. *
•si »P: lik il

Možnost plačila na 5 čekov nad 50.000,00 SIT
GOTOVINSKI POPUST 5% nad 30.000,00 SIT

POTROŠNIŠKI KREDIT DO 12 MESECEV S

S

r

rrr

bffvvdŽoij

Podjetje za svetovanje, inženiring 
in trgovinsko posredovanje

Ceste 20.julija 2c, 1410 Zagorje 
Telefon: 0601 64 611; fax: 64 660

OSEBNI RAČUNALNIKI:
PC 486 256K DX4/100 AMD PCI 
PC 486 2S6KDX4/120 AMD PCI 
PC 486 5X86-133 AMD PCI 
PC PENTIUM 100 PCI 
PC PENTIUM 120 PCI 
PC PENTIUM 133 PCI

102.400
103.100
103.600
128.600
132.800
143.800

PC PENTIUM 150 PCI 156.900
PC PENTIUM 166 PCI 176.800
PC PENTIUM 200 PCI 195.500 £ i
PC PENTIUM PRO 150 233.900 z o
PC PENTIUM PRO 180 233.900 S °
PC PENTIUM PRO 200 243.800 S 5

DOPLAČILA:
^ o 
— S

CD ROM MITSUMI 6X 10.400
CD ROM MITSUMI 8X 19.800 z ™
SB AP 6400 STEREO 16BITZOLTRIX 6.300 s ~s g
SB 32 PnP CREATIVE OEM 19.700
VGA 2MB PCI (iz 1MB) 4.300 rs o 

o p:
HDD 1.2GB (iz 850MB) 1.100
HDD 2.1 GB (iz 1.2GB) 15.411

=* oBARVNI MONITOR 15" LR NI 15.400
OEM DOS 6.22 6.500 3 o ;= r-j
OEM WIN 3.1EE 5.800 o o
OEM WIN 95 SLO 17.900
RAM 16 MB + PARITY (iz 8MB( 8.400 £ ?
RAM 32 MB + PARITV (iz 16MB) 15.510 —: c

• S



OBČINA RADEČE
'3$£r

m
oddanom O^adzd od naizm jizaznidu iid%Eno 

dE^titaua z ŽE^jo, da idujiaj doiEŽEmo že^jehe cifjE.

Od itEoidnid tEzauad

zaziunEvanjE in ddxati fi^oiioa za fiomoč, da dodo 

Ezd^adEČE jio^tadE nz±E dEjio in fizijazno nzEito.

lEzauan ±e uam zaduadjujEua za

Predsednik občinskega sveta 
Matjaž Han

Župan Občine Radeče 
Janez Zahrastnik

r ;------------------------------------------------------------------------------------------------- "N

Vabljeni ste na prireditve ob občinskem prazniku:

petek, 13.9.1996
od 9. ure dalje Dan odprtih vrat šole
ob 15. uri duštvo upokojencev: društveno tekmovanje v streljanju z ZP na strelišču na Močilnem

sobota, 14.9.1996

ob 7. uri: ribiško tekmovanje za 23. "POKAL SAVA" pri Ribiškem domu
od 9. do 17. ure v športni dvorani: Društvo prijateljev mladine, vrtec in osnovna šola "MILNI MEHURČKI"

hortikulturno društvo - cvetlična razstava
ob 10. uri: odprto prvenstvo Osnovne šole v tekmovanju z modelnimi čolni in jadrnicami na bazenu Radeče 
papir
ob 17. uri: gasilska vaja na trgu v Radečah v organizaciji Gasilske zveze Občine Radeče in družabno srečanje 
pri gasilskem domu v Radečah.
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Zupan Janez Zahrastnik

Po dveh letih nove občine
Minili sta dve leti, odkar so 

Radeče samostojna občina. Kaže, 
da sc na vseh področjih vendarle 
nekaj premika. Kakšno je vaše 
mnenje o tem?

Glede na to, daje bil ob ustanovitvi 

občin sprejet tudi zakon o lokalni 

samoupravi, dokaj nedodelan in 

nedorečen, sem ob začetku 

županovanjapredvideval, da se bomo 

kot nova občina srečali s številnimi 

problemi. Nisem se zmotil. 

Problemov je bilo nakopičenih 

toliko, da praktično nisem vedel, kje 

naj začnemo. Ob vsem tem je 

potrebno upoštevati specifično lego 

Radeč, in dejstvo, da tu že skoraj

deset let poteka ena naj večjih 

slovenskih investicij, gradnja HE 

Vrhovo. Ta v tem času že daje prve 

kilovate električne energije, vendar 

kljub temu, da gradnja prehaja v 

zaključno fazo, ostajajo številni 

nerešeni konkretni problemi, 

predvsem v KS Radeče in KS 

Vrhovo. Kar j e še bolj zaskrbljujoče, 

je to, da se še kažejo posledice na 

varovalnem, ekološkem, vodnem in 

nenazadnje socialnem področju. Če 

upoštevam vse to, se praktično kot 

občina s tem ukvarjamo dve leti, 

skupaj z investitorjem Savskimi 

elektrarnami in izvajalcem del Smelt 

Ljubljana. Skupno smo uredili

Trgovsko, storitveno in proizvodno podjetje, d.o.o., Radeče

Občanom 
Radeč 
iskreno 

čestitamo 
ob 2. občinskem, 

prazniku!

Krakovo 4 • 1433 Radeče • tel.:0601/85-256 • fax: 0601/85-3/7

zaledne vode, center mesta in 

podobno.

Zdi se, da se rok dokončanja 
stalno zamika. Kdaj naj bi po 
vašem mnenju gradnja vendarle 
prešla v zaključno fazo?

Resje, rok se zamika. Bolj kot to 

pa je zaskrbljujoče dejstvo, da 

institucije, ki so odgovorne za 

gradnjo, od odgovornosti bežijo. 

Najbrž je vzrok v tem, da med 

ministrstvi, v katera sodi tainvesticija 

- ministrstvo za gospodarstvo, za 

promet in zveze ter za okolje in 

prostor - ni prave koordinacije.

CENTER RADEČE dd. j

Iskreno čestitamo vsem občanom 
občine Radeče ob praznovanju 
občinskega praznika.

Spoštovane potrošnike vabimo 
na nakup v naše poslovne enote 
z živili, s tekstilom, tehničnim blagom, 
pohištvom in z drugimi izdelki. 
Istočasno vas obveščamo, da bo kmalu 
odprta prenovljena 
prodajalna Železnina Radeče.

Kolektiv CENTER RADEČE

Lokalna samouprava oziroma ob

čina z nekaj zaposlenimi pa te 

koordinacije ne more opravljati.

mm:
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lesnina SOPOTA p.o.
Radeče, Pot na jez 12

tel.: 0601 85 005, 85 148; fax: 0601 81 160

SOPOTA RADEČE je podjetje z dolgoletno tradicijo 
izdelovanja otroških posteljic, previjalnih mizic, 

zibelk, v zadnjem času pa tudi usnjenih sedežnih garnitur.

^/tage občanke in občani 
teii poslovni pa/ttne/tjl, 

ob občinskem p/tajniku 
vam §ek Qopota kadeče 
g vsemi gaposlenimi ifikeči 

iskrne čestitke % gadjo 
po nadaljnjem uspešnem sodelovanju.

Zgovaijaj o se drug na drugega, stvari 

stojijo, ljudje so jezni na občino, vsi 

pa vemo, da ta vpliva na ministrstva 

nima.

Ob vsem tem pa je vendarle 
dokončanih nekaj investicij?

No, temu je res tako, toda 

poglejte... Narejeno je novo 

železniško postajališče, ki pa po naši 

presoji še ni dokončano. Potrebno je 

urediti nadstrešek na peronu, prihod 

do njega. Imamo novo bencinsko 

črpalko, urejena so nova cestišča, 

nekaj se je premaknilo v centru 

Radeč. Žal ostaja nedorečena 

uvoznica R 330, tu se zatika z enim 

od lastnikov zemljišč, zadeva je na 

sodišču. Najslabše, kar je, je to, dajo 

bo investitor, ministrstvo za promet 

in zveze, asfaltiral z dveh strani, v 

sredini pa bo ostal kup zemlje, s 

katerim naj se ukvarja lokalna 

samouprava.

Je mogoče, da je za marsikateri 
problem kriva nekdanja Občina 
Laško ali pa dejstvo, da je 
vprašanje delitvene bilance še 
dokaj nedorečeno?

Glede tega smo se hitro 

organizirali, formirali celo komisijo, 

vendar žal v Laškem ni bilo prave 

pripravljenosti sodelovanja. V tem 

času pa so se organizirali tudi

Laščani. Kaj pomaga, čemi sedaj ob 

vseh problemih, ki jih imamo, 

nimamo več ljudi, ki bi lahko tvorno 

sodelovali .Paše na nekaj bi opozoril. 

Pred delitveno bilanco je potrebna 

premoženjska bilanca. Da pa se ne bi 

'špetirali' z Laščani, z njimi smo v 

dobrih odnosih, smo na ministrstvo 

za lokalno samoupravo naslovili 

prošnjo, da se formira arbitraža v 

primeru delitvene bilance občin 

Laško in Radeče, ki bo po naši presoji 

laže razrešila omenjeni problem, pa 

še bolj pravična bi lahko bila kot 

lokalni faktorji.

Praznik občine je po prireditvah 
zelo bogat, praktično se vsak dan 
nekaj dogaja. Kako je sicer s 
tovrstnimi pridobitvami?

Društva so nas spet vse skupaj 

prijetno presenetila, prireditev je cela 

kopica, vendar tistih materialnih 

pridobitev na seznamu programa ni. 

Zakaj?Naj večjapridobitev je gotovo 

nov ZD. Ker zanj še nimamo 

uporabnega dovoljenja, ga pre

prosto ne moremo otvoriti. Tu je 

dokončanje ceste na Močilno, ki 

sodi med geografsko ogrožena 

območja. Narejen je nov odsek ceste 

Jelenovo-Čimerno, ki tudi še ni v 

celoti zaključen. Pripravlja se 

ureditev parka v centru Radeč, malo 

nam sicer nagaja vreme, vendar 

upamo, da bodo dela stekla. Isto 

velja za ureditev okolice ZD. Cesta

Počakovo bo dokončana z manjšo 

zamudo. Ena od pridobitev je tudi 

ta, da PGD Radeče v bližnji 

prihodnosti dobi nov avtomobil. Če 

ne ravno v dneh praznika, pa nekoliko 

kasneje.

Ko smo Radečam odhajali na 
volitve, smo seveda pričakovali, 
da bomo več stvari urejali doma. 
Žal temu ni tako in poti nas 
največkrat vodijo v Laško ali Ce
lje. Se mogoče pogajate za kakšno

C
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izpostavo katerega od ministrstev?

Seveda se še kako ukvaijamo s 

tem problemom. Zaradi svoje lege 

smo izredno hendikepirani. Poglejte 

samo infrastrukturno naravnanost. 

Tu se križata Elektro Laško in 

Trbovlje, cestni podjetji Celje in 

Ljubljana, PTT Trbovlje, vodni 

skupnosti Novo mesto in Celje, 

upravno enoto imamo v Laškem, 

zdravstvo delno v Trbovljah, delno v 

Celju, v Celju so sodišče, zavod za 

zaposlovanje, šole in tako naprej. 

Koliko stroškov, koliko energije, 

koliko slabe volje, da uspevamo 

koordinirati vso to zmešnjavo. Od tu 

naša prizadevanja, da bi dobili 

nekatere izpostave, predvsem te, ki 

so vezane na HE Vrhovo. To so 

izpostave, ki so vezane na okolje, na 

inšpekcijske službe, na obrambo in 

še bi lahko našteval. Žal so na 

republiki odklonilna stališča, češ da 

bi to za seboj potegnilo še druge

občine. Mi odgovarjamo z argu

menti, glede prej omenjene raz

drobljenosti infrastrukture, in ne 

verjamem, da je še kje v Sloveniji 

kakšen tako specifičen problem, kot 

smo mi.

Kakšna je vaša ocena tre
nutnega gospodarstva v občini?

Po informacijah, ki jih imamo, 

stanje ni najboljše. Še posebej nas 

skrbi Radečepapir, ki si sicer 

prizadeva za boljše rezultate, ki pa 

jih zaenkrat še ni. Poleg tega so tudi 

v zaključni fazi lastninjenja. Dru

ga manjša podjetja se nekako 

prebijajo. Malo podjetništvo je slabo 

razvito. Z gradnjo HE Vrhovo smo 

gotovo izgubili veliko prostora, ki bi 

ga sicer lahko namenili tej dejav

nosti. Res, da je zanimanja kar ne

kaj, vendar možnosti je malo. So pa 

in zgrabili bomo za vsako prilož

nost.

V občini ste ustanovili 
podjetniški center, ki naj bi 
pomagal k hitrejšemu razvoju 
drobnega gospodarstva in obrti. 
Je center že zaživel ali je le v fazi 
ustanavljanja?

Podjetniški center še ni povsem 

zaživel. Vendar, ko bo, bo opora in 

pomoč tistim, ki se želijo ukvarjati s 

podjetništvom in obrtjo. Center bo 

nudil strokovno svetovanje, 

servisiranje,... Ko bo znana 

kadrovska sestava, se mi zdi, da bo 

to velika pridobitev za občino, če 

upoštevam izkušnje, ki jih nekatere 

občine na tem področju že imajo.

Kaj pa družbene dejavnosti?
Te so v Radečah sorazmerno dokaj 

razvejane. Imamo šolo, glasbeno 

šolo, vrtce, zdravstvo in tako naprej. 

Je nekaj problemov. Poglejte, na 

področju šolstva gre za t.i. 

nadstandard, saj imamo veliko

dvorano, ki je ministrstvo za šolstvo 

ne financira. Že lani smo vložili 

precej sredstev, da smo prekrili ta 

velik športni objekt. V načrtu imamo 

še ureditev poda. Dvorana ni 

potrebna le šoli, potrebna je kraju za 

razne športne in ostale prireditve. Tu 

je zdravstvo z novim velikim ZD. 

Potrebno ga bo vzdrževati, nima še 

energije, kar bo za občino velik 

zalogaj. Nekaj smo investirali tudi v 

vrtce. Želimo si dislociranega 

oddelka v Vrhovem in na Svibnem.

S sorazmerno nizkim prora
čunom ste dosegli kar nekaj 
uspehov... So to tudi rezultati 
pogovorov na ministrstvih?

Uspešni smo bili v dogovorih na 

ministrstvu za kulturo pa na 

ministrstvu za okolje. Ostali nas 

poznajo, vemo pa tudi, da so pred 

vrati volitve. Kakršne koli dane 

obljube so lahko jutri pozabljene.

(josriumiNvivBoasm^

ZORAN ČULKS.P.
Trpi, Rneteče,

Ul: 0601/85 400, 85396,

0609628529

/cm JADRAT/ 

m/OTT/CA JADRA/V

D/S/CDTR/CA

delovni čas: vsak dan od 7.00 do 23.00 
petek od 7.00 do 2.00 
sobota od 7.00 do 2.00

g STRNAD
O >

STRNAD FERDINAND
Hotemež 6, 1433 Radeče, tel.:0601 85 036

Ob praznilqi 
o 6 čine %adeče 

vam 
isbjeno 

čestitamo 
in žebimo 

vse najbobjšel
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Kaj pa komunalno področje. 
Občina je praktično "direktor" 
svoji komunali. Ste tu naredili 
dovolj?

No, če izvzamem probleme, 

vezane na gradnjo HE Vrhovo, smo 

lahko s komunalno dejavnostjo 

zadovoljni. Vodooskrbaje zadovol

jiva, tudi pogrebna služba in redno 

vzdrževanje cest. Seveda pa ostaja 

kopica dejavnosti, kijih bodo morali 

izboljšati. Mnenja smo tudi, da bo 

moralo JKP poleg tega dela najti še 

druga neprofitna področja, saj 

opremo in kadre imajo, sredstva, 

pridobljena na ta način, pa bodo šla 

v končni fazi za boljše vzdrževanje 

komunalnih objektov. Ta dela bodo 

lahko iskali v okviru HE Vrhovo, saj 

od investitorja prevzemajo kopico 

objektov, ki jih bo potrebno 

vzdrževati, upravljali in podobno.

Radeče so po svoji legi tako 
specifične, da so lahko celjska,

zasavska ali posavska občina. Kaj 
mislite o tem?

V nekem smislu še vedno pravno 

formalno sodimo v celjsko regijo, 

kot del nekdanje laške občine. Preko 

programa PHARE se v tem času 

močno povezujemo z zasavsko 

regijo, odprti smo tudi do Posavja, 

vendar je tu še najmanj povezovanja. 

Sicer se trenutno nikamor ne 

opredeljujemo, saj ne vemo, kakšen 

bo status novih pokrajin. Ko bo to 

znano, se bomo laže opredelili, kam 

pravzaprav sodimo.

Sedaj, ko smo praktično profili
rani kot občina, je potemtakem 
lokalna samouprava zaživela?

Lokalna samouprava v Sloveniji 

žal ni dorečena. Dosti je še odprtih 

vsebinskih vprašanj, tako tistih, ki se 

nanašajo na samoupravo, kakor 

tistih, ki se nanašajo na njeno 

financiranje. Od tu konflikti z 

upravnimi enotami, ki ga mi k sreči

nimamo, od tu vsi problemi. In dokler 

vsebinska, predvsem pa materialna 

vprašanja ne bodo dorečena, bo 

samouprava v porodnih krčih. K sreči 

naši občani z razumevanjem 

prenašajo dejstva, da jim samou

prava ni prinesla veliko, mislim na 

pota, ki jih imajo še vedno v Laško 

ali v Celje. Je p^res, da je nova 

občina že postorila marsikaj v 

zadovoljstvo občanov, ki so 

navsezadnje na referendumu rekli 

"ZA" svojo občino...

Radeče so ena redkih občin, ki 
ohranjajo KS kot teritorialno 
samostojne celice, kot pravne 
osebe s svojim ŽR...

V Radečah smo vedno zagovarjali 

samostojnosti KS, ki imajo na tem 

teritoriju bogato tradicijo. Brez njih 

praktično ne bi bilo postorjenega 

toliko, kot je, ne bi bilo številnih cest 

in vodovodov, čudovitih kulturnih

prireditev in še česa. Z no virni s tatu ti 

KS želimo to samoupravo deliti še 

naprej na vaške odbore, ulične in 

podobno. Brez podpor ljudi v teh 

najmanjših celicah, brez njihove 

iniciative, odrekanja, številnih akcij 

in podobno ta občina ne more živeti.

Ob zaključku morda še vaše 
želje ob letošnjem občinskem 
prazniku...

Iskrene čestitke vsem našim 

občanom, iskrena hvala za vso 

podporo, ki so jo dajali našemu 

občinskemu svetu in meni kot 

županu, iskrena hvala tudi za 

potrpežljivost, ki jo imajo do 

nerazrešenih zadev, in prošnja vsem, 

ki so zainteresirani za razvoj občine, 

da nam pomagajo v naših skupnih 

prizadevanjih, da bo občina lepša, 

prijaznejša, bolj urejenainbolj naša...

Franci Kadunc

METALLES 
KOVINARSTVO 
MIZARSTVO p.o. 
RADEČE, Titova 56

Telefon: (0601)85-026 
Telefax: (0601)85-138

kovinarstvo izdelava zahtevnih kovinskih izdelkov

mizarstvo izdelava podstrešnih stopnic vseh
tipov in po naročilu
izdelava kombiniranih postelj:
BIO pogradov



ZABEUnO Parnasova pota
Ureja Franci Lakovič 

Vlado Garanti ni

V mestu

To mesto sem si izbral 
za svoj dom.
Že dolgo, predolgo, 
živim v njem.
Celo večnost.
Prerasla so me drevesa, 
prerasle hiše, 
prerasli otroci.
Vegetiram v njihovi podrasti.
Navadil sem se ljudi, 
s sabo jih jemljem 
na brezpotna potepanja.
Morda si bom sčasoma 
le izprosil prepustnico 
in izpisal svoje ime 
na pročelje njihovega zaupanja.

Hrastnik
Program za otroke v Ljudski 

knjižnici Hrastnik bo v septembru 
potekal ob četrtkih, in sicer: 12.
septembra bo ob 17. uri razgovor o 
knjigi PikaNogavička, ki sojo mladi 
bralci izbrali za naj knjigo, 19. 
septembra ob 13. uri bo skupinsko 
reševanje mednarodnega knjižnega 
kviza, 26. septembra ob 17. uri pa 
žrebanje rešitev mednarodnega 
knjižnegakvizain podelitev nagrad.

J.V.

Trbovlje
Naša pesem 1997, tekmovanje 

pevskih zborov, ki potekavMaribo- 
ru, j e znano tudi v Zasavj u. Kljub ra
znim dosežkom na teh tekmovanjih 
se zadnja leta naši zbori teh tekmo
vanj niso udeleževali iz raznih vzro
kov. ZKOSlovenijepaje pred dnevi 
razpisala 15. tekmovanje slovenskih 
pevskih zborov Naša pesem '97, ki 
bo od 18. do 20. aprila v Unionski 
dvorani v Mariboru. Predvidoma naj 
bi na tem tekmovanju nastopilo 30 
moških, ženskih in mešanih pevskih 
zborov, tudi iz zamejstva. Zbori, ki 
senameravajo udeležiti prihodnjega 
tekmovanja, se morajo prijaviti do 
30. novembra letos.

MGL Svoboda, ki ima svoje

prostore v domu Svoboda, je pričel z 
delom z začetkom nove kulturne 
sezone - 1996/97. Začeli so tudi s 
študijem del, ki so sijih izbrali za to 
sezono. Pričakujejo pomoč občanov, 
predvsem pa s strani ZKOin Občine 
Trbovlje. Upajo, da se bo v njihove 
vrste vključilo veliko mlajših, pa 
tudi starejših občanov - tako za razne 
vloge kot pripravo in izvedbo raznih 
strokovnih del: elektrikarskih, 
odrskih, mizarskih, pleskarskih, tudi 
organizacijskih. Interesenti naj se 
vkjučijo čimprej, da bi lahko tvorno 
sodelovali pri nastajanju novih 
odrskih uprizoritev.

Ex tempore Art Javor '96, že 
tretji po vrsti, poteka od 5. do 7. 
septembra v Domu pod Javorjem 
nad Trbovljami. Tudi tokrat ga je 
vodil idejni pobudnik in organizator, 
ak. slikal Janez Knez. Na to delovno 
srečanje je povabil v soglasju z 
glavnim sponzorjem najemnikoma 
Doma pod Javorjem, Faniko in 
Matjanom Žerko, 15 akademskih 
slikarjev. Sponzor je pripravil 
material in med tem tudi primeren 
les za kiparsko obdelavo.

Knjižnica T. Seliškarja na Ulici 
1. junija 19 je v juliju in avgustu ne
koliko spremenila in omejila odpiral
ni čas. To je bilo potrebno storiti za

radi koriščenja letnih dopustov 
zaposlenih. Septembra pa so znova 
začeli poslovati v običajnih urah 
preko tedna. To sovpada tudi z novim 
šolskim letom, ko se število izposo
jevalcev knjig in bralcev poveča.

Janez Krajnc, zasavski rojak, v 
času od 8.do 16.septembrarazstavlja 
svoja slikarska in kiparska dela v 
dvorani novega župnijskega urada 
na Vačah. Na tej razstavi so tudi 
čipke iz Železnikov. Razstavo je 
pripravil organizacijski odbor za 
obnovo cerkve sv. Križana Kleniku, 
s sodelovanjem Janeza Krajnca in 
TD Železniki. Ob otvoritvi razstave 
je bil tudi krajši kulturni program, ko 
je Cerkveni pevski zbor Vače zapel 
nekaj pesmi. Razstavo sije mogoče 
ogledati vsak dan od 16. do 19. ure, 
ob sobotah in nedeljah pa od 8. do 
19. ure. Vstopni ne ni, zaželjeni pa so 
prostovoljni prispevki, ki bodo 
namenjeni zapopravilo podružnične 
cerkve sv. Križa na Kleniku, ki je 
pred leti pogorela ob udaru strele.

T.L.

Zagorje
KC DD in ZKO Zagorje bosta 

tudi v sezoni 1996/97 organizirala 
gledališki abonma. Ker je težko 
ustreči različnim okusom in

kriterijem publike, so v okvirnem 
programu izbrali naslednje 
prireditve: Carrierov Ljubezenski 
notes v izvedbi ljubljanskega Doma 
Španskih borcev, ki bo razvedril z 
ljubezensko štorijo, medtem ko bo 
Osbornov Ozri se v gnevu v izvedbi 
lj ubljanske Drame bolj jezna drama, 
vendar mladostno razigrana. Sledile 
bodo še naslednje predstave: 
Modemdorfeijevi Štirje letni časi 
(PDG Nova Gorica) - sicer vesela 
"poslanska" komedija, Partljičeva 
Politika, bolezen moja, (MGL) - 
prepredena s političnimi veščinami, 
žal predvidoma šele po volitvah, in 
VVildeova: Važno je imenovati se 
Ernest (PG Kranj) - komedija za 
resne ljudi. Ker bodo izvenabon- 
majske vstopnice znatno dražje, je 
abonmajska cena 5000 tolarjev 
oziroma za dijake in upokojence le 
4000 tolarjev dokaj ugodna. Podjetja 
in društva pa dobijo vsako deseto 
vstopnico zastonj. Če ste neodločni, 
pa boste manj kolebali, ko boste 
prebrali, daje gledališče lahko tudi 
prijetno pričakovanje ali zanimivo 
srečanje. V DD Zagorje bodo 
vsekakor poskrbeli tudi za tovrstno 
hrano za možgane in srce, seveda 
tudi z nekaj burnega smeha.

P.R.

Zagorski oktet na Dunaju

mestnih zn
nastopom navdušil številne t
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Tokrat smo se znova podali v računovodske 
vode. Tako burno,kot je bilo poleti na raftingu 
na Soči, sicer ni bilo, dolgčas pa tudi ne. Mnenja 
glede pisarniškega dela in sploh kakšnih 
računovodskih opravil so deljena. Večina mojih 
vrstnikov npr. meni, da je takšno delo 
dolgočasno, in tudi dovolj takšnih, ki končajo 
ekonomsko šolo, kjer je to eden izmed 
strokovnih predmetov, se z njimi strinja. Naša 
današnja gostja, Zlata Majcen, pa ne misli 
tako, nasprotno, pravi, da je to delo zanimivo 
in pestro.

Zlata je na radiu sicer zaposlena kot tajnica, 
ravno septembra bo že lepih 22 let, vendar trenutno 
nadomeščaračunovodkinjo, ki je vbolniški. Začela 
je z različnimi deli, administrativnimi, tajniškimi, 
kadrov skimi, potem pa j e opravljala bolj kadrovske 
in komercialne stvari - pogodbe ter razne 
drobnarije, ki se sicer nikjer ne vidijo, morajo pa 
biti opravljene in vzamejo precej časa. Trenutno 
pa se spopada predvsem z računanjem plač, avtor
skih honorarjev, s knjiženjem, salda konti in 
drugimi finančnimi stvarmi. (Če v zadnjem stavku 
mogoče česa niste razumeli, si poglej te v Verbinčev 
slovar tujk ali pa kakšen gospodarski priročnik.)

Zlata pa je tudi tista, ki v precejšni meri določa.

koga boste določen dan ob določeni uri lahko 
poslušali na radiu. Sestavlja namreč urnik za 
napovedovalce. Pri tem se deloma ravna po lastni

presoji, upošteva njihove želje, včasih pa tudi 
določena oddaja zahteva točno določenega 
voditelja. S takšnimi težavami, kot se sestavljalci 
umikov srečujejo na nekaterih šolah, se ona še ni 
spoznala. Zaenkrat za kakšne vsebinske pripombe 
še ni slišala, vsekakor pa se včasih zgodi, da je kdo 
ob določenem času zaseden. Takrat si mora pač 
sam poiskati ustrezno zamenjavo.

Če jo boste kdaj iskali zaradi kakšnih poslovnih 
zadev, naj vam povem, da ima sedaj svojo novo 
pisamico, na poti v studio. Zanjo se mora zahvaliti 
predvsem prostorski stiski. Računovodkinja je 
bila prej v pisarni skupaj z urednikom, kar pa pri 
takšnem delu, ki zahteva dovolj zbranosti, ni 
najbolj primemo. Tako so morali na radiu torej 
opraviti nekaj adaptacijskih del. Lokacija pisarne 
je dokaj ugodna, tudi zato, ker morajo iti mimo nje 
vsi gostje na radiu (malo ženske radovednosti).

V mladih letih je razmišljala tudi že o tem, da bi 
zamenjala službo. Nekoč je imela že vse 
dogovoijeno, vendar je ostala. Ugotovila je, da 
česa takšnega enostavno ne more narediti. Všeč ji 
je delo, všeč ji je tudi kolektiv in tega preprosto ni 
mogla zapustiti.

Branka Jan

___________

ALBOR. EL HORIZC 

ENTREARBESUSI 
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Ford Fiesta Courier Van, zračna 
varnostna blazina na voznikovi strani, motor 
1.8 DSL760 KM ali 1,3i/60 KM, prostornina 2,8 m3, 
nosilnost 500 kg.

* 30% POLOG VREDNOSTI VOZILA 
‘UGODNI MESEČNI OBROKI
* LEASING TUDI ZA FIZIČNE OSEBE

Ford Fiesta Courier Kombi, zračna varnostna 
blazina na voznikovi strani, motor 1.8 DSL/60 KM ali 
1.31/60 KM, prostornina 1,46 m3, nosilnost 500 kg.

Ford Transit Kombi, zračna varnostna blazina na 
voznikovi strani, servo volan, polpovišana streha, 
motor 2.5 DSL/76 KM, sedeži 8 + 1.

HYPO
LEASING
PONUJA

SUPER LEASING 
POGOJE ZA 

FORDOVA VOZILA! 
Za pravne in 

fizične osebe. UiizJ

SELO 72, 1410 ZAGORJE 
tel.: 0601 - 64 - 033

Ford Escort Van, zračna varnostna 
blazina na voznikovi strani, 
motor 1.8 DSL/60 KM ali 1,4i/75KM, 
prostornina 2,54 m3, nosilnost 670 kg.

Pooblaščeni 
servis vozil:

AVTO KOVAČIČ
Vres kov o 72, Trbovlje

<g£>TOYOTA
Tel.: 0601-20-612

Toyota - vozila, ki imajo po nemških statističnih podatkih najmanj okvar
- vsa vozila imajo 16V motor
- vsa vozila imajo airbag
- garancija 3 leta ali 100.000km

Na zalogi: COBOLLA 1,8 kombi 4WD,mod(ametalna, cena33.100.DEM.do registracije 
: MtotbishiLancer1 551 Xi.let, ‘““ ' 1

llllllilllllllllll

STARLET 1.4XLi 19.748 DEM
C0R0LLA1.4XLi HB 25.639 DEM
COROLLA 1.8 kombi 4WD 32.623 DEM
HAICE kombi-bus 2.4TD 35.260 DEM
CARINA 1.8 37.180 DEM
RAV-4.3v 37.333 DEM
CELICA 1.8 STi 40.290 DEM

servis 
prodaja 

avtokleparstvo 
avtoličarstvo 

rent a car

HONDA
DOMŽALE

Servis in trgovina d.o.o., 1230 Domžale, Ljubljanska cestal 
tel.: 061/714-100, fax: 061/721-804

GENERALNI ZASTOPNIK 
MOTORNIH KOLES

^HONDA

darilo ob nakupu 
staro za novo - kredit - leasing

Odprto vsak dan od 7-19 
in sobota od 7-14.



Vsakič, ko lahko na teh straneh pišem o 
dosežkih zasavskih glasbenikov, sem vesel. 
Čeprav smo "majhni" in odrinjeni na rob 
dogajanja v Sloveniji, se naši glasbeniki kljub 
vsemu trudijo. In tako lahko poročamo o izidu 
še ene nove kasete. Izdala jo je skupina z 
nenavadnim imenom Evergreen. Nastali so iz 
bivših Zagorjanov, aprila letos se jim je 
pridružil še nov basist in kot trio so že posne
li prvo kaseto. Vsekakor vzpodbuden zače
tek.

Seveda je beseda najprej nanesla na njihovo 

ime. Ali to pomeni, da igrajo le zimzelene 
melodije? Lea in Miran (glavna vokalistka in 

basist skupine, op. p.) sta v en glas zatrdila, da ne. 

Kot pravita, imajo v njihovem repertoarju 
naštudiranih več kot 150 pesmi različnih žanrov. 

Tako veliko število pesmi jim prav pride na 

koncertih. Brez vsakih problemov se lahko 

prilagodijo željam obiskovalcev. Igrajo tako

i
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evergreene, rock’n'roll, kot zabavno in tudi 

narodno-zabavno glasbo. In podobne stile lahko 
najdemo tudi na kaseti. Izmed desetih pesmi jih je 

pet zimzelenih, seveda so opremljene s slovenskimi 

besedili. Na kaseti najdemo še en rock'n'roll, dve 

zabavni ter dve narodno-zabavni pesmi.

Za takšen izbor pesmi, ki so jih uvrstili na 
kaseto, so se odločili iz povsem preprostega 

razloga. Lea pravi, da marsikdo, ki organizira 

koncerte, po njihovem imenu Evergreen ne ve 

natančno, kakšno glasbo izvajajo. Zato so na 

kaseto uvrstili čim več različnih glasbenih stilov. 

Tako bo potencialni organizator lahko dobil dobro 

predstavo o tem, kakšno glasbo izvajajo. In 
nastopov je vedno več. Člani skupine so bili 

nad odzivom izjemno presenečeni. Najprej so 

seveda nastopali predvsem po Zasavju, v za

dnjem času pa je vedno več vabil tudi z drugih 

koncev Slovenije. Ob nastopih in snemanjih pa je 
seveda velika obveza tudi služba. Je težko uskladiti 

vse skupaj? Miran pravi, da ne. Saj vse, kar je 

povezano z glasbo, delajo z veliko ljubeznijo. In 

prav je tako.

Tomaž A. Štojs

Reška skupina Let 3 je po desetletju svojega 
obstoja in potem, ko je dostojno nasledila eno 
najboljših jugo punkovskih skupin Termiti, 
pred kratkim izdala dvojno CD ploščo z 
njihovimi največjimi koncertnimi hiti. Dvojni 
plošček so poimenovali Živi kurac. S tem so 
potrdili svoj status ene najbolj razuzdanih in 
divjih skupin na celotnem področju bivše 
Jugoslavije. Dvojni koncertni album v nekaj 
manj kot 120 minutah postreže s tridesetimi 
koncertnimi posnetki, na koncu drugega diska 
pa je uvrščena tudi nova pesem Pipi, ki je 
nastala v okviru gledališke predstave Eedra.

Album pa je sicer sestavljen iz posnetkov 

samostojnih koncertov v Ljubljani in na Reki, 

nastopov na zagrebškem "Fiju Briju" festivalu in 

interni veselici v vasi Županje na Krku. Skupina 
Let 3 je po zadnjem studijskem albumu Peace 

razširila tudi svojo zasedbo. Ekipi sta se pridružila 

bobnar Marko Bradachio ter tretji kitarist Orijen

III
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Modrušan,

Ilko Čuličje v recenziji novega albuma skupine 
Let 3 med drugim zapisal: "Edini dvom, pred 

katerim se je v pripravi novega živega albuma 

znašla tako uigrana zasedba z več kot dostojnim 
avtorskim kritjem, je bila selekcija najboljših 

izvedb posameznih pesmi. Izvrstne verzije 

novejših uspešnic, kot sta Kontinentio in Droga, 

dolgoletnih koncertnih favoritov Sam u vodi in Ne 

trebam te, od Termitov podedovane punk pesmi 

Vjeran pas in seveda generacij ska himna Izgubljeni 

tvorijo hrbtenico odličnega albuma, ki je zavit v 

temu primeren ovitek z goro fotografij, ki danes 

dokumentirajo scenske teatralije Leta 3. Album 

Živi kurac bo v prihodnosti zagotovo imel značaj 

spominske knjige najboljše hrvaške skupine 

devetdesetih."

Odštekani in nikoli pokorjeni Let 3 bodo dvojno 

CD ploščo in kaseto, ki jo v Sloveniji izdaja in 

distribuira Dallas Records, predstavili tudi na

Zoran Prodanovič - Prija, pevec skupine Let 3. 
"Utrinek" s koncerta v Dakoti. Le od kod jim 

ideja za ime nove CD plošče in kasete?

Novem rocku 14. septembra, ko bo potekala tudi 

predstavitev prvenca skupine Termiti.

Tekst in foto: J. N.



NebeškA biijA
(HeavenIy creatures, Nova ZElANdijA, 1 994,

MiRAMAx/CARNiuM TRAdE)

Najstnici Pauline (Melanie Lynskey) in Juliet 

(Kate Winslet), obe čustveno nestabilni, usodno 

povežejo precej nenavadne stvari. Pauline 

občuduje Juliet, ker poniža učiteljico francoščine 
pred celim razredom, medtem ko je Juliet očarana 
nad brazgotino, posledico operacije kosti, na 

Paulinini nogi: "Vsi najboljši ljudje imajo bolezni 

pljuč in kosti! To je tako grozljivo romantično!"

Res skoraj vse postane grozljivo romantično v 
življenj u deklet, ki obožujeta tenorista MariaLanza 

in filmsko zvezdo Orsona Wellsa. Življenje 

postavita na glavo in si gradita svoj lasten 

fantazijski svet.

Dekleti ločijo, ko ena zboli za tuberkulozo. 
Začneta si pisati dolga pisma, zapletati dogodke v 

njuni namišljeni deželi z dvorci in junaškimi liki, 

s katerimi se poistovetita. Vse bolj izgubljata stik 

z resničnim svetom, med njima pa se počasi razvija 

tudi lezbičen odnos. Ko Julietini starši sčasoma 

opazijo, da imata dekleti 'preveč ena druge', se 

odločijo, da 'v dobro njenega zdravja' pošljejo

Nebeška Bitja

hčer v Južno Afriko. V strahu pred ločitvijo dekleti 

načrtujeta strašen umor in ga tudi izvršita.

Film je po resničnem dogodku, ki je leta 1952 

šokiral javnost v Novi Zelandiji, režiral in zanj 

napisal scenarij Peter Jackson. Gledalcu prikaže 

fantazijski svet realno, kot ga doživljata dekleti.

1. ACE VENTURA %
2. UMRI POKONČNO 3

1*1 Eliiiliiillili*
4. OBLEGANI 2

6. POGUMNO SRCE
T. VRSTA
8. LOVCI NA NAGRADE 
9< FRANCOSKI POUUB 

10. PODLI FANTJE

Film je vreden ogleda, leta '94 paje prejel srebrnega 

leva na beneškem filmskem festivalu.

°cena;^£rft£-
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poslušalce pn je Datn-fi 

videospot. Za pesem Ri 

Že prejšnji teden mm poročali o letošnjem
Prihodnji mesec naj bi srečni dogodek (beri 

rojstvo prvega otroka) dočakala Madonna. 
)-n Franceta Prešerna najprej Na eni izmed zabav je prijateljem povedala, da 

predstavili: NK)WT, Miss evening ter Dad bo rodila punčko. Ob fotografijah noseče 

Clark & Alabauda. V soboto pa si v Križankah Madonne, ki so obkrožile svet, pa tole: dekle se

lahko ogledate Racijo, Metropoli*, Maže, je kar pošteno zredilo. 
:!|liii:!!!il|||!|!i|i|!!!i|:;:i:: Novo ploščo z naslovom New adventures in

/ bodo nastopili Tenniti ter ameriški band HI-FI so izdah člani skupineR.E.M. Na pohce

Rocket trum Ure crypt. svetovnih trgovin je prišla ta teden. In še

Za ljubitelje zasedbe Deep purple (kolikor žalostna novička za konec. Če si jih niste

jih je sploh & ostalo - ljubiteljev namreč) pa ogledali na njihovi zadnji turneji, vam je lahko

žal. V naslednjih treh letih fantje sploh ne 

odpovedih njihovega koncerta naj bi se ta mislijo nastopati v živo. 

končnoie zgodil In sicer jutri Kje,sprašujete? T AŠ

M
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Pa smo ga dočakali. Prvi trboveljski Open air 

festival. Tako bi lahko poimenovali rock veselico 

na tenis igrišču nad Osnovno šolo Alojza 
Hohkrauta v Trbovljah.

Sicer še vedno padam na finto skupine 

Razvaline. Na plakatih vedno najavljajo koncert v 

stilu Razvaline in gosti. In vedno me gola 

radovednost žene, da grem zijat te goste. Ne da bi 
RazvaUne igrale slabo. Nasprotno, o njihovi 
kvaliteti (prirejanja starih rock klasik) ne gre 

dvomiti. Težava je le v tem, daje gostov ponavadi 

le za vzorec. Tokrat so bile to Antle.

Kot se za Open air festival spodobi, se je vse 
skupaj začelo že ob štirih popoldne. Vse lepo in 

prav. Samo ponavadi igra malo več skupin. Noja, 

nekje je pač treba začeti. In če je bilo preko 

počitnic vse mrtvo, je prav, da je mesto oživelo 

vsaj po prvem šolskem tednu. Tako kot v Litiji, 

kjer bo žur - tradicionalne Zarjavele trobente, na 

sporedu v soboto, 14. septembra. Long Live 

rock'n'roll.
J.N.



Zaklad narave vabi Komet je začel z delom
Velika planina je ena najbolj ohranjenih pastirskih naselij na 

Slovenskem. Je podaljšek Kamniško-Savinjskih Alp, je res pravi zaklad 
narave. Pastirji priženejo iz doline svojo živino že junija in odženejo nazaj 
v dolino v začetku septembra, če je vreme ugodno. Pastirji na Mali planini 
prebivajo poleti, delajo sir, redki še trniče (okrogle kepe sira - posušene 
v dimu).

Počitnikarji iz petih družin na osemdnevnem oddihu na Veliki planini.

Planina ima razgibano pokrajino s kraškimi vrtačami in kotlinami. Pastirske 
koče so ovalnih oblik, imajo značilno, do tal segajočo streho. V enakem stilu 
je tudi cerkvica Marije Snežne, v kateri so v poletnem času maše ob 14. uri, 
avgusta pastirski praznik in sveta maša ob 11. uri, na božični večer pa 
polnočnica.

Velika planina je pozimi zanimiva za družinsko smuko, saj njena pobočja 
niso strma. Prav tako sta mogoča turna smuka in tek na smučeh. Poleti je 
Velika planina privlačna za sprehode in športne aktivnosti (zmajarstvo, 
letenje s padalom,...).

Pregovor pravi, tisti, ki gre gor, je nor. Tega pa ne smete vzeti zares. Zaklad 
narave vabi.

Jože Novak

Aktivni mladi planinci
Pri PD Trbovlje deluje kot eden od 

osmih odsekov tudi mladinski odsek. 
Ima svojega načelnika, ki tesno 
sodeluje z mentorji in mentoricami 
na OŠ in VVZ v Trbovljah. Odsek je 
dejaven pri organizaciji in 
sodelovanju pri izletih. Teh je bilo 
med počitnicami kar precej. Ob 
začetku pouka so pripravili razgovor 
z vsemi mentorji in mentoricami ter 
planinskimi vodniki. Načrtujejo, da 
bodo izpeljali za mlade planince v

OŠ planinsko šolo, ki naj bi se 
odvijala tudi v planinskem dbmu na 
Mrzlici.

T.L

Izlet v Karavanke
PD Trbovlje je 7. in 8. septembra 

s svojim izletniškim odsekom 
organiziralo dvodnevni skupinski 
planinski izlet v Karavanke. Izletniki, 
ki jihje vodil planinski vodnik Štefan 
Sapač, so preko Roblekovega doma 
najprej stopili na Begunjščico, nato 
pa še na Dobrčo. Oba vrhova sta zelo 
privlačna in lažje dostopna.

T.L.

Začenja se šolanje psov
Kinološko društvo Trbovlje je 

začelo v ponedeljek, 9. septembra,

Z začetkom septembra je znova začel aktivneje delovati tudi Komet - 
skupina za samopomoč v DU Franca Salamona na Tereziji v Trbovljah. Prvi 
uvodni sestanek so imeli člani te skupine v ponedeljek, 2. septembra. V okviru 
te skupine sodeluje kot zunanji sodelavec ansambel Dobro jutro, kije nastal 
iz prejšnjega ansambla Duo. Od avgusta letos dalje ta ansambel deluje 
občasno v razširjeni sestavi. Tvorijo ga Metod Lavrini, Franci Matko, Marija 
Močilar, občasno pa sodelujejo še Franc Kreže st., Franc Kreže ml. in Hinko 
Močilar s kitaro. Ansambel je izdal kaseto s 14 skladbami, ki jih ansambel 
običajno izvaja na svojih nastopih.

Skupina Komet ima v svojem sestavu tudi mešani pevski zbor. Vodi ga 
zunanji sodelavec Franci Matko, ki je doslej s tem zborom večkrat nastopil 
tako v Trbovljah kot tudi v drugih krajih. Mentorica te skupine je Danica 
Hren. Skupina se pripravlja, da bo skupno z ansamblom Dobro jutro gostovala 
pri DU Kranj še ta mesec. Načrtujejo pa tudi druge nastope.

T.L.

ob 17. urizosnovnim tečajem šolanja 
psov. Tečaj poteka v društvenih 
prostorih in okolici na območju 
Ostrega vrha.

T.L.

Srečanje Revirčanov in 
Savinjčanov

V nedeljo, 15. septembra, bo na 
Mrzlici tradicionalno srečanje 
Revirčanov in Savinjčanov. Takšna 
srečanja so postala že tradicija, saj 
so potekala že pred 2. svetovno vojno.

Prireditev se bo pričela ob 11. uri 
pred planinskim domom. Slavnostni 
govornik bo predsednik DZ. Jožef 
Školč, v programu pa bodo 
sodelovale razne kulturne skupine. 
Organizatorjaletošnjega srečanja sta 
občinska odbora LDS Žalec in 
Trbovlje, ki vabita občane, da se 
srečanja udeležijo v čimvečjem 
številu. PD Trbovlje bo poskrbelo, 
da ne bo nihče lačen in žejen. Po 
kulturno-političnem programu bo 
planinska zabava.

T.L.

Predstavlja se sekcija 
za ročna dela

V mali galeriji Knjižnice Toneta 
Seliškarja v Trbovljah so 2. 
septembra odprli skupinsko razstavo 
ročnih del članov in članic sekcije za 
ročna dela pri Društvu invalidov 
Trbovlje.

Na razstavi se s svojimi deli 
predstavljajo Dani Čebin, Mira 
Dobovičnik, Gelca Dornik, Dani 
Humski, Slavi Jurgan, Ivanka Kahne,

Milka Kurnik, Mihela Krevl, Ivanka 
Malovrh, Anka Perc, Ema Vanneli, 
Justi Vidergar, Nene Borčilo, Franc 
Lipan in Lojze Lesar. Sekcijo vodi 
Anka Perc, mentorica pa je Šteli 
Gričnik. Na razstavi lahko 
občudujemo vrsto pletenin, kvačkane 
in šivane prtičke, poslikano svilo, 
skulpture v lesu, gobeline itd. Razsta
va je vredna ogleda in vsem, ki na 
njej razstavljajo svoje izdelke, veljajo 
čestitke. Omeniti je treba, daje bila 
ta sekcija ustanovljena 22. junija 
1996, in kot kaže razstava, so se 
člani in članice hitro ujeli in pripravili 
razstavo svojih izdelkov. Na ogled 
bo do 15. septembra, v času, ko je 
knjižnica odprta.

T.L.
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Bilo je prvič, a ne zadnjič
Preteklo soboto je Hortikulturno društvo Zagorje organiziralo 
srečanje svojih članov. Sešli so se na Prvinah, z namenom, da se 

spoznajo med seboj. Udeležba je presegla vsa pričakovanja, s tem 
pa je članstvo pokazalo voljo do aktivnega udejstvovanja na vseh 
področjih, ki jih društvo pokriva. Vsi so preživeli nepozaben dan, 

razšli so se šele ob trdi temi.

Prihod na Prvine.

Potem ko seje dvorana v domu na 
Prvinah napolnila do zadnjega 
kotička, je najprej spregovorila 
predsednica društva Vesna Cvetic. 
Prisrčno je pozdravila vse navzoče, 
nato pa predstavila program del do 
konca tega leta. Povedala je, da že za 
jesenski čas pripravljajo različna 
predavanja na temo hortikulture - za 
ta bo poskušal poskrbeti strokovnjak 
s tega področja Slavko Zgonc. V 
novembru pa se bo zgodilatudi večja 
promocijska prireditev, na kateri 
bodo seznanili javnost z nameni 
Hortikulturnega društva Zagorje ter

se obenem temeljito pripravili na 
prihodnjo sezono.

Po kosilu, ki je sledilo, pa se je 
začelo... Najprej so vsi, ki jim ni bilo 
do mirnega popoldanskega počitka, 
nabirali gobe in za njih prejeli tudi 
nagrade. Seveda tudi brez presajanja 
cvetja ni šlo. Po večerji pa so se 
odrasli zabavali še z metanjem 
pikada, medtem ko so tudi najmlajši 
preživeli prijeten dan ob žogi.

Dolgčas torej ni bilo nikomur. 
Veselje, katero je ta dan napolnilo 
Prvine, pa je povečal še župan 
Zagorja, ki se je tedaj tudi včlanil v

društvo. Poleg tegaje Matjaž Švagan 
obljubil, da bo pomagal društvu, 
kolikor je v njegovi moči, ob tem pa 
nadvse presenetil vse člane z 
ogledom svetovne razstave ročnih 
del v Salzburgu in brezplačnim 
prevozom tja in nazaj. Toda to še ni 
vse. Hortikulturno društvo bo na 
promocijski prireditvi v novembru 
prejelo celo videokamero, prav tako 
pod pokroviteljstvom župana. 
Društvo se mu že v naprej za vse 
iskreno zahvaljuje. Zahvalo pa je 
potrebno nameniti tudi Bojanu

Juvanu, ki je nesebično opravil 
brezplačni prevoz na Prvine in 
domov, pa gostitelju Janezu Hrenu, 
ki je s svojim osebjem izredno lepo 
poskrbel za udeležence spoznavnega 
dneva. Zahvala gre tudi pekami iz 
Hrastnika in Sebastjanu Tefiku za 
vse podarjene dobrote. Velja pa

pohvaliti še vse članice, ki so 
prispevale svoje dobrote, še posebno 
pa Zvoneta Hodaka, ki je vsakemu 
podaril cvetlico iz svojega 
rastlinjaka. Te bodo vsakogar 
spominjale na ta prijeten dan, na to 
nepozabno srečanje. Bilo je prvo, a 
ne zadnje. Tudi na Prvinah v 
rekreacijskem centru se bodo še 
srečali; gostitelj je namreč podaril 
kopico nagrad, ki jih je potrebno 
vnovčiti.

Hortikulturno društvo Zagorje 
neprestano pridobiva na članstvu -

prav kmalu bo že preseglo magično 
številko 100 članic in članov. 
Kdorkoli se želi pridružiti, je enakih 
misli in volje, so mu vrata na stežaj 
odprta. Toda poleg prijetnega 
druženja bo tudi precej dela.

Rado Fele 
Foto:Jaša Drnovšek

Kako članstvo tekmuje v presajanju cvetja.

Zaslužen počitek po napornih tekmovanjih. Gostitelj Janez Hren izroči nagrado.



Dobri znanci Šmarjeških Toplic so tudi člani Društva invalidov Trbovlje
V sklop Krkinih zdravilišč Novo mesto spadajo Dolenjske Toplice, Zdravilišče Strunjan, Hoteli 

Otočec ter Šmarješke Toplice.
Neko sredo, ko vreme sicer ni bilo najlepše, pa vendarle to ni pokvarilo prijetnega vzdušja, sem 

s pomočjo Marjana Hribarja, vodjo prodaje, spoznala dejavnosti in okolje zdraviliškega centra 
Šmarješke Toplice. In če jih, dragi bralci, še ne poznate, velja povabilo, da se sprehodite najprej 
po teh vrsticah, potem pa se odpravite v to čudovito zavetje zelenih gričev sredi gozdov in 
travnikov, kjer bosta čisti zrak in prijazno osebje zdravilišča postala vaša prava prijatelja! in 
dobra gostitelja.

Prijazna in mirna vasica
Šmarješke Toplice so prijazna vasica, ki leži na 

nadmorski višini stodevetinšestdesetih metrov v 
zavetju zelenega dolenjskega gričevja. Prometne 
zveze so zelo ugodne, kajti od dolenjske metropole 
- Novega mesta - so Šmarješke Toplice oddaljene 
le dvanajst kilometrov, do avtomobilske ceste 
Ljubljana-Brežice pa jih loči pet kilometrov od 
odcepa pri Otočcu.

Zelo pomembno za učinkovito preventivo ali 
rehabilitacijo je primerno okolje. Zdraviliške 
stavbe zakriva drevje, obdajajo pa jih negovani in 
urejeni travniki. Bližnji gozdovi in oddaljenost od 
urbanih naselij zagotavljajo čist zrak. Blagodejna 
klima in mirno okolje dopolnjujeta zdravilne 
učinke vrelca, ki vsebuje večje količine prostega 
ogljikovega dioksida, magnezija, kalcija in kalija.

Predstavitev zdravilišča
V Šmarješke Toplice najpogosteje prihajajo 

bolniki srca, ožilja in okončin. Po sodobnosti 
pristopa spada zdravilišče med elitna na svojem

indikacijskem področju, ki obsega bolezni srca in 
ožilja, revmatska obolenja, rehabilitacijo po 
poškodbah lokomotornega sistema, bolezni cen
tralnega in perifernega živčevja in psihosomatske 
bolezni.

Zdravstvena služba daje poseben poudarek pri 
ohranitvi in krepitvi zdravja. Ob spoznanjih 
sodobne medicine uporabljajo predvsem naravne 
dejavnike, ki jih nudi zdravilišče. Predvsem so 
pomembni preventivni programi ter programi 
zdravljenja. Zdravilišče se lahko pohvali s 
strokovno visoko usposobljenim in razgledanim 
zdravniškim timom, v katerem so sami zdravniki 
specialisti. Zdravstvena služba deluje neprekinje
no. V zdravilišču se nahajata sodobno opremljena 
laboratorija - kardiovaskularni in laboratorij za 
diagnostiko ožiljaz vsemi potrebnimi aparaturami.

Obolenja srca, ožilja in okončin so tipične 
oziroma najpogostejše bolezni sodobnega časa. 
Če je le mogoče, seje pred njimi treba ubraniti, 
predno nastopijo. Šmarješke Toplice z blagodejno 
klimo in zdravilnimi izviri so naravnost primerne 
za ohranjanje ali pridobitev zdravja.

Bolniki, ki so preboleli srčni infarkt, in tisti, ki 
so prestali operacijo srca, ter bolniki z angino 
peetoris se vključijo v program rehabilitacije, ki 
navadno traja tri tedne. Ob prihodu so pregledani, 
ugotovi se stopnja telesne obremenitve, pri simpto- 
matskem obremenilnem testu se določi predvidena 
srčna frekvenca ali submaksimalna obremenitev. 
Na podlagi teh ugotovitev se pripravi ustrezen 
program, s katerim je seznanjen bolnik.

Na področju rehabilitacije ateroskleroze in 
ostalih motenj krvnega pretoka v ožilju okončin 
dosega zdravilišče opazne uspehe. Program 
rehabilitacije je prav tako tritedenski.

V zdravilišču se odvija cela vrsta dejavnosti, 
katerih skupni namen je preprečevanje bolezni in 
utrjevanje zdravja. Zdravstveno stanje je odraz 
posameznikovega načina življenja, zato so ti 
programi načrtovani za vsakega gosta posebej. 
Programiran oddih v Šmarjeških Toplicah koristi 
zdravju, izboljša fizično in psihično kondicijo, ki 
pripomoreta tudi k lepšemu izgledu.

Dodatne aktivnosti zdravilišča
Zaposleni v zdravilišču se s svojimi gosti zelo 

veliko ukvarjajo. Skupaj z njimi se potepajo po 
Dolenjski in gostje v bistvu spoznavajo te kraje. 
Tako v popoldanskem kot večernem času je zelo 
pomemben družabni vidik, tako da tisto dodatno 
pozornost, ki jo vsi ljudje potrebujejo, tudi na tak 
način izkazujejo.

Poleg programov zdravljenj v zdravilišče 
prihajajo ljudje predvsem po povrnitev zdravja, 
izvajajo tudi številne preventivne programe, med
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drugim programe preventivnih zdravstvenih 
rekreacij, kjer je tudi poleg športnih aktivnosti 
veliko pogovorov, veliko izletov, dejansko 
nekakšni aktivni programi, kjer se ljudem povrnejo 
nove moči. Posebej so specializirani za izvajanje 
preventivnih pregledov oziroma tako imenovanih 
menedžerskih pregledov, saj bolezni sodobnega 
časa vse nekako temeljijo na nepravilnem delo
vanju srcain ožilja. Ta program zaposleni opravlja
jo zelo kvalitetno. V zadnjem času pa so se zelo 
usmerjali v čisto novi segment, to so mlade družine 
ah pa starejši ljudje, ki s seboj pripeljejo svoje 
vnučke. Imajo zelo zanimive in ugodne ponudbe 
za takšne goste. Ravno tako so že pripravljeni 
jesenski programi in programi za zimo. Programi 
temeljijo predvsem na tem, da ljudje uživajo v 
okolici in v naravni vodi, ki blagodejno vpliva 
predvsem na ožilje, srce in živčni sistem.

Ugodnosti za stalne goste
Približno ena tretjina gostov prihaja v Šmatješke 

Toplice preko Zavoda za zdravstveno zavarovanje 
Slovenije, to se pravi na klasično zdraviliško 
zdravljenje. Naslednja tretjina so domači gostje, 
med njimi je predvsem zelo veliko stalnih gostov. 
Stalni gostje so deležni še posebne pozornosti. 
Lahko se včlanijo v Krkin klub oziroma v Klub 
Krkinih zdravilišč, ki jim omogoča številne 
bonitete, in sicer v obliki brezplačnih bivanj, 
raznih popustov, in sicer ne le v Šmarjeških 
Toplicah, temveč tudi v Dolenjskih Toplicah in 
Strunjanu. En segment gostov, ki se stalno 
povečuje, pa so tuji gostje. Največ je Avstrijcev,

potem sledijo Nemci, imajo tudi nekaj gostov iz 
Amerike, Izraela, Nizozemske in Italije. Vendar 
pa v nobenem primeru ne želijo tujim gostom 
ponujati boljših storitev.

Sklop treh med seboj povezanih hotelov, hotel 
Toplice, hotel Krka in hotel Šmarjeta, šteje skupno 
tristo ležišč. Vse sobe so opremljene s kopalnico, 
telefonom in radiom, v hotelih Krka in Šmarjeta 
pa tudi s televizorjem s satelitskimi programi. Kot 
zanimivost naj pripišem, da je bila Darinka 
Bobnar, vodja hotela, izbrana za najbolj 
priljubljeno turistično osebnost v Sloveniji.

Sodelovanje z Društvom invalidov Trbovlje
Zaposleni v Šmarjeških Toplicah sodelujejo z 

raznimi društvi, med drugimi tudi z Društvom 
invalidov Trbovlje, ki prav radi prihajajo v čarobno 
oazo Šmarjeških Toplic. Marjan Hribarje poudaril, 
da si bodo še naprej prizadevali za sodelovanje z 
raznimi društvi, na prvem mestu celo s trboveljskim 
Društvom invalidov. Zadovoljstvo je obojestran
sko, saj se tudi člani Društva v tem čudovitem do
lenjskem okolju dobro počutijo in se vedno znova 
radi vračajo v mirno okolje in med prijazno osebje.

Možnost rekreacije
Poleg športnega parka, ki šteje štiri teniška 

igrišča, mini golf, dve nogometni igrišči, 
košarkarsko igrišče, beach volley, trim stezo ter 
možnost izposoje gorskih koles, se Šmatješke 
Toplice ponašajo z dvema notranjima termalnima 
ter tremi zunanjimi bazeni. Med slednje, poleg

otroškega in naj večjega športnega, sodi tudi prvotni 
leseni bazen, kije pravzaprav en del legende. Pred 
kratkim so ga obnovili tako, daje ohranil prvotno, 
leseno obliko, ker so želeli ohraniti tradicijo. V 
okviru notranjih bazenov imajo tudi telovadnico, 
prostore za fitness, savno ter kozmetični salon, v 
bližini športnega parka pa leži prostor za piknik v 
gozdu, kjer poleti gostom prirejajo prijetne večere 
na prostem.

Zdrava in okusna prehrana
Pri vsakem zdravljenju, pa tudi za ohranitev 

zdravja, je zelo pomembna prehrana. V Šmarjeških 
Toplicah so ravnokar zaposlili svetovalko za 
zdravo prehrano, mlado diplomantko živilske 
tehnologije, ki sodeluje pri pripravi j edilnikov. Da 
je hrana okusna in dobro pripravljena, sem se 
prepričala tudi sama.

Prepričajte se sami
Šein še bi lahko napisali o Šmarjeških Toplicah. 

Ampak tudi več tisoč besed ne more odtehtati 
resničnega doživetja. Domačini, meščani in 
prebivalci okoliških gradov so že pred dvesto leti 
ugotavljali, da topla voda iz teh izvirov dobro 
vpliva na telo in dušo. Poleg vode in zelenega, 
prijetnega okolja pa so tu zaposleni lj udje, ki svoje 
goste ne obravnavajo le kot številke, ampak se 
posvetijo vsakemu od njih in se trudijo, da bi se 
gostje vedno znova radi vračati v prijetno, mirno 
in predvsem uspešno zdravilišče. Kar Šmaiješke 
Toplice zagotovo so.

[ Objavo omogočilo Zdravilišče Šmarješke Toplice. ]
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GUs srca fe 5IAS vesti
Vse je že položeno v nas same. Notranji glas, ali ga slišite? Vaša vest! 
Fizični glas, naše govorjenje, petje, jok, krik, hrumenje... vse je odsev 
notranjega glasu. Prav ta tihi glas vesti, ki nas nikoli ne prevara, a mu 
le malokrat prisluhnemo, nas je med drugim učila poslušati glasbena 
terapevtka, logoterapevtka in socioterapevtka Cvetka Jagodič, v OŠ 

Toneta Okrogarja, 7. septembra 1996.

"Nekateri spočiti, nekateri utrujeni 
od preobilice skrbi in nerešenih nalog 
želimo vstopiti v novo šolsko leto z 
novo preobleko. Tako kot otroci 
hrepenijo po ljubezni, varnosti in 
sreči, toliko bolj nosimo večje 
zadolžitve in odgovornosti v javnem 
in zasebnem življenju za njihovo 
napredovanje. Vedenja in vzorci 
našega razumevanja pa so lahko le 
obliž na stare rane, če jih nismo 
pripravljeni popolnoma obnoviti ali 
spremeniti v sebi in do otrok," pravi 
Cvetka Jagodič, ki s svojim 
pedagoškim pristopom med drugim 
tudi pomaga učiteljem in staršem pri 
procesu samospreminjanja, da potem 
oni naprej pomagajo razvijati 
pozitiven osebnostni vzorec otroka. 
Pravi, daje glas pomemben, da slišiš 
samega sebe. S tem se odpre toliko 
simfonij v telesu, kot jih je napisal 
Mozart. Toda če niti ene Mozartove 
simfonije ne moremo slišati s srcem, 
tudi svoje ne moremo uglasiti. Ko pa 
zaslišimo ptičje žvrgolenje v naravi 
kot najčistejšo simfonijo, bomo ra
zumeli samega sebe in Mozartova 
dela kot veliko umetnost. Takrat 
postanemo tudi mi umetniki.

Prisluhnite sebi
Vsak ima neko svoje poslanstvo, 

zato je najprej treba slišati sebe, da 
lahko prenesemo sporočilo drugim. 
Potrebno bi bilo, da se vsak dan 
vprašamo, kaj želimo sporočiti sebi, 
svojim otrokom, sodelavcem in 
drugim lj udem. Vsakdo išče svojega 
boga, vendar ga že ima v sebi, le 
slišati ga ne zna. A kako izpolniti 
notranje iskanje po neskončnem, po 
harmoniji, miru, ljubezni?

Car ptičjegapetja, cvrčanje črička, 
brenčanje čebele, neštetih oglašanj 
Živah, šumenje slapa, valovanje 
vode, grmenje, smeh otoka, jokanje 
trpečega, petje ali govorjenje so 
nezavedne simfonije, ki ustvarjajo 
prepoznavanje življenja po božji 
podobi. Kdo izmed nas lahko 
uravnava to glasbo, kdo izmed nas 
lahko izključi to simfonijo? Prehaja 
po zakonitostih valovanja v naše 
čutilo uho in preko možganov do

srca. Postane nam prijetno. Tu 
najdemo svoj mir in hrepenenje, 
lepoto narave. Nič nas ne duši, nič 
nas ne utruja. Rečemo le, kako sem 
spočit. To je pesem svetlobe. V siljeni 
glasovi - mehanski glasovi na cesti, 
delovnih mestih, ustvarjajo nemir, 
nezbranost in nasičenost misli. 
Načrtujemo neskladno, narobe 
postavljamo miselne izraze, pri
pravljeni smo se spreti za vsako 
napako, ki jo vidimo v drugem, pa je 
največkrat v nas samih, vztrajamo v 
napačnem presojanju. Vse to nas sili

v naša notranja neskladja, ki se kažejo 
v jezi, žalosti, nenehni kri tiki, očitkih, 
nezadovoljstvu. Pojavijo se 
depresije, avtoagresije, ki prehajajo 
v težja psihosomatska kronična 
obolenja. Ta velika neharmoničnost 
prinaša nemir v okolje. Tupajeključ 
za razumevanje sreče v nesreči. Kdor 
hoče uskladiti različne in dostikrat 
nasprotujoče si težnje, ki jih čuti v 
sebi, mora imeti močno voljo. Če 
hočemo doseči usklajenost z okolico 
in Bogom, se je treba marsičemu 
odpovedati, kar se ponuja kot 
prijetno. Kdor pa tega noče, se 
odpoveduje sreči. Tistemu, ki 
pomeni zabava beg pred praznino, 
zeva iz njegove notranjosti kot 
veseljačenje, krohotanje, tolče in 
razbija, se utaplja v pijači, uživa v 
razgrajanju in v oglušujoči glasbi. 
Beži od doma in išče srečo v 
zabaviščih, gostilnah in sumljivih

lokalih. Prevpil bi rad glas notranje 
izgubljenosti, nezadoščenosti in 
nesmiselnosti. Če sem že srečo 
zapravil, si misli, bom vsaj preganjal 
zavest, da sem jo. To je ključ za 
razumevanj e pretiravanj in izgredov, 
ki se porajajo ob zabavah. Stole v 
gostilnah lomi tisti, ki ima 
polomljeno dušo. Kozarce in glave 
razbija tisti, ki ima razbito vest. 
Opremo in vse, kar mu pride pod 
roko, uničuje tisti, ki si je uničil 
osebnost. Huronsko vpitje, divjaško 
preganjanje, oglušujoča glasba in 
nenazadnje jemanje mamil so kla
vrni nadomestek sreče za tistega, ki 
je pravo srečo izigral. Ker je tega 
vedno več med mladimi zaradi 
pomanjkanja starševske ljubezni od 
ranega otroštva, se jim ne da 
usklajevati samega sebe in svojih 
odnosov s svetom. Ne ostane jim nič 
drugega kot življenje v lastni

praznini, osami in razklanosti. Disko 
in hrupni žuri so zmajeva žrela, kjer 
izginjajo mlada življenja. Stojnica 
vrednot je vedno manjša, in kdor 
kupuje vrednote med desetim in 
dvajsetim letom, bo prodajal pri štiri
desetih letih obresti iz večne ljubezni. 
To je simfonija našega življenja, ki 
zveni vedno glasneje in čisteje v 
Magnifikat in Odo radosti. Preiti s 
stran poti na uglaševanje svojega 
duha, telesa in razuma pa je dano le 
človeku, ki je najvišje in 
najpopolnejše bitje, ustvarjeno po 
božji podobi. Trenutek večnosti je 
glas, ko ga izrečemo, izlijemo, 
izpojemo v srce drugega. Njih 
razsežnost je širša, ki jo nekateri 
pojmujejo v Izviru večne ljubezni, v 
odpuščanju. To je dar, ki je dan 
vsakemu, sprejet pa, ko smo 
osvobojeni madeža trpljenja in 
ozdravljeni svojih zmot.

zrelotazočaranje; pa dabi življenje 
.-iimto-i, bari« - nenadoma bi-.-.•N-.-.■-•.-.•A-.

prikipek izpod, IIIIIIIIIH:

več ha pop.-ume m papirju!...
Razočaranje otroka pa je prvotne 
besedilo vsega življenja; morda sc

zabriše posamezna beseda, morda 
se malo predrugači slog - ampak 
prvotni, besedilo Ostane in je vsiHm 
očitno...

Ivan Cankar

Pomembno je, da pogledamo 
nazaj, v svoje otroštvo in se spomni
mo trenutkov,ko smo si želeli tolažbe 
in ljubezni, dobili pa smo vse drugo 
prej kot to. Ali staršem zamerimo ah 
smo jim oprostili? Zavedajmo se, da 
takratnegakonfliktakot otroci nismo 
znali prav razumeti. V odnosih med 
generacijami gre dostikrat za rodov
no posesivnost. Zlasti matere so 
lahko zelo posesivne do svojih otrok. 
To je izraz egoizma in pomanjkanja 
ljubezni. Vsa kri tičnastanja,občutja, 
ki se tako nalagajo med generacijami, 
povzročijo konflikte. Ko odraščamo, 
imamo najboljše namene, da bomo s 
svojim otrokom ravnali drugače, kot 
so ravnali z nami. Vendar se učimo 
od sveta, ki nas obkroža, in prej ali 
slej začnemo ravnati natanko tako, 
kot so ravnali naši starši. Zato je 
pomembno za vse nas, da si vzamemo 
časin odkrijemo nekaj več o otroštvu 
svojih staršev. Ko malo bolj 
spoznamo svoje starše, uvidimo 
vzorce, ki so jih oblikovali v take, 
kakršne so, in nato razumemo 
njihovo ravnaje z nami. Videli jih 
bomo v novi, bolj ljubeči luči. Takrat 
je trenutek, ko se lahko na novo 
vzpostavi harmonija med 
generacijami. Potrebno je znati 
odpuščati prednikom in se tako 
osvoboditi preteklosti. Sele takrat 
lahko zaživimo drugače. Bodite 
toliko razumevajoči do svojih 
staršev, kot si želite, da bi bili oni do 
vas. Kajti očiščevanje duhain telesa 
je procesna pot, ki se obnavlja le z 
ljubeznijo. Ta pa je neskončna.

Mia Južina



Sprejmite me vas e
Pravzaprav ne vem, kako naj pričnem pisati tole razmišljanje. Rada 
bi napisala nekaj o tem, kar sem nedavno prebrala v knjigi Prihaja 

čas čudežev. V knjigi avtorica opisuje Kristusovo vrnitev na zemljo. V 
knjigi je dovolj primerov posameznikov, ki so se s Kristusom oziroma 
Maitrejo, kot mu pravijo, srečali osebno. Ti primeri so bili objavljeni 
v eni od angleških revij. Posameznik, ki se danes ukvarja predvsem s 

tem, kako bo zaslužil, da bo preživel sebe in družino, najbrž težko 
verjame, da je Kristus spet med nami. Pravzaprav jih je malo, ki bi to 
kar na besedo verjeli. Morda zaradi tega, ker je okrog nas vse preveč 
lažnih prerokov. Morda, ker se sliši neverjetno, čeprav (bi bilo) lepo, 

kajne? Prelepo. Samo pomislite, da pride Rešenik in nas odreši 
trpljenja. Nič več tegob zaradi pomanjkanja denarja, laži, obre

kovanja, častihlepja, neiskrenosti v medsebojnih odnosih, nesrečnih 
ljubezenskih razmerij. Toda, čeprav je spet med nami, ne posega v 

našo svobodno voljo in nam ne pomaga, če tega ne želimo. Sami 
moramo izbrati med svetlobo in temo, med duhovnimi zakoni in 

materialnimi, med ljubeznijo in strahom.

Vrcsmcimo sadu' 
sebe

Ni potrebno, da verjamemo v 
obstoj Kristusa, da bi ga doživeli v 
svojem srcu. Potrebno seje le odpre ti, 
biti iskren v svojih čustvih, pošten v 
mislih in nenavezan v delovanju. Da 
se je Maitreja vrnil, lahko potrdi 
nekaj sto ah več posameznikov, ki 
so se z njimi srečali. Po tem srečanju 
znjim, pravijo, seje njihovo življenje 
spremenilo na bolje. Pričeli so se 
zavedati svoje božanske narave. 
Spoznali so, da so več kot telo, razum 
in duševnost. In to lahko spoznamo 
vsi, četudi se ne srečamo z Maitrejo 
osebno. V knjigi Prihaja čas čudežev 
je avtorica navedla Maitrejeva 
sporočila, ki naj bi nam pomagala, 
da se zavemo, da smo vsi del Boga, 
da uresničimo samega sebe. Seveda, 
če sami tako želimo.

Dobimo, W smo
Dobro je, da smo vedno 

osrediščeni. da vemo, kdo smo in se 
ne pretvarjamo. Četudi nam vzorci 
vedenja narekujejo, da se moramo, 
če smo naprimer podjetniki, vesti 
tako in tako, moramo ostati zvesti 
sebi. Ko posnemamo druge ljudi, ko 
našemu umu vladajo razni naučeni 
vzorci, izgubimo svoj žar in ne 
moremo odsevati luči svoje 
individualnosti. Ko bomo skrbeli za 
iskrenost čustev, poštenost misli in

nenavezanost v delovanju, bomo 
spoznali svoje bistvo, spoznali bomo 
Kristusa in spoznali bomo Boga. Ko 
bomo to spoznali, se pravi, ko bomo 
spoznali, daje naš pravi jaz neumr
ljiv, popolnoma ločen od telesa, uma 
in čustev, bomo začeli ustvarjalno in 
zavestno uporabljati te svoje božje 
templje (telo, razum in duševnost).

Ko smo osrediščeni, se zavedamo 
svojega "notranjega prostora". To je 
tisti prostor, iz katerega se poraja 
upanje, v katerega se skrijemo, kadar 
nas kdo prizadane, v katerem si 
naberemo moči in iz katerega vre 
brezmejen vrelec ljubezni, če mu le 
dovolimo, da prikipi na površje.

NcMAVCZAMOSt
Kad ar delujemo nenavezano, naše 

bistvo to čuti, in takrat se uresničuje 
božanski načrt. Seveda pa največkrat 
delujemo navezano, ker silimo naprej 
ali nas je strah. Strah nas je, da nas 
bodo drugi imeli za brezbrižne, če se 
bomo predali "neki božji volji". 
Bojimo se, da nam bo zmanjkalo 
denaija, bojimo se, ker nam je že 
zmanjkalo denarja, da bi mogli 
poravnati račune. Vprašajmo se: 
Kako plačujemo račune? Nejevoljno, 
zraven tarnamo, kako je vse drago, 
najraje bi videli, da nam ne bi bilo 
treba plačati. Hudo je, če smo brez 
denarja. Toda vsaka misel meso 
postane, se glasi eden od duhovnih 
zakonov. Morda se sliši boleče, toda

poskusite nekaj časa pozitivno 
razmišljati o denarju. Ko boste 
naslednjič plačevali kakšen račun, 
pa čeprav težko, zraven recite in to 
tudi občutite, da pošiljate ta denar v 
obtok z ljubeznijo, trdno prepričani, 
da se bo slej ko prej vrnil k vam. 
Naučili so nas, da denar ne raste na 
drevesu, da ne pade z neba, temveč 
je treba zanj težko garati. Recite si 
enkrat za spremembo, da denar pada 
z neba. Ko boste rekli prvič, ne boste 
verjeli. Recite si stokrat na dan in 
vsakič poskušajte tej svoji izjavi 
čimbolj verjeti. Poskusite, saj je 
zastonj. Poleg tega je dandanes še 
bolj težko, veliko ljudi je 
brezposelnih, plače so nizke... Če 
hočemo, lahko položaj vidimo 
zastrašujoč in brez vsakršne 
perspektive. Toda v nas, pa čeprav 
smo črnogledi, tli upanje. Oklenimo 
se tega upanja, četudi je še tako 
majhno, saj vendar izvira iz našega 
"notranjega prostora", iz našega 
bistva.

Tudi ljudje, ki imajo dovolj 
denarja, se nanj radi navežejo. Potem 
se istovetijo z obleko, ki jo nosijo, z 
avtomobilom, ki ga vozijo, ali s hišo, 
v kateri stanujejo. Če se jim kdo 
zaleti v avto ali pa se jim podre dom, 
se lahko znajdejo v pravi krizi 
identitete, saj več ne vedo s čim bi se 
istovetili.

Zelo pomembno je, da se ne 
navežemo, niti ko smo uspešni niti 
ko smo neuspešni. Če ničesar ne 
pripisujemo sebi, se napuh ne more 
razcveteti in vse poteka v skladu z 
duhovnim zakonom. Vadite 
nenavezanostin prepustite posledice 
Bogu, uči Maitreja. Ko se prepustimo 
življenju, odkrivamo lepote 
vsakdana in harmonijo z vsem, kar 
nas obdaja, ko nimamo več želja, 
izginejo vsa bremena življenja.

Veselimo sc življenja
Seveda to ne pomeni, da se 

predamo brezdelju. Ne. Vsak od nas 
je edinstven v vsem stvarstvu in vsak 
od našima nalogo, ki jo mora opraviti 
v tem svetu. To nalogo vsi poznamo 
ali pa jo prepoznavamo, odvisno od

tega, kako iskreni smo do sebe. Če še 
sedaj ne veste, kaj bi radi počeli v 
življenju, zastavite to vprašanje še 
danes. Najbolje je, če ga zapišete in 
potem prosite Boga, če ne verjamete 
vanj, pa prosite kogarkoli, da vam 
na vprašanje da odgovor. Potem 
bodite pozorni, vsak dan, vsak 
trenutek. Odgovor lahko pride 
nepričakovano, lahko vam ga da 
prijatelj ali sovražnik, lahko ga 
sanjate ali pa vas preblisne sredi 
kakšnega opravila.

Pomembneje, da spoštujemo sami 
sebe in to, kar znamo početi oziroma 
nas veseli. V saka naša dobra lastnost 
odtehta slabo. Toda vseprevečkrat 
se zgodi, danam zmanjkapogumain 
nas je strah. Rečemo, prestara sem, 
da bi šla zdaj v šolo, ah pa nimam 
dovolj denaija, da bi odprl svojo 
gostilno, pa čeprav potem do konca 
ži vij enj a sanj arimo, kako lepo bi bi lo, 
če bi gostilno vseeno imeli... Če nam 
je dana želja, nam je dana tudi moč, 
dajo uresničimo. Vendar' na željo se 
ne smemo navezati. Ko se porodi, 
delujemo v smeri uresničitve, vendar 
brez osebnega poseganja. Mi želimo 
nekaj tako, Bog si je isto zadevo 
zamislil še dosti boljše. In če čutite, 
da morate naprimer v Ameriko, pa 
nimate denaija za letalsko vozovnico, 
prepustite se. Čejevašaželjaiskrena, 
boste prišli v Ameriko. Nikar se ne 
obremenjujte, kako. Če zares delate 
tisto, za kar ste tukaj, boste tisto 
opravili dosti boljše, kot si lahko 
zamislite.

Vse, kar moramo storiti, je, da 
vadimo iskrenost v čustvih, poštenost 
v mislih, da hranimo telo z naravno 
hrano in da gojimo nenavezanost. 
Tako bomo uresničili samega sebe.

Za konec pa še eno od Kristusovih 
sporočil, objavljeno tudi v knjigi 
Prihaja čas čudežev:

Sprejmite me vase in mi dovolite, 
da delujem skozi vas.
Naredite me za del sebe 
in pokažite me svetu.
Dovohte mi, da se izrazim skozi 
vas,
in spoznajte Resnico o sebi.

Zapisala: Tatjana Polanc



Zasavski teniški center 
Zagorje ob Savi

Spoštovani ljubitelji tenisa!
Z bliskovito naglico se nam približuje oktober, mesec, s katerim se prične 

ZIMSKA SEZONA TENISA 96/97 v dvorani ZAS-TEN.
Ponujamo vam zakup teniških ur v Zasavskem teniškem centru Zas-Ten v Zagorju in sicer:

CENE ZAKUPA TENIŠKIH UR od 1.10.1996 do 30.4.1997

DVORANA: BALONSKO PREKRITJE ZUNANJEGA IGRIŠČA:
od 9. do 15. ure    650 DEM + 5% davek od 9. do 15. ure ........... 450 DEM + 5% davek
od 15. do 22. ure ...... 800 DEM + 5% davek od 15. do 22. ure ........ 600 DEM + 5% davek

Za vse dodatne informacije pokličite telefonsko številko 64 678 in 64 664 ali se osebno oglasite v dvorani ZAS-TEN. 
Želimo Vam obilo užitkov ob igranju tenisa!
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TORI — HACUNALNISK A-------

GRAFIKA. IN TISK

"T O R I" Računalniška grafika in tisk, 1420 Trbovlje, Trg F. Fakina 2A, Slovenija, tel.: (0601) 61-229, 27-250

Računalniško oblikovanje in tisk Posebna ponudba

* časopisov
* internih glasil
* knjig
* pisanje in tiskanje not - notografija
* propagandnega materiala (prospektov)
* oblikovanje - napisov, emblemov
* plakatov
* tipkanje in oblikovanje tekstov in tabel
* vizitk
* samolepilnih etiket
* obrazcev - dobavnic, faktur (samokopirnih)
* fotokopiranje
* spiralna vezava
* izdelava map
* izdelava koledarjev

* barvni color tisk
* fotokopiranje
* A4 stran samo 8 SIT
* A4 mavrica samo 12 SIT
* fotokopiranje na paus in prosojnice

BARVNO
FOTOKOPIRANJE

- z možnostjo povečav 
do 2xA0

- fotokopiranje z 
diapozitiva

"TORI" računalniška grafika in tisk 
Trbovlje, Trg F. Fakina 2a, tel.: 0601/27 250, 61 229



NOGOMET

Prvi poraz vodilnih
Zagorje - Goriške opekarne 1:0 

(0:0)
Zagorje, stadion NK Zagorje, 

gledalcev 700, sodnik Vozlič 
(Kristan Vrh), strelec: Petrušič 1:0 
(57, 11-m).

Zagorje: Bantan, Repovž, Šink, 
A. Kurež, M. Kurež, Kranjc, Rižner 
(Grden), Breznikar, Druškovič 
(Ibrič), Petrušič, Grčar (Guna).

Renče: Žnidar, Krečič, T. Winkler 
(Bezjak), Vrtovec, Torkar, Čendak, 
Božič, (Sardoč), Hlede, Grlj, 
Markočič (A. Winkler), Hočevar.

Nogometaši Zagorja so v 4. kolu 
zasluženo zmagali. Tokrat je bil na 
koncu verjetno bolj zadovoljen 
domači trener Bantan. Nedeljska 
tekma je bila letošnji debut Bantana 
mlajšega, ki je v golu zamenjal 
Haceta. Bantan je svoje delo dobro

opravil in upravičil pričakovanja.
Ključni dogodek na tekmi je bil v 

57. minuti, ko je Božič v kazenskem 
prostoru podrl Petrušiča. Sodnik je 
brez oklevanja pokazal na belo točko. 
Zanesljiv izvajalec je bil Petrušič in 
tako dosegel svoj 4. gol. Do konca 
tekme so gostje močno pritiskali na 
gol domačinov, a jim ob zanesljivi 
obrambi ni uspelo izenačiti.

P.M.

Kartoniada v Litiji
Litija - Telmont 0:0
Litija, igrišče Litije, gledalcev 150, 

sodnik Busen (Solkan).
Litija: Pograjc, Vehabovič, 

Karamarkovič. Begič, Uršič, Žganec, 
Zajc, Gnjatič, Mirič. Žust. Mele 
(Račič).

Telmont: Frankarli, Babič, 
Varljen, Nunič, Okčič, Šantič, Maršič 
(Grižan), Labor, Domio (Baruca), 
Vajgel (Nikič), Vidmar.

Lilijani so se šele v tretjem kolu 
predstavili domačim navijačem, 
čeprav zelo oslabljeni; manjkali so 
kapetanProps, Zupančič, Agatič in 
Golnar. Za nameček pa so v 17. 
minuti ostali še brez napadalca

Meleta, ker mu je gostujoči igralec 
Vidmar z namernim udarcem prebil 
arkado, za kar je dobil rdeči karton. 
Sicer je bilo srečanje v prvem polčasu 
dokaj nezanimivo. Še najbližje golu 
je bil Žganec s prostega strela, a seje 
izkazal vratar gostov. Drugi polčas 
je bil bolj zanimiv, domačini so bili 
boljši, pol ure so pletli mrežo okrog 
gola gostov, a zadeli niso. Primorci 
so se včasih panično branili, resda z 
igralcem manj, in imeli tudi nekaj 
sreče. Kar nekajkrat so domači 
navijači nagradili litijske igralce z 
aplavzom. Domačini so v 80. minuti 
ostali brez Račiča, ki je v duelu z 
gostujočim igralcem potegnil krajši 
konec, v 82. minuti pa še brez 
Karamarkoviča, ki je po neumnosti 
prejel drugi karton.

S.K.
ROKOMET

Meddržavni rokometni turnir
Radeče - V počastitev občinskega 

praznika Radeč je RK Radečepapir 
pripravil meddržavni turnir, na 
katerem so poleg domačinov 
nastopili še Prevent iz Slovenj 
Gradca, gostje s Hrvaške, rokometaši 
Karlovačke banke ter Siska.

V prvem srečanju med ekipama 
Preventa in Karlovačke banke so 
gledalci videli lep rokomet, z nekaj 
odličnimi posamezniki in žal dokaj 
grobo igro. Slovenjgradčani so 
izgleda dobro pripravljeni, saj so 
blesteli v vseh elementih igre. Jeršič, 
Maksič in A. Leve so navdušili ne 
preveč polno dvorano in pokazali, 
da bo moštvo Preventa tudi letos v 
samem vrhu prve slovenske 
rokometne lige. Z rezultatom 15:14 
je zmagal Prevent.

V drugi tekmi so Radečani brez 
težav premagali ekipo Siska, ki 
praktično v tej konkurenci ni imela 
kaj iskati. Radečani so ves 2. polčas 
igrali z2. postavoinnakoncu zmagah 
s 26:17.

V tekmi za tretje mesto so igralci 
Karlovačke banke brez težav 
premagali Sisakzizidom 28:7. Videli 
smo igro mačke z mišjo, ki ni bila 
zanimiva.

V finalu sta se pomerili ekipi 
Preventa in Radečepapiija. V prvem 
delu so gostje Radečane povsem 
nadigrali. Obramba domačih je težko 
ustavljala razpoložena Jeršiča in 
Maksiča. Rezultata kljub odličnim 
obrambam ni mogel zmanjšati niti 
vratar Lesjak. V 2. polčasu so 
Radečani zaigrali, kot znajo. Kljub 
porazu 25:18 so bili gledalci z igro 
svojih igralcev zadovoljni. 
Doberšek, Potočnik, P. Novak, 
Mašič, Rizmal, Čepin in Sotlar 
igrajo vse drugače, kot smo bili vajeni 
v preteklosti. Pozna se delo trenerja

Žagarja in upamo na vse najboljše v 
prvenstvu. Za najboljšega igralca so 
izbrali Maksiča iz Preventa, za 
vratarja prav tako Ježka Straška, 
najboljši strelec pa je bil Franovič iz 
Karlovačke banke.

F.K.

Dolani zanesljivo
Dol TKI Hrastnik - Sava Kranj 

33:18 (14:11)
Hrastnik, dvorana na Logu, 

gledalcev 50, sodnika Br. in BI. 
Pepelnjak, oba Hrastnik.

Dol TKI: Sikošek,OMak5.Mo3jik 
3, Čapka 6, Hribar 1, Piškur 7, 
Jagodič, Štetbucl 5, Raušl 6, Jovan. 
Paulič, Šantej.

Sava: Obris, Kejžar, Tadina, Bašar
1, Čampa 4, Kaučič 4, Konjar. 
Leskovac 3, Stupinšek, Ahačič, Mrak
2, Primožič 4. Dželič.

Oslabljeni gostitelji brez štirih
igralcev prve ekipe in s 
poškodovanima Moljkom in 
Raušlem so se skoraj ves prvi polčas 
mučili z borbenimi gosti, ki so klonili 
šele v frnišu prvega polčasa. Tega so 
dobili domači z vsega tremi goli 
prednosti. V nadaljevanju so 
varovanci trenerja Anderluha 
zaigrali bolj zavzeto, in prepričljivo 
zmagali. NegledenaizidjeAnderluh 
teden dni pred začetkom prvenstva v 
velikih težavah. Zaradi poškodb je 
trenutno brez Mačka, Selaka, 
Špacapana inSedeljšaka. že prej pa 
jezaradi poškodbe kariero predčasno 
zaključil Mitja Kranjc. Najtežja je 
poškodba Gregorja Špacapana, ki 
ima po tekmi v Trebnjem minulo 
soboto počeno medenično kost in je 
jesenski del prvenstva zanj že 
izgubljen.

J.P.
6. memorial Lila Hauptmana

Šmartno - Veterani RK "Usnjar iz 
Šmartnega pri Litiji so v soboto 
organizirali 6. memorialni turnir Lila 
Hauptmana, v spomin na svojega 
soigralca in trenerja mladih v tem 
klubu. Največ znanja in tudi malce 
sreče so imeli Zagorjani, ki so bili 
prvi. Kljub temu, da niso proglasili 
najigralcain najstrelca, naj povemo, 
daje največ golov dal Lesjaj. igralec 
Šoštanja, in sicer 27. pri domačih pa 
je največ golov dal Kralj. Vse ekipe 
so bile nagrajene s pokali, ki so jih 
prispevali sponzorji.

Rezultati: Usnjar - Krmelj 8:4, 
Krmelj - Branik 8:13, Zagorje - 
Šoštanj 11:6, Branik - Šoštanj 9:10, 
Usnjar- Branik6:8.Krmelj-Zagorje 
5:4, Krmelj - Šoštanj 9:15, Usnjar - 
Šoštanj 6:8, Zagorje - Branik 8:7. 
Končni vrstni red: 1. Zagorje, 2. 
Šoštanj, 3. Branik, 4. Usnjar, 5. 
Krmelj.

S.K.



Uspelo državno prvenstvo
Prijateljske tekme 

rokometašic
Lisca Sevnica - Zagorje 21:20 

(10:13)
Sevnica, dvorana OŠ, gledalcev 

50, sodnika Jerala in Sirk, oba 
Sevnica

Lisca: Sotošek, Pozderec 1, Bevc 
1, Brestovac 2, Gabrič, Dražetič 7, 
Rozman 8, Planinc 2, trener Sinkovič.

Zagorje: Peško, Bolte 4, Sedej 1, 
Klopčič 5, Čibej, Remic 4, Nedeljko, 
Urankar 5, Zupančič, Renčof, Bajda, 
Žerdoner 1, trener Vrhovnik

Na koncu so tesno slavile 
domačinke, čeprav bi lahko bilo tudi 
drugače, saj so gostje skoraj vso 
tekmo vodile za 2 ali več golov. 
Tekmo sta domačinkam "prikrojila" 
tudi pristranska sodnika. Da sta res 
pihala "na dušo" domačinkam, pove 
podatek, da je bilo v korist Lisce 
dosojenih 10 najstrožjih kazni, 
medtem ko sta za Zagorjanke le 
trikrat pokazala na belo točko.

P.M.

Starejše deklice
Planina Kranj-Zagorjel7:18(5:5, 

9:13)
Zagorje: Flis, Vrhovnik 1, 

Ramšak 1. Smanovič, J. Jerman, 
Mujčinovič, Trunič 3, T. Jerman 2, 
Trdin, Resnik 2, Ržišnik, Klukej, 
Kos, Jere 9.

V prijateljski tekmi se je poznalo, 
da igralke niso imele veliko stika z 
žogo in da so še utrujene od 
kondicijskih priprav. A so vse 
nadoknadile z borbenostjo in 
zasluženo zmagale s fizično 
močnejšimi igralkami iz Kranja.

P.M.
Škocjan - Zagorje 23:15 (6:6, 

16:10)
Zagorje: Flis,Dolinšek, Vrhovnik 

6, Ramšak 4, Kosi, Požar, 
Mujčinovič, Trunič 4, Jerman 3, 
Trdin, Resnik 6, Klukej, Ržišnik, 
Agovič, Juvančič.

V drugi tekmi so Zagorjanke kljub 
odsotnosti Jeretove, Jermanove in 
Bregarjeve brez težav premagale 
Škocjan. Za obe tekmi si pohvale 
zaslužijo vse igralke, predvsem za 
borbenost.

P.M.
KOŠARKA

Srečanje starih znancev
IskraLitus - Helios 78:71 (33:42)
Litija, športna dvorana, sodnika 

Kaučič in Gojkovič, oba LJ
Iskra Litus: Merčon 2, Japič 10, 

Kandžič 26, Šktjanc, Bassin 8, Čeko 
19, Kalinger 11.

Helios: R. Trifunovič 14, Tomažin 
9, Belina 11, Žitnik 14, Košak 7, 
Genjac 16.

Hrastnik - V idealnih vremenskih 
razmerah in odlični organizaciji je 
bilo v Hrastniku konec tedna eno 
najuspešnejših državnih prvenstev 
za naj mlajše tekmovalce - kategorija 
do 16 let. Prek 100 udeležencev iz 
vseh slovenskih klubov je dva dni 
navduševalo številne gledalce, ki so 
z zanimanjem spremljali nastope 
naslednikov Vehovarja, Hočevarja 
in drugih naših uspešnih reprezentan-

Gostje iz Domžal so se na začetku 
srečanja pokazali kot bolje 
pripravljena ekipa preko celega 
prvega polčasa, vse do 30. minute v 
drugem delu (63:56), ko jim je 
zmanjkalo moči in so morali priznati 
premoč domačinov. Ti so izkoristili 
priložnost in v treh minutah dosegli 
delni izid 10:0, prešli v vodstvo 66:63 
in ga do konca niso izpustili iz rok.

Že pred tem so se domačini v svoji 
dvorani srečali s Hrastničani in 
zmagali z 81:69.

K.Š.
Odločila trojka v zadnji 

sekundi
Smelt 01impija(ml.) - Iskra Litus 

88:86 (47:49)
Ljubljana, Hala Tivoli, gledalcev 

100, sodnika Narobe (Dobrova) in 
Breznik (Domžale).

Smelt Olimpija(mL): Kolman 1, 
Sila 2, Verginelčič 23, Kobilica 2, 
Ravnikar 26, Novak 16, Zagorac 16.

Iskra Litus: Japič 18, Kandžič 
23, Škrjanc 6, Bassin 9, Čeko 25, 
Kalinger 5.

Po prvem razporedu tekmovanja 
za pokal KZS bi morali biti Lilijani v 
prvem kolu prosti, v drugem pa bi se 
srečali s Kočevsko Reko v Kočevju. 
A kmalu so zaradi pritožb nekaterih 
klubov sestavili nov spored, in tako 
so Lilijani igrali v prvem kolu v

tov. Prvenstvo je bilo združeno s 
finalom slovenskega pokala, tako da 
so nastopili dejansko vsi najboljši. 
Pokrovitelj državnega prvenstva je 
bila Občina Hrastnik, pokrovitelj 
finala Slovenskega pokala pa 
Steklarna Hrastnik, ki je tudi 
generalni sponzor BD Hrastnik, čigar 
tekmovalci so se izkazali z odličnimi 
rezultati. V slalomu so osvojili 4 
naslove državnih prvakov.

Ljubljani.
Pokazali so odlično igro in vodili 

vse do 26. minute, ko je domačim 
uspelo prvič povesti - 60:55. A ne za 
dolgo. Litijani so nadoknadili 
zamujeno, dosegli delni izid 2:14, 
kar jih je pripeljalo ponovno v 
vodstvo. Vodili so vse do zadnje 
minute tekme, ko se je sreča 
nasmehnila domačinu Ravnikarju. 
Ta je z velike razdalje zadel trojko, 
kar je pomenilo izpad Litije iz 
nadaljnjega tekmovanja.

K.Š.

Razburljiv zaključek
GD Hrastnik - Ekipa Janče 75:74 

(396:30)

Hrastnik, dvorana na Logu, 
gledalcev 250, sodnika Štruklec in 
Milher, oba Polzela.

GD Hrastnik: Majes, R. Deželak. 
Rok Deželak. Lapornik 6, Kellner. 
Baloh, Golotič, Lazar, Leskovar 11, 
Senčar 22, Isoski 16, Kovačič 20.

Janče: Rokavec 7, Logar 19, Kučej 
11, Pečan 8, Slak 4, Vidmar 4, 
Kandžič, Raudl, Nikčevič, Gerbajs.

Gostitetlji so šele s težavo uvrstili 
v drugi krog tekmovanja pokala 
Slovenije. Čeprav so bili ves čas v 
prednosti, sredi drugega polčasa so 
vodili z 12 točkami, najboljši 
gostujoči igralci pa so imeli po 4

Sobotnega dela prvenstva, ko je bil 
na programu slalom, se je kot gpst 
udeležil tudi Andraž Vehovar, 
srebrni olimpijec, čigar prisotnosti 
so bili mladi še posebej veseli. Bilje 
presenečen nad množičnostjo in 
kvaliteto, kar zagotavlja lepo prihod
nost našemu kajakaštvu na divjih 
vodah. Slalomska proga je štela 17 
vratič in je bila dolga 300 m, proga 
za spust pa je merila slaba 2 km.

Dodajmo še, da je bila 
najuspešnejša udeleženka prvenstva 
in pokala Nina Mozetič iz Soških 
elektrarn, kateri je Stojan Binder, 
generalni direktor pokrovitelja 
hrastniških kajakašev in letošnjega 
finalnega dela pokala - Steklarne 
Hrastnik, podaril za nagrado gorsko 
kolo. Nina je osvojila vsa prva mesta, 
kjer je nastopila. Nam pa je zaupala, 
da so njen cilj naslednje Olimpijske 
igre v Sydneju. Od domačih 
tekmovalcev pase j e izkazal Gregor 
Laznik s šestimi odličji. Skupaj so 
Hrastničani osvojili 5 naslovov 
državnih prvakov in 3 pokalnih 
zmagovalcev.

Rezultati - državno prvenstvo.

osebne napake, je bil zaključek 
dramatičen. 3 minute pred koncem 
so gostje po odlični igri in z delnim 
izidom 20:8 rezultat izenačili in celo 
povedli. Do konca sta se nasprotnika 
menjavala v vodstvu. 7 sekund pred 
koncem je Kovačič zadel oba prosta 
meta, gostom pa je potem zmanjkalo 
časa za napad in tako je zmaga ostala 
doma. V drugemkolu pokala se bodo 
Hrastničani pomerili z A2 ligašem 
Zagorje.

J.P.

KEGLJANJE
Steržaju zlati prstan

Hrastnik- Na prenovljenem 
kegljišču v športnem parku na Logu, 
kjer bodo v prihodnje tekmovali novi 
prvoligaši, ekipa EHO Hrastnik, je 
bilo konec tedna dvoje zanimivih 
tekmovanj. Najprej so domači tretje- 
ligaši, kegljači Rudnika, povabili v 
goste žensko vrsto celjskega 
Miroteksta. V konkurenci 8 krat 100 
kegljev so bile gostje boljše in 
zmagale s 3256:3164.Biserka Petak 
je pri tem s 462 podrtimi keglji 
dosegla še nov rekord kegljišča.

Še bolj kvalitetno je bilo v soboto, 
ko so novi prvoligaši povabili v goste 
dolgoletne prvoligaše, mariborski 
Konstruktor, LIV Postojna in 
trboveljski Dadas Rudar. V



m

slalom - K-l, ml.dečki: 1. Kovač 
(Hrastnik), 2. Bjuklič (N. Gorica), 3. 
Savšek (Rašica); ml. deklice: 1. 
Madon, 2. Mozetič (obe N. Gorica),
3. Kovač (Celje); st. dečki: 1.Laznik 
(Hrastnik), 2. Ruden (Rašica), 3. 
Kauzer ml. (Hrastnik); st.deklice:
1. Mozetič, 2. Kodermac, 3. Sulič 
(vse N. Gorica); ml. mladinci: 1. 
Širme, 2. Nolimal, 3. Poženel (vse 
Rašica); - C- 1: ml. mladinci: 1. 
Korenjak (Ljubljana), 2. Gabrijelčič 
(N. Gorica), 3. Žabjek (Ljubljana); 
ekipno K-l, ml. dečki: 1. Rašica, 2. 
Steklarna Hrastnik, 3. KKK 
Ljubljana; st. dečki: 1. Steklarna

Hrastnik, 2. Rašica, 3. Nivo Celje; 
ml. mladinci: 1.Steklarna Hrastnik,
2. Rašical, 3. Rašica II; ml. mladinke:
1. Nova Gorica, 2. Rašica, 3. Mura.

Spust - K-l, ml. dečki: 1. Kovče 
(Celje), 2. Kovač (Hrastnik), 3. 
Višnar (Ljubljana); ml. deklice: 1. 
Kovče (Celje), 2. Mozetič (N. 
Gorica), 3. Puhan (Rašica); st. dečki: 
1. Korenjak (Ljubljana), 2. Laznik 
(Hrastnik), 3. Klincov (Celje); st. 
deklice: 1. Mozetič, 2. Sulič, 3. 
Kodermac (vse N. Gorica); ml. 
mladinci: 1. Jazbec (Ljubljana), 2. 
Žagar (Hrastnik), 3. Terdič (Rašica); 
ml. mladinke: 1. Mali, 2. Poženel, 3.

Nolmal; - C - 1, ml. mladinci: 1. 
Korenjak, 2. Žabjek (oba Ljubljana),
3. Bokan (Mura); ekipno, K-l, ml. 
dečki: 1. Rašica I, 2. Steklarna 
Hrastnik I, 3. KKK Ljubljana; st. 
dečki: 1. KKK Ljubljana, 2. 
Steklarna Hrastnik 1, 3. Rašica IV; 
st. deklice: 1. Steklarna Hrastnik I,
2. Rašica I, 3. Mura I; ml. mladinci: 
1 Steklarna Hrastnik, 2. Rašica III.
3. Ljubljana; ml. mladinke: 1. Rašica, 
2. Hrastnik, 3. Mura.

Zmagovalci Slovenskega pokala 
zal. 1996, slalom, K-l, mlajši dečki: 
1. Savšek (Rašica); ml. deklice: 1.

Mozetič; st. dečki: 1. Laznik 
(Hrastnik); st. deklice: 1. Mozetič: 
ml. mladinci: Zalokar (Hrastnik), 
ml. mladinke: 1. Nolimal (Rašica);C 
1, ml. mladinci: 1. Korenjak 
(Ljubljana); spust, ml. dečki: Savšek 
(Rašica), ml. dečki: 1. Savšek 
(Rašica); ml. deklice: 1. Kovče 
(Celje); st. dečki: 1. Korenjak 
(Ljubljana); st. deklice: Mozetič; ml. 
mladinci: Žagar (Hrastnik); ml. 
mladinke: Mali (Rašica); C 1, ml.mla
dinci: Korenjak (Ljubljana).

J.P.
Foto: Branko Klančar

četveroboju so presenetljivo slavili 
gostitelji, ki so po besedah 
udeležencev na zahtevnem kegljišču 
podrli 5238 kegljev. Med 
posamezniki je bil najboljši Hary 
Steržaj, ki je za rekordni dosežek 
prejel zlati prstan Zlatarne Trbovlje.

Rezultati, četveroboj: 1. EHO 
Hrastnik 5238,2. Dadas Rudar 5215, 
3. Konstruktor Maribor 5119, 4.
LIV Proteus Postojna 5030; 
posamezno: 1. Steržaj 967,2. Stoki as 
938,3. Šeško 924,4. Brečko 901,5. 
Duh 895,6. Gantar 879.

J.P.
ATLETIKA

Novice
Trbovlje - 19. mednarodni tek 

okoli Klopinskega jezera v Avstriji 
je minil v lepem vremenu z nekoliko 
mlajšo udeležbo kot pretekla leta. 
Med starejšimi pioniiji in pionirkami 
sta na 1 km zmagi dosegla Boštjan 
Kosec in Aleksandra Tomovič, 
medtem ko je Ani Živko dosegla 
absolutno zmago med članicami.

V Atomskih Toplicah pa so letos 
prvič organizirali tek z okoli 200 
tekači v glavnem iz okoliških mest. 
Na 1 km dolgem teku za mlaj še dečke 
je v finišu zmagal Misinii Vulnet, 
medtem ko je bila Zečija Misimi 
druga, na članskem teku v enotni

skupini je Pavle Kreže osvojil 10., 
Boštjan Košec 12. terNuri Misimi
21. mesto.

Tradicionalni Koprski tek okoli 
Boni like pa je ponovno privabil 
veliko tekačev, ki so nastopili v 
številnih kategorijah. Maruša 
Misimi je bila med starejšimi 
pionirkami tretja, Vulnet Misimi 
četrti pri mlajših dečkih, Zečija 
Misimi 8. pri deklicah, Pavle Kreže 
5. med starejšimi člani, 7. pa je bil 
N uri Misimi.

V mesecu športnih aktivnosti bo 
AK Rudar izvedel več tradicionalnih 
akcij. Na stadionu bodo vsak 
ponedeljek Cooperjevi testi na 2400 
m. Ob plačilu startnine 200 tolarjev 
bo vsak posameznik izžrebal nagrado 
številnih pokroviteljev. Vrhunec 
akcije pa bo ob koncu septembra, ko 
se bodo od cicibanov do veteranov 
številni tekači pomerili na 
Občinskem prvenstvu v krosu na 
Kipah, kar bo izborni kros za Kros 
Dela v Velenju 12. oktobra. 
Pivovarna Union je za ljubitelje 
Cooperyevih testov prispevala 
uradno pijačo Solo, Kolinska z 
Dentagumom in Softyem pa bo glavni 
pokrovitelj jesenskih krosov. Pomoč 
pašo prispevali še: Zasavc,Dnevnik, 
Rudis, Fructal, Novice, Kompas 
Holidays, LB Zasavje, Zavarovalni

ca Triglav, Zlatarstvo Trbovlje, 
Kozmetika Kahne, STIK Avtotehna, 
Knjižni hram Bred e Lapornik, Oberč 
Plast, Rentax, EuroPrima, Trgovina 
Tonca, Prototip C.c., Avtoservis 
Špajzer ter še nekaj d.o iz okolice. 
Testi na 2400 m so tako vsak ponede
ljek od 18. ure na stadionu prijave pa 
so pred začetkom tekov. Šolski krosi 
v organizaciji AK Rudar pa bodo 
potekali na progi za kros na Kipah.

P. K.
Uspešno na Bizeljskem

Trbovlje - V soboto, 7. septembra, 
je bil na Bizeljskem maraton na 21 
km. Tekli so tudi otroci na 1 km. 
Trboveljčanka Alma Koželj je 
zasedla absolutno 3. mesto, v 
kategoriji mlajših deklic pa je bila 
druga. Heda Kotarje bila na 21 km 
absolutno tretja, v kategoriji žensk 
nad 40 let pa celo druga. Absolutna 
zmagovalka pri ženskah je bilaSilva 
Vivod iz Maribora, pri moških pa 
Marjan Kremželj.

H.K.
ŠAH

Mesečni hitropotezni turnir
Zagorje - V septembru se je 

hitropoteznega turnirja udeležilo 14 
igralcev. Zopet je premočno zmagal 
Hinko Jazbec z 11 točkami, 2. Krajnc

9.5. 3. Jurič 9,5, 4. Grčar 9. 5. 
Regancin 9, 6. Kuzmič 8,5, 7. 
Tomažič 7,5, 8. Bajda 6,5, 9. Benko 
5.5,10. BajraktarevičS. Skupni vrstni 
red po 9 turnirjih: 1. Jazbec 205, 2. 
Krajnc 162,3. Grčar79,4. Regancin
70.5. Jurič60,6. Bajda45,7. Kuzmič 
42, 8. Vidmar 41, 9. Kotnik 40, 10. 
Goršek 38.

R.R.



Piše: Primož Kostajnšek

V dolini zelenega zlata
S turističnim rallyjem Žalec '96 se je končalo letošnje prvenstvo 
treh dolin, ki je prineslo velike uspehe tudi voznikom iz Zasavja. 

Skupna dolžina rallyja je bila 55 kilometrov, svoje znanje in 
spretnost pa so vozniki dokazovali na petih spretnostnih vožnjah in 

pri dveh posebnih nalogah.

Zanimivo je bilo že pred šlartom, 
saj so tekmovalci žrebali štartne 
številke. Najkrajšo je potegnil prvi 
favorit za skupno zmago v razredu 
do 1.000 ccm, Tomaž Razboršek. 
Prva štartna pozicija je tu namreč 
precej neprijetna, saj si voznik ne 
more ogledati voženj drugih tekmo
valcev in se lahko zanese le na skico 
vožnje. Morda se gaje smola držala 
zato, ker si kot edini iz ekipe KBM 
Racing ni hotel las obarvati v zeleno 
barvo, simbol zagorske doline.

Po obveznem tehničnem pregledu 
je vse udeležence čakalapromocijska 
vožnjaskozi središče Žalca. Vozniki 
so ob tem bolj ah manj navdušenim 
domačinom prikazali svoje obvlado
vanje bliskanja z lučmi, trobljenja, 
cvilečegaspeljevanjain ustavljanja...

Prvi dve spretnostni vožnji štabih 
precej kratki, a so imeh nekateri 
tekmovalci vseeno presenetljivo 
vehke težave, da so našh idealno 
hnijo med postavljenimi stožci. Tudi 
zavite savinjske ceste, speljane med 
vasmi in nasadi hmelja, so skoraj 
pobrale svoj davek. "Veselo" razpo
ložen domačin je namreč vzel na 
piko enega izmed udeležencev 
rallyja s tem, da gaje hotel zriniti s 
ceste. K sreči seje vse končalo le z 
nekoliko odrgnjeno pločevino.

Natretji spretnostni vožnji so imeh 
veliko prednost tisti, ki znajo 
avtomobil na majhnem mestu obrniti 
z ročno zavoro, in tisti, ki so si

zapomnih pravilni potek vožnje. Pri 
tem so se pokazale izkušnje, saj so 
imeh najmanj težav ravno vozniki, 
ki se vedno udeležujejo rahyjev.

Četrta in peta spretnostna vožnja 
sta bih "pravi", saj sta s svojo dolžino 
in zahtevnostjo ločevah mojstre od 
vajencev. Četrta je potekala po 
avtomobilskem poligonu v 
Šempetru. S tem se je še enkrat 
pokazala vsa univerzalnost takšnega 
objekta, saj je bilo vse skupaj izredno 
varno in pregledno, hkrati pa dovolj 
odmaknjeno, da udeleženci niso 
nikogar motih. Zadnja preizkušnja 
pa je bila prav gotovo nekaj 
posebnega. Na povsem ravnem delu 
stare ceste skozi Žalec je bilo 
postavljenih več kot 30 stožcev v 
ravni vrsti. Tu se je pokazala zbranost 
voznika, in prav to preizkušnjo so 
tekmovalci tudi najbolj pohvahh, saj 
jebilaizmed vseh najbolj "dirkaška".

Zaključek rallyja in razglasitev 
rezultatov so organizatoiji prestavih 
v bhžnje Griže. Tu lahko omenimo 
edino čmo piko celotne prireditve - 
predolgo čakanje na končne 
rezultate. Direktor Uroš Berglez je 
ves nesrečen hodil med mizami: 
"Počakajte še malo, saj bomo kmalu 
gotovi," je miril udeležence. Tudi ko 
so bih rezultati objavljeni, mi je 
zaupal: "Že lani sem rekel, da rallyja 
ne bom več organiziral, tudi zdaj h 
pravim, daje letos zadnjič, a dobro 
vem, da ga bomo naslednje leto spet

Najlepši avto na rallyju, ali vsaj najbolj opazen (živo rumene 
barve, op.p.).

naredili."
Omeniti moramo seveda še 

rezultate. V kategoriji do 1.000 ccm 
je zagorska dvojica Razboršek- 
Grabnar zasedla 4. mesto. S tem je 
izgubila vodstvo v skupnem seštevku 
in prepustila naslov prvaka 
Domžalčanu Kvedru. V kategoriji 
od 1.000 do 1.500 ccm sta Hribar in 
Dolšak kljub nekoliko slabši u vrshtvi 
v skupnem seštevku rallyjev zasedla
4. mesto. V najvišjem razredu sta 
naslov prvaka tudi z zmago dosegla 
Turk in Šink, ki sta bila letos brez 
konkurence. Tudi Bartelme ni bil

mnogo slabši, saj je na koncu osvojil 
3. mesto ob pomoči kar treh raznih 
sovoznikov. V ženskem razredu letos 
nismo imeh stalnih predstavnic, a 
sta v Žalcu vsaj dve posadki dokazah, 
da bi z resnejšim nastopanjem drugo 
leto lahko posegh zelo visoko. To 
velja tudi za vse ostale udeležence 
zaključnega rallyja iz Zasavja.

V ekipni razvrstitvi so naslov 
prvakazanesljivoosvojili člani KBM 
RacingZagotje. Ker so v Žalcu nasto
pale že kar tri ekipe iz Zagotj a, lahko 
govorimo že o pravem zagorskem 
avtomobilističnem razcvetu.



Vhod v menjalnico Alka, iz katere je v noči s 3. na 4. september "izginilo" za
okoli 140.000 nemških mark v tolarjih in deviz.

Promet
Trbovlje - 3. septembra je na

cesti za Savo prišlo do prometne 
nezgode, v kateri sta bila udeležena 
voznika J.P. in D.T. Policisti so 
ugotovili, da sta oba vozila preveč 
po sredini cestišča, zato je prišlo do 
trčenja. Nastala je manjša materialna 
škoda.

Litija - 6. septembra ob 6.40 uri
so bili policisti obveščeni o prometni 
nezgodi v Ribčah. Do nezgode je 
prišlo, ko je voznik J.M. zapeljal na 
pesek, ki je bil raztresen po cesti. 
Kljub zaviranju je J. M. zgrmel s ceste 
in se prevrnil na streho. Pesek je po 
vsej verjetnosti padel s kamiona, na 
avtomobilu, last J.M., pa je nastalo 
okoli 300.000 tolarjev škode.

Zagorje - 5. septembra ob 9.30 
uri seje v Kisovcu pripetilaprometna 
nesreča, v kateri je bil udeležen 
šestmesečni otrok. M. V. je hodila po 
levi strani ceste proti Izlakam. Pred 
seboj je potiskala voziček z otrokom. 
Nasproti ji je pripeljal voznik 
tovornjaka s priklopnikom V.V. iz 
Slovenj Gradca. Kljub umikanju je z 
zadnjim delom priklopnika zadel 
otroški vozičekinpešakinjo. Voziček 
je odbilo v obcestno ograjo, in 
dojenček je padel iz vozička, T.V. pa 
je padla čez zaščitno ograjo in 
obležala v travi. Kljub temu, da mati 
in otrok nista bila vidno 
poškodovana, so ju z reševalnim 
vozilom odpeljali v ZD Zagorje, od 
tam pa na opazovanje v trboveljsko 
bolnišnico.

Trbovlje-6. septembra ob 18.45
uri je na Nasipih voznik I.J. trčil v 
voznika motornega kolesa M. V. 
Sopotnik na motorju, M.Z., je bil 
zaradi padca lažje poškodovan.

6. septembra so se na področju 
PP Laško zgodile kar tri prometne 
nesreče. V vseh primerih je na srečo 
nastala le materialna škoda. Prva 
nesreča seje zgodila okoli 7.45 ure v 
Rimskih Topli cah,ko je voznicaP.S. 
pri vzvratni vožnji trčila v avto, last 
R.D. Do druge nesreče je prišlo okoli 
14.20 ure na mostu v Rimskih 
Toplicah. Čelno sta trčila voznika 
P.M. in G.R. Tretja nesreča pa se je 
zgodila okoli 16.00 ure na magistralni 
cesti na Hotemežu, kjer je voznik 
Z.P. zaradi prekratke varnostne 
razdalje trčil v pred njim stoječ avto, 
last R.D.

Litija - 8. septembra je voznik 
B.M. peljal iz smeri Litije proti 
Ljubljani. Zaradi vožnje po levi strani 
ceste je trčil v kombi, ki gaje pravilno

nasproti pripeljal P.J. Kombi se je 
prevrnil na bok. Na srečo je nastala 
le manjša materialna škoda. 
Povzročitelj pa je vozil brez 
vozniškega dovoljenja in pod vpli
vom alkohola.

Kradejo kot srake
4. septembra je O.S. iz Laškega 

prijavil policistom, da so mu 
neznanci ponoči vlomili v avto in iz 
njega ukradli avtoradio.

4. septembra so bili litijski 
policisti obveščeni o roparski tatvini, 
ki se je ponoči zgodila v stanovanju 
J.A. Lastnik je pri nečednem poslu 
zalotil dva vlomilca, ki pa se nista 
dala zmesti. Eden je lastnika 
stanovanja trdno prijel, medtem ko 
je drugi nadaljeval z brskanjem po 
hiši. Lopova sta odnesla okoli 2000 
nemških mark, 50.000 tolarjev in 
nekaj manjših predmetov.

4. septembra popoldne je bilo 
vlomljeno v gostinski lokal Rajka v 
Kisovcu. Vlomilec je napravil le 
manjšo škodo.

Požar v dvigalu
Stanovalci trboveljskega 

Sallauminesa očitno z ognjem nimajo 
sreče. 4. septembra so policisti 
obravnavali požar, ki je izbruhnil v 
bloku številka 5. Ugotovili so, daje 
do požara prišlo zaradi samovžiga. 
Nad neonsko lučjo v dvigalu so 
namreč vestni stanovalci, verjetno 
predvsem tisti najmlajši, pridno 
tlačili raznorazne papirčke in smeti, 
ki so se tokrat vnele. Zaradi požara je 
nastala manjša škoda.

Samomor v Debru
7. septembra v popoldanskem času 

je v bližini domače hiše v Debru pri 
Laškem storil samomor z obešanjem

70-letni Š.A. Omenjeni je imel težave 
z zdravjem in je pred kratkim prišel 
iz bolnišnice. To je verjetno razlog, 
daje obupal in si vzel življenje.

Aufbiks
Kljubovanje popočitniški depresiji je 

včasih lahko sila naporno. Vendar se 
aufbiksarji ne dajo. Tako kot kolegi 

vlomilci so bili tudi sami te dni 
relativno marljivi.

j)c 4. septembra so bile spolne vzgoje deležne snažilke OŠ 
Ivana Cankarja v Trbovljah. Znanja željan pijan J.B., ki se je 
primajal do šole, jim je namreč pokazal svoje premoženje. Ali 

so snažilke zbežale zaradi njegovega bogastva ali revščine, ni 
znano.

JR 5. septembra je bil priden D.Ž. iz Trbovelj. Najprej je 
0 dopingiran vozil avto. Zato so ga možje v modrem odpeljali 

v boks. Kmalu pa so po njega prišli njegovi "klubski" tovariši 
in zahtevali njegovo izročitev. Pogajanja o splošni amnestiji niso 
obrodila sadov. Vsaj za D.Ž. ne. 

iii. 7. septembra sta po Spodnji Rečici plesala J.P. in R.S. Pri 
plesu sta uporabljala razne pripomočke. Na primer leseni kol. 
Po končanem plesu sta oba, še rahlo "fajhtna", poiskala 

zdravniško pomoč. Verjetno zaradi žuljev.

JR 8. septembra so ga žingali P.A., M.J. in O.R. Žingali so ga 
po H.M. Pred Čarom v Hrastniku si je bilo uro čez polnoč 
mogoče ogledati predstavo Trije na enega. O poštenosti tak

šnega početja bo odločal ustrezen referent za aufbiksarske zadeve.



I SPEKTER d.o.o.
Trg revolucije 7,1420 Trbovlje
ter: 0601/26 005, 26 205, fax: 0601/26 205

OBJAVLJA

JAVNI OGLAS

za zbiranje pisnih ponudb za oddajo v najem petih poslovnih lokalov v skupni površini 140,30 m2 
v stanovanjsko-poslovnem objektu ob Cesti zmage v Zagorju ob Savi

Predmet oddaje v najem so naslednji lokali v pritličju objekta:

LOKAL B v površini 
LOKAL C v površini 
LOKAL D v površini 
LOKAL E v površini 
LOKAL F v površini

30,00 m2 
32,50 m2 
32,50 m2 
24,90 m2 
20,40 m2

Lokali bodo finalizirani po projektu. Uporabljati jih bo mogoče za storitveno dejavnost v skladu z 
lokacijskim in gradbenim dovoljenjem.

Pisna ponudba mora obsegati:
- natančne opis dejavnosti, ki jo bo ponudnik izvajal v poslovnem lokalu,
- višino mesečne najemnine, ki jo je ponudnik pripravljen plačevati za m2 površine, ki ne sme biti 
nižja od 1.800 SIT/m2,
- točno navedbo prostorov, na katere se nanaša ponudba,
- plačilne pogoje z navedbo načina revalorizacije in višino predplačila,
- dovoljenje za opravljanje dejavnosti in izpisek iz registra za pravne osebe ali potrdilo o 
državljanstvu za fizične osebe

Vse informacije v zvezi z javnim oglasom lahko dobite na sedežu podjetja SPEKTER d.o.o. Trbovlje. 
Po predhodnem dogovoru na tel. štev. 0601 -26-305 si lahko na sedežu podjetja SPEKTER d.o.o., 
Trg Revolucije 7, 1420 Trbovlje ogledate projektno-tehnično dokumentacijo, lokacijsko 
dokumentacijo, gradbeno dovoljenje z vsemi soglasji na projekt PGD in PZI.

Pisne ponudbe je potrebno oddati na sedež podjetja SPEKTER d.o.o., Trg revolucije 7, 1420 
Trbovlje do 26. septembra letos.

Prednost pri izbiri bodo imeli tisti ponudniki, ki bodo prvi oddali ponudbo, ki bodo oddali ponudbo 
za najem večjega dela površine, tisti, ki bodo ponudili višjo najemnino in tisti, ki bodo ponudili 
boljše plačilne pogoje.

■Z izbranimi ponudniki bomo sklenili najemno pogodbo. Pogoj za sklenitev pogodbe bo predplačilo 
najemnine.



\ roke liliji-prišel list, ki ga jciickd« strgal it starega časopisa. : 
Zadržala sem ga, ker sem oparila Se kar duhovi, sestavek o tem, 
kako doživlja dež OPTIMIST in kako PESIMIST, Vi sicer še ne 
vozite avtomobila, boste pa vseeno liit ro ugotovili,kam spadat e. Ve 
te dni poslušamo, kaj go Je, dobimo vtis, da so vsi
[)csj misij. Prito/ujejose nad deževnim, mrzlim vremenom. Seveda 
tire/, učinka, saj na vreme ne moremo vplivati. Zal o je najbolje, da 
ga sprejmemo takega, kot je. In se temu primemo oblečemo in 
"oborožimo"-* dežnikom,

Mrd optimiste lahko 'zagotovo prištejemo Bineta z Dobovca, ki 
znene dan / dobro voljo. Ste opazili ? V šolo se odpravi z veseljem, 
pa še teto mimogrede pozdravi. Sploh je dobro, da začneš dan 
optimistično. Vse bo potem bolj gladko teklo...

Ve ste prebrali prvo št evilfcoietosnjcga PlV-a, str mogoče opazili 
začetek novega romana Drse Muck Blazno resno o šoli. 
Odkritosrčno pove, da je veliko svoje energije porabila za 
razmišljanja, kako se ogniti šolskemu učenju. Zdaj ve, da hi bilo 
bolje, če tega ne bi počela. Šote ne moreš uničiti - prav tako kot 
vremena ne - zato je bolje, da se z. njo sprijazniš ali postaneš celo 
njen zaveznik.

Kako se boste lotili trga?

Zjutraj stopim iz hiše: dežuje. Kako se odzovem?
' • ■ 'f.ii.; : :.........  . ■ ..........

|l sFt dež. I .SptlfmsiTAh. dežuje. Tojcdobto. 
Včeraj sem dal opiati avlo, zdaj bo pa naiavabo tega vesela in. astline hoeio
spet vse umazano, tn jasno k« beli zadihale. Nacvcimhltsiičihv vnuse 
dan bodo ceste danes spe. zabasane, dežne kaplje svetijo kol pet te. Zrak je

počasneje vozijo. Zakaj fe ? Se že pade na obraz. K.-mi pa bi prišli brez

svetlo hlače, le kakšne bodo do svojega avtomobila. Spomnim se

. da:»1t)iaHvp;rav;žilaj tigStijvin. dit j(-: 1 v;!itiHbriiii predse. Vstopimjin kotneij 
: :pS|glir;jene! : ■ IgS e; ■ /sedmi . v: ■ 3vtomobii11. pribm mimo

||||||:š|||a<<?::veselim: dež irti bo
- s potno močjo čez deževne mlaka že brezplačno oprat avto,
- in moje svetle hlače so že počne V bližini vidim večjo mlakužo:

idBligŽe’-';' lidkšeti šmoren! Saj Em /f; gi|j|:ti<>; v njej/p z radostnim

........ '■■■ 1 ; .. llllllllžiii

Odgovore na spodnja vprašanja vpiši v razpredelnico! 
Začetnice odgovorov ti razkrijejo dve besedi v zvezi z okoljem.

Na Mangrtu
V stal sem ob štirih zjutraj, ker smo 

bili namenjeni na Mangrt. Odšli smo 
po kombi. Ko smo se vsi zbrali, smo se 
odpeljali. Peljali smo se mimo Kekčeve 
dežele. Na carini so nam pregledali 
prtljago. Ko smo prišli do vznožja, 
smo šele videli, kako mogočna goraje 
Mangrt. Pripeljali smo se do sedla 
Tam smo se preobuti in se podali na 
pot. Ko smo prišli do razpotja smo se 
morali odločiti, po kateri smeri bomo 
šli. Šli smo po italijanski strani. Po 
dveh urah hoje smo prišli na vrh. Zelo 
so me bolele noge. Po počitku smo se 
odpravili nazaj. Ko sem prišel v kombi, 
sem zaspal.

Sašo, 5. r 
Dobovec

Prvošolska
VlOŠ I ( ,Iiik.il M I, pil-d.t. 

pl- e I.l/I, d Itleli l.1\ .Ml. Iliča

Marija ZniTeštv. da v iim 
ptedsum in jih lepo pozdravi. 
Učiteljice fibvpi nšajo. če vedo,

meni Nina. "Ravna..." je 
prepričan Annin.

Šolska torba
Menije šolsko torbo kupila babica. 

Torba je roza barve, na njej so narisane 
zvezde in leteči medvedi. V torbo 
spravljam šolske potrebščine. Če se mi 
umaže, jo mamica opere.

Tanja, 3. r.
Dobovec

Pot v šolo
Zjutraj, ko vstanem, si pomanem 

oči, se oblečem, popijem skodelico 
toplega čaja in grem veselo v šolo. 
Spotoma se ustavim pri teti Anici in ji 
zaželim dobro jutro. Nekaj časa grem 
po makadamski cesti, ki kmalu zavije 
na glavno asfaltno cesto. Večino poti 
me vodi v hrib, mimo Piramide, cerkve, 
pokopališča, gasilskega doma in 
spomenika. Tako pridem v desetih 
minutah do šole.

Bine, 4. r
Dobovec

1. Ime slovenskega pesnika Zupančiča (Mehurčki).
2. Kako z eno besedo imenujemo občine Trbovlje, Zagorje in 
Hrastnik?
3. Učenec, ki ima same perice.
4. Katero žival pobijajo zaradi njenega roga?
5. Ime hrvaške pevke Doležal.
6. Gorivo, ki ga uporabljajo letala.
7. Slika, naslikana z vodenimi barvicami.
8. Mesto, v katerega podzemski jami si lahko ogledate človeško 
ribico.
9. Iz katere rastline izdelujejo platno?
10. Najmanjša celina na svetu.
11. Kaj so vrečarji in kiti?
12. Tisoč kilogramov je...

ISVTd VžiSNOZO rtOAoSpo
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Mali oglasi vZasavcubodoše naprej zastonj. Izpolniti morale le priloženo naročilnici 
■ in jo poslati na naslov Uredništva Zasavca, Cesta ZO.julija Zc, 61410 Zagorje ob Savi. | 

Objavili bomo le male oglase (največ 20 besed), kjer bo napisan točen naslov * 
| pošiljatelja. Brezplačno objavljamo le male oglaseza nakapali prodajo osebnih stvari. | 
^Omrežno skupino pišemo takrat, ko je ponudnik iz druge omrežne skupine, ne iz 0601^j

STANOVANJA, PARCELE
PRODAM garsonjero, povejte 

ceno, tel.: 27-321
PRODAM zemljišče na Podmeji, 

tel.: 21-613
PRODAM hišo s CK, telefonom, 

mirna lokacija, asfalt, ugodno, tel.: 
65-201

PRODAM dvoinpolsobno 
stanovanje, 57 m2, CK, telefon, lepo 
ohranjeno, v bloku, tel.: 26-763, po 
20. uri

ENOSOBNO stanovanje, CK, TV, 
mirno okolje, prodam ali menjam za 
večje, tel.: 24-969

PRODAM poslovno stanovanjsko 
parcelo, 587 m2 na Breznem pri 
Rimskih Toplicah, tel.: 41-515

PRODAM zidano garažo v 
Kovinarskem naselju v Trbovljah, 
tel.: 62-338

PRODAM zazidalno parcelo na 
Golovcu v Trbovljah, 3.000 m2, tel.: 
21-841

AVTOMOBILI, DELI
PRODAM kombi C - 25 D z 

opravljenim generalnim servisom, 
tel.: 44-332

PRODAM 750,1. '83, reg. do 12/ 
'96, cena 400 DEM. tel.: 63-112

PRODAM LADO samaro 1,3, 1. 
'87, rdeče barve, prev. 80.000 km, 
reg. do Sr91, tel.: 25-781

PRODAM Z 101, G TL, 1. '87,

prev. 78.000 km. tel.: 22-938 
PRODAM alu platišča 15 col, tel.: 

73-615
PRODAM avtogume vseh 

dimenzij, tel.: 061/887-651
PRODAM motokultivator dizel 8 

KM, s priključki, tel.: 25-443 
PRODAM elektromotor, 5,5 KM, 

2880 obratov, tel.: 25-443

RAZNO
PRODAM CD player Samsung, 

ojačevalec in dva zvočnika, cena 
500 DEM, tel.: 77-184

PRODAM video igre mi ero 
geni us s pištolo in igricami, cena 
kompleta 10.000 SIT, tel.: 61-228 

PRODAM salonitke, 1 x 1,25 m, 
visoki valj 60 kom novih in 60 kom. 
rabljenih 2 leti po enotni ceni 650 
SIT/kom, tel.: 41-515

PRODAM malo rabljeno sobno 
kolo ATLEX digital, s prikazom 
hitrosti, časa vožnje, razdalje in 
porabljenih kalorij, cena 15.000 SIT, 
tel.: 25-810, po 20.00 uri

PRODAM harmoniko ZUPAN, 96 
bas na, dobro ohranjena, tel.: 61-229 

KUPIM malo rabljen betonski 
mešalec, Edvard Lebar, Rove 19, 
Zagorje

PRODAM hrastova soda - 80 in 
100 1, tel.: 61-762, zvečer 

PRODAM zamrzovalno skrinjo, 
1001, za tretjino cene, dodam še eno 
100 1 brezplačno, tel.: 44-332

PRODAM drva v butarah - hrast, 
smreka, bukev, ugodno, tel.: 61-846 

PRODAM raztegljiv kavč, malo 
rabljen, tel.: 42-083

PRODAM smuči ELAN z vezmi 
SALAMONin čevlji ALPINA št. 42, 
vse novo, nerabljeno, tel.: 42-083 

PRODAM knjige za 7. r., kupim 
knjige za 4. r. OŠ, tel.: 61-228 

PRODAM spalnico Alples - hrast, 
staro 3 leta, cena 110.000,00 SIT, 
možnost kredita, tel.: 64-250 

PRODAM jedilno mizo, 4 stole, 
kavč, mizico - vse dobro ohranjeno, 
ugodne cene, tel.: 27-360

PRODAM - ZARADI SELITVE - 
malo rabljen ZIBRO kamin, cena 
35.000,00 SIT in štedilnik - 3 plošče 
na plin, spodaj pečica, zraven plinska 
bomba, cena 15.000 SIT, tel.: 64- 
250, naslov Ghislaine Seifelislam, 
Žabjek 5, Trbovlje

PRODAM otroško posteljico z 
jogijem in športni voziček, tel.: 24- 
965

PRODAM nove usnjene vojaške 
škornje, št. 39, tel.: 26-277

PRODAM otroško posteljo, jogi, 
moško obleko št. 56, tel.: 21-663

ŽIVALI
PRODAM telice simentalke za 

nadaljno rejo ali zakol, tel.: 25-443 
PRODAM plemenskega zajca - 

Beli kalifomijec, star 10 mesecev, 
čista pasma, tel.: 21-613

INŠTRUKCIJE
ŽELITE BOLJŠO OCENO - 

POIŠČITE POMOČ - inštruiram 
matematiko in liziko, po želji tudi 
kakšen drug predmet, tel.: 22-248 

INŠTRUIRAM nemščino in 
francoščino, tel.: 73-719

INŠTRUIRAM strokovne 
predmete elektrotehniške smeri, tel.: 
64-285.

INŠTRUIRAM angleščino za OŠ 
ter angleščino, nemščino in 
francoščino za 1. in 2. letnik srednje 
šole, tel.: 43-756 od 12.00 - 14.00 
ure.

STORITVE
ČE VAM zamrzovalna skrinja 

pušča vodo, zamenjamo izolacijo - 3 
leta garancije, pokličite tel.: 064/ 
332-053, mobitel: 0609/624-731 

STAREJŠIM, slabotnim osebam 
in invalidom nudimo nego in pomoč 
na domu, tel.: 26-624

RABLJENA VOZILA 
0601/27-828
V SEPTEMBRU PODARIMO 

2 ZIMSKI GUMI
VSE CENE SO V DEM!
R5 od 1.91 od 7.750
R5 od I.93 od 9.140
RCIio 1.2 I.94 13.450
R19TSE I.92 14.100
GOLF JX I.87 8.160
VWGOLFJXD od I.87 8.700
VW GOLF CL I.93 18.500
VW PASSAT1.9 TDi I.94 29.500
AUDI 80 avant 1.6 I.94 znižanje
FIAT PANDA 1000 I.93 9.730
FIAT UNO 1.0 IE od I.90 od 8.280
VUGO 45/55 Odl.89 od 2.790
ŠKODA FAVORIT od I.90 od 4.920
LADA SAMARA 1300 I.93 7.590
CITROEN AX odl.93 od 10.280
F0RDTRANSIT I.90 14.780
TOVOTA COROLLA 1.6 I.90 12.680
FIAT PANDA 1.91 6.860
VW SHARAN I.96 testni
VW TRANSPORTER I.92 23:900

MENJAVA STARO ZA 
NOVO, TESTNE VOŽNJE

UGODNO: krediti, leasing

MALGAJ
TRBOVLJE

© 0601/26 525
Audi 0601/26 065 
-eat 0601/27 828 
servis 0601/27 662

od 8.00 do 18.00 ure 
sob. od 8.00 do 13.00 ure

DELO - NUDI

' ZAPOSLIMO redno ali ' 
pogodbeno trgovskega 

potnika na področju 
ZASAVJA za prodajo 

tehničnega blaga, prijave 
poslati na naslov: Vafra 

Commerce d.o.o.. Griže 125, 
3302 GRIŽE, 

tel.: 063/715-735

POSLOVNI STIKI

VLOŽITE CERTIFIKAT - 
NAGRADE: kavni mlinček, 
parni likalnik, radiokasetofon 
Philips, možnost kredita, tel.:

062/836-904

POTREBUJETE POSOJILO, 
tel: 061/220-518



PONUDBA SKB banke
s sponzorji

NAGRADE za naročnike

ZASAVCA

1 . NAGRADA:

Vrednostni bon 
v višini 22.500 SIT

GRAFEX

TISKARNA. ŠTAMPIUKE, NAPISI
Alojz Sešlar s.p.

Podlipovica 31,1411 Izlake 
tel.:0601-74-180; fox:0601/74-110

2. NAGRADA:

Kombi prevozi v vrednosti 
18.000 SIT

^ 1410 ZAGORJE
-̂ tel.: 0601/63 206

f rent^^r telefaks: 0601/63 206
MOBITEL:

jr* jUVAN 0609/61 0057

3. NAGRADA:
^..X trgovina

Bon v vrednosti
18.000 SIT

1
Kisovec, Naselje na šahtu 31, tel.: 0601/71 427, tel.fax. 71 827

Litija, Ljubljanska cesta 9, tel.: 061/883 158

4. NAGRADA: EUMEDIC
Komplet prve pomoči za 
športne ekipe model 
SP0RT-0-PAL

Šmartno pri Litiji, Ivančna gorica 
tel.: 061-887-390

5. NAGRADA:

Prevozne storitve v 
vrednosti 13.500 SIT

Srečko Rozman, s.p.
Izlake 9, 1411 Izlake, tel.:0601/74-003

6. NAGRADA:

Bon v vrednosti
13.500 SIT

lin CENTROMERKUR
tel.:061 -883-238,fax:061 -881-209 

■■■ Valvazorjev trg 25,1270 Litija

7. NAGRADA:
Praktična nagrada v 
vrednosti 9.000 SIT

Jite tei.: oso is 40
Nakup iz naslonjača vaš klic je brezplačen

8. NAGRADA:

VValkman S0NY
EUfi§?RADE

Prešernova 37, ZAGORJE, tel.: 0601/61 575

9. NAGRADA:
Praktična nagrada v 
vrednosti 9.000 SIT

(JA A + 1410 Zagorje
Cankarjev trg 13

BRODAR d.o.o. tel. :0601-64-353

10. NAGRADA:
Storitve v vrednosti
9.000 SIT

SoboslikarstVo in pleskarstvo
RESNIK Marjan, s.p,1411 Izlake, Mlinše 12,tel..0601/75-274

11. NAGRADA:
Bon v vrednosti
9.000 SIT

Sk CVCIUČARNA
Mojco Greben s.p.. Cesto B.julijo 1 
1430 Hrastnik, tel.:0601/44-415

12. NAGRADA:
Blago v vrednosti
9.000 SIT po izbiri

Trgovina z blagom »CIKCAK «
SUva ‘Bizjak
Loa 3,1430 Hrastnik,tei.:0601 /25-535

i

-i

Prijetna jesen v SKB banki j
Jesen, pa čeprav še tako prijetna in lepa, morda ni najbolj primeren 
letni čas za varčevanje in za vezavo denarnih sredstev, kajti večji del 
zaslužka običajno porabimo za nakup ozimnice, pa tudi naši manjši in 
večji šolarji "odnesejo" kar zajeten kupček denarja.
Morda vam kljub temu uspe prihraniti vsaj majhen del zaslužka. Zakaj 
ne bi ta kupček na varnem bančnem računu prerasel v nekoliko 
večjega... s pomočjo SKB banke in njene ponudbe obrestnih mer za 
vezavo denarnih sredstev.

Obrestne mere za vezavo tolarskih sredstev (v %):

revalorizacija (T) skupna obrestna mera

in obrestna mera mesečna letna

od 15 do 30 dni T 0.60 6,27

od 31 do 90 dni T + 5.0 0,90 11,58
od 91 do 180 dni T + 5,2 0,92 11,80

od 181 dni do 1 leta T + 5,5 0,94 12,11
nad 1 leto T + 7,0 1,06 13,71

Pri vezavi nad 500.000 SIT se obrestni meri prištejejo odstotne točke 
glede na višino zneska:
nad 500.000 do 1 mio SIT 0,2 odstotne točke
nad 1 mio do 2 mio SIT 0,3 odstotne točke
nad 2 mio SIT 0,5 odstotne točke.

Obrestne mere za vezavo deviznih sredstev (v %):

ATS FRF DEM USD CHF

na vpogled 2,00 3,00 2,00 2,00 1,00

od 31 do 90 dni 3,05 3,76 3,05 5,20 2,10

od 91 do 180 dni 3,10 3,85 3,10 5,40 2,16

od 181 do 365 dni 3,15 3,87 3,10 5,40 2,16

vezava nad 1 leto 3,54 4,33 3,54 6,12 2,55

Pri vezavi nad 20.000 DEM oziroma protivrednosti v drugi valuti se 
obrestni meri doda:
nad 20.000 DEM do 50.000 DEM 0,05 odstotne točke
nad 50.000 DEM do 100.000 DEM 0,10 odstotne točke
nad 100.000 DEM . 0,15 odstotne točke.

SKB banka vam želi prijetno jesen, hkrati pa vse, ki želijo svoj mali 
kupček oplemenititi, poziva, da za nadaljnje informacije pokličejo v SKB 
banko Agencijo Zagorje ali na zeleni telefon 080 15 15.

SKI MUKAM.

AGENCIJA ZAGORJE
Cesta zmage 1, 1410 Zagorje 
Tel: 0601 61 568 
Faks: 0601 64 699

NAROČILNICA
ZASAVC, Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje o/S 

tel.: 0601/64 250, 64 166; fax. 0601/64 494

Naročam časopis ZASAVC
Ime in priimek ..............................................................

kraj ....................................... poštna št...............

ulica......................................... telefon.....................

datum..................................... podpis..................

NAROČNINO BOM PLAČEVAL:
sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži)

RENT - A -

HRUŠI
Podjetje za trgovino 
in storitve, d.o.o.

* najem osebnih vozil 
‘kombi prevozi 

(oseb 8+1 ali tovor lOOOkg) 
* avtovleka

1420 Trbovlje, Gabrsko 73, Tel./fax:0601/27-386
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NAGRADNA KRIŽANKA
Rešitev nagradne križanke 

pošljite do 11. 9. 1996 na naslov:
UREDNIŠTVO ZASAVCA, 

Cesta 20. julija 2c, Zagorje ob Savi, 
s pripisom "Nagradna križanka" 
(fotokopij ne upoštevamo). Pri 
žrebanju bomo upoštevali le modre 
ovojnice.

Nagrade, ki vas čakajo:
1. nagrada: walkman
2. nagrada: 2 videokaseti
3. nagrada: 2 videokaseti
4. nagrada: enomesečna

naročnina na časopis ZASAVC

Izžrebanci nagradne križanke 
31/96:

1. nagrada: zlat prstan v 
vrednosti 4.500 SIT,

MARJETA LENART, Vre- 
skovo 31, Trbovlje

2. nagrada: obesek v vrednosti 
3.000 SIT,

KRISTJAN KALUDER, Log 
28c, Hrastnik

3. nagrada: popravilo nakita v 
vrednosti 2.500 SIT,

FRANC LEKŠE, Prešernova 
47, Zagorje ob Savi

4. nagrada: enomesečna
naročnina na časopis Zasavc,

MARIJA LAJKOVIČ, 
Opekarna 20a, Trbovlje

Vsem izžrebancem čestitamo!

Nagrade lahko dvignete na 
uredništvu časopisa Zasavc, C. 20. 
julija 2c, Zagorje do 12.09.1996. Če 
se po nagrado ne morete oglasiti 
osebno, nam to sporočitepo telefonu; 
poslali vam jo bomo po pošti.

Rešitev nagradne križanke 
31/96:

ARI ANA, AOUITA, MICHAEL 
JOHNSON, OTI, OR1 A, OČENAŠ, 
RO KA.TROLA, AKAD,ZAVIHE, 
VO, DLAKA, ON, MARLES, 
PIRAN, DOLGIN, USTA, TELE, 
EJEKTOR, ADEN, OČA, AMEN, 
ATILA, NA, ATENEC, PLANER, 
NOVOTARIJE, ASA, KARETA, 
AG,OB,ITAL,RAUNA,LANE, D 
ABO, IVAN, AZIL, OMEN, ČO, 
KITA

NOVO!
Prodaja 

avdio-video 
tehnike 
ter TV

sprejemnikov

ZALOKAR
Trbovlje, Šuštarje vs 3 

teL: 0601/22 466

sm mm
m maa gob dmm m asm

prejem aparatov ob 
i, sredah in peridh, 

med I0h-12hin I6h- I8h.

Če sta se vam pokvarila kamero ali 
videorekorder, ju dojte v prave roke, 
Samo pri nas boste no popravilo 
dobili šest mesecev garancije.



22.3.-20.4.

V tem 
času bi bilo 
bolje, da si 
ne zasta
vljate ci
ljev, kibiod

21.4.-21.5.

vas zahtevali veliko naporov. Vdružbi 
seboste prijetno počutili, zato ne boste 
velikosami.Št.:18.

Zaprli se 
boste vase in 
razmišljali o 
marsičem. 
Pomembno je, 
da se ne upirate 
toku dogajanja, 

ampak sprejmete stvari takšne, kot so. 
Šele takrat boste našli rešitev. Št.: 2. 

^ • -:>e Pozornost bo
ste posvečali do- 
gajanjuokrogvas. 
Bodite obzirni z 
nasveti, saj stvari, 
ki so primerne za 
vas, niso nujno 

primerne tudi za druge. Št.: 7.
Največ 

energije boste 
vložili v part
nerski odnos in

i • v delo. Ob-
n

čutek varnosti 
in topline vam 

bo v tem času veliko pomenil. 
Prizadevali si boste zgladiti spore. 
Št.: 13.

22.5.-21.6.

22.6.-23.7.

J J.\ Veliko stvari, 
ki jih boste po
skušali uresniči
ti, bo v tem 
obdobju ostalo 
neuresničenih,

idfZd
24.7.-23.8. 

saj je to zavas dokaj nestalno obdobje. 
Precej nekritični boste. Št.: 28.

Čeprav vas bo 
na trenutke obšel 
občutek, da sestvari 
nikamor ne pre
mikajo, se zave
dajte, da to ni res. 
Spremembe se bo

do kmalu izrazile tudi navzven.
Št.: 16.

24.8.-23.9.

Naša bodočnost
V trboveljski porodnišnici so od 26. avgusta do 9. septembra rodile:

26. 8.: Tanja Kovač, Zagorje, hčer Mašo;
27. 8.: Rosanda Trnolšek, Zagorje, hčer Tino; 
31. 8.: Zdenka Resnik, Zagorje, sina Boruta, 

Petra Markovič, Trbovlje, sina Saša- 
Aleksandra;

1. 9.: Darinka Štrous, Hrastnik, sina 
Mateja;

2. 9.: Marjanca Kajtna, Laško, sina 
Dejana; Scnada Sellinovič, Zagorje, hčer 
Meliso; Nataša Pozderec, Sevnica, hčer

Ajo; Alenka Koncilja, Trbovlje, hčer Klaro;
3. 9.: Simona Podgornik, Celje, sina Anžeta;

4. 9.: Nataša Senegačnik, Hrastnik, sin Kenana; Gabrijela Ribič, 
Zagorje, sina Dominika; Alenka Tratnik, Trbovlje, sina Urbana; 

6. 9.: Alenka Povhe, Hrastnik, sina Andraža;
7. 9.: Danijela Karner, Celje, sina Vida;

8. 9.: Mateja Š os ter, Trbovlje, hčer Saro; Jerneja Krajšek, 
Radeče, sina Alena;

9. 9.: Vojka Hrovatič, Hrastnik, sina Matica.

Iskreno čestitamo!

Dva policista med patruljiranjem:
"Ali veš, daje na Marksu življenje?"
"Ti si pa res lakaj, to je zaenkrat sarrro hipotenuza," je strokoven drugi.

Občan ustavi policista, ki ponoči patruljira po ulici:
"Oprostite, ali je tisto prvi ali zadnji krajec?"
Policist modro pogleda v nebo in se opraviči:
"Žal vam ne morem pomagati. V teh krajih sem nov."

Dva policista najdeta pred univerzo truplo.
"Zapisnik morava sestaviti. Boš znal napisati univerza?"
"Ne vem."
"Potem pa ga raje prestaviva pred pošto."

Ko se policist vrne z obhoda na postajo, mu komandir reče, da naj gre v 
sejno sobo čestitat Jožetu, ki časti, ker je dobil otroka.

"Kaj pa ima?" je radoveden policist.
"Laški rizling."

"Gospod, kazen boste plačali, ker niste privezani," nagovori policist 
voznika.

"Privezan res nisem, sem pa zato pribit," je korajžen voznik.

Vici so iz knjižice Vicev na račun policije ni.

pse

24.9.-23.10.

Kadar ne dvo
mite vase, ste zelo 
prepričljivi, tako 
boste tudi na 
delovnem mestu 
zelouspešni.Uspeh 
vam bo veliko 
pozitivnejšemupripomogel k 

vrednotenjusebe. Št.: 6.
V tem obdobju 

boste delali le s 
polovično močjo. 
V odnosih ne bo 
šlo vse tako, kot 
ste si zamislili, 
zato je bolje, da 

energijo usmerite drugam. Št.: 27.
Ljudje vam

23.11.-22.12.

bodo naklonjeni 
inspoznaliboste, 
daje to pravi čas 
za določene 
spremembe. 
Odrili boste tudi 

nekaterenapake,katerih ne boste želeli 
večponoviti.Št.:15.

Otožnega 
razpoloženja 
se boste naj- 

^ Ij lažjerešili,če
\ .jfcjr analizirate

23.12.-20.1. in razčistite 
odnose, v ka

terih seje z obeh strani nabralo kar 
nekaj zamere. Št.: 1.

Ko se boste 
naučili bolje opa
zovati, boste 
spoznali, dase tudi 
drugi na trenutke 
srečujejo s pro
blemi osamlj

enosti. Znali boste poslušati in se zato 
tudivelikonaučili.Št.: 12.

Najbolj 
uspešni boste 
pri delu, kjer bo 
prišel pravi 
trenutek, da se 

20.2.-21.3. izkažete. V 
družbi boste 

bolj zaprti vase, druge pa boste z 
veseljem opazovali. Št.: 20.

21.1-19.2.



Pisma bralcev
Zasavc objavlja odmeve na prispevke v časopmurin mnenja 
bralcev o življenju in dogajanju v Zasavju 'N e p o dpi sanih 
pisem ne objavljamo. Dolžina pisemce zaradi prostora 
omejena na ntsjveZ:30 tipkaniji/vrštic. Uredništvo si 
pridružujepraVTco skrajšati tekatfali pa objavttLdaljšega, če 
oceni^dam s skrajšanjem preveč okrnilo zanimivoVseSino.

Tito v Zagorju
Članek, ki ga je napisal v Zasavcu 

gospod Čampa, duhovnik na Lokah 
pri Zagorju, me je povsem 
impresioniral, kajti imenoval me je 
za šefa. Povedati pa mu moram, da 
nisem noben šef, pač pa samo 
predsednik DU. Mislim, damu nisem 
odgovoril samo tega, da je bil Tito 
dober človek. Pač pa toliko dobrega, 
kot je on naredil za človeštvo, do 
sedaj še ni napravil nihče in tudi 
nihče več ne bo. Ne razumem tega, 
kako lahko kot duhovnik in dušni 
pastir obrekuje ljudi, ki so že davno 
mrtvi. Povedati mu moram, da 
Zagorjani nismo opravljivi ljudje, 
kajti za časa stare Jugoslavije je bil 
pred njim duhovnik, ki je živel 
skrajno nemoralno, tako da ga je

cerkveni odborloške cerkveizključil 
in je potem tudi odšel iz Zagorja, in 
sicer v Ameriko. Pa zaradi tega 
Zagoijani omenjenega duhovnika 
nismo nikoli obrekovali. Znano nam 
je tudi, da so nekega duhovnika v 
Cankovi tudi nagnali in so mu celo 
zaklenili cerkev, pa nam o tem 
opišite, kako je s to zadevo, če vam 
je to kaj znano. Povedati vam moram 
še to, da sem na vašo intervencijo 
obvestil člane upravnega odbora 
društva na naši redni seji društva, ki 
se z vašo zahtevo o odstranitvi Titove 
slike iz pisarne niso strinjali. Naš 
upravni odbor šteje 17 članov, v 
katerem pa so člani iz vseh krajevnih 
skupnosti zagorske občine.

Ta moj odgovor je prvi in zadnji, 
kajti nimam se namena z vami v 
bodoče prepirati in razpravljati o

vsem mogočem. Želim, da tudi vi 
prenehate s svojimi pripombami, 
misleč, da imate edini pravico 
kritizirati vse povprek. Skušajte se 
raje posvetiti vašim vernikom, pa 
vam ne bo preostajalo toliko časa za 
obrekovanje vseh živih in mrtvih.

Ta članek naj vam bo v odgovor 
na vaše kritike in pripombe z željo, 
da skušate biti samo dušni pastir, 
kakršnega rimskokatoliške vira 
nakazuje.

Lojze Zupan

Titov duh v Zagorju
Gospod dekan Čampa ne miruje 

in ne miruje! Kljub številnim 
opazkam, ki so mu namenjene po 
časopisih, mu ni nič do osebnega 
ponosa! Vsak normalen človek ima 
svoj ponos. Odgovor o Titu. Njegov 
duh živi še med nami. Bili smo 
ponosni nanj, bil je izreden 
vojskovodja, partizanske borce je 
vodil od zmag do zmag.

Njegova vladavina je trajala 45 
let, brez vsakih vojn na Balkanu. V 
socializmu so se otroci revnih staršev 
lahko šolali, imeli so tudi Titovo 
štipendijo, česar v kraljevini

Jugoslaviji ni bilo. Imeli smo boljši 
standard, gospoda ni izkoriščala 
rudarjev kot v bivši Jugoslaviji, kjer 
je vladala klerikalna oblast.

Veliko tega sem že napisala in 
priložila v dokaz fotografijo 
gladovne stavke, čakanja otrok na 
hrano pred Weinbergeijevim mlinom 
itd.). Vam to ni pomenilo nič, ker vi 
niste občutili knapovske revščine. 
Omenjate tudi Titove otroke, to je 
stvar posameznika, zato naj vsak 
pometa pred svojim pragom.

V zadnjem članku Zasavca ste 
omenjali gradnjo cerkve na Lokah. 
Kolikor mi je znano, so vam tudi 
pomagali pri gradnji partizanski borci 
in komunisti.

Vprašam vas. kaj bi naredila 
okupatorjeva in domobranska voj
ska, če bi oni zmagali. Veijetno bi 
vse nas uničili, tako so tudi med 
okupacijo pobijali nedolžne žrtve.

Se glede partizanskih zvezd in 
spomenikov, ki vam gredo na živce, 
ker niso blagoslovljene, pač pa so 
boleči spomin na krvave mučeniške 
žrtve, ki jih je veliko dala tudi 
zagorska dolina.

Pavla Vogrič - Sajovic

ŽIVE

ČE jb Nblšdo PAMETEN, SpOZNAMO JO MNOCjO boljb iz 
Njtqovih vpitAŠANj kot iz (UGOVOROV.

De Leviš

NAjpAMETNEjši j E lisii, ki SE TECjA NE ZAVbdA.
Boileau

V NbkAlEliitt pRiMtuili pameten bili, pOMENl' bili 
SIRAhopeiEN.

Marie von Ebner-Eschenbach

Samo zato, ksn sfm bil popitEj neumen, sem dANEs 
PAMETEN.

Goethe

Iz NEUMNE dupliNE NEUMEN VETER pilrA.
domača modrost

Pfibd NEUMNOsijo onfme ceIo boqovi.
angleški pregovor

Neumnost ]e prostovoIJna nesreča.
NicholasLing

KdOR pRiZNA svojo NEVEdNOST, 
jo pokAŽE E N kit AT, kdOR jo skuŠA pRikliili, 

jo RAzkAZUjE MNOqokl!AI.
japonski pregovor

OmeJen! ljudje so |X)dol)Ni STEklfNicAM z ozkiMi qitli. 
ČiM MANj TEkoČiNE VSEbujbjo,

TEM VEČ bltUpA dblAJO.
Alexander Pope

DbjANjA qOVORE qlASNfjf koi btSKlh.
flandrski izrek

KdoR MNoqo qovoiti - Ali veliko ve Ali Iaže.
romunski pregovor

CoSTObbSEdNi Ijudjb SO pRbklblSTVO NAŠE 
ZEMljE.

RalphVValdo Emerson

Vsi ljudje so si podoliNi v besedAh, samo po dbtib se: 
RAzlikujEjo.

Moliere



ČETRTEK, 12. 9. 1996
9.00 VIDEOSTRANI 12.00 

KONTAKTNA ODDAJA (p), 18.00 
VIDEOSTRANI,20.00 VSE MANJ JE 
DOBRIH GOSTILN, 21.00 REZER
VIRANO

PETEK, 13. 9. 1996
9.00 VIDEOSTRANI, 12.00 RE

ZERVIRANO,18.00 VIDEOSTRANI,
20.00 PRELUDIJ, 20.15 ŽEBLJIČKI 
(kontaktna oddaja s filmsko lestvico in 
skritim gostom), 21.15 FILM TEDNA 
(izbor gledalcev)

SOBOTA, 14. 9. 1996
8.30 VIDEOSTRANI. 9.00 

SOBOTNA DOPOLDANKA (ZANI
MIVOSTI IN POROČANJE S TERE
NA, POGOVORI, GLASBENI GOST),
13.00 VIDEOSTRANI, 16.00 
SNOOPV - ODDAJA ZA MLADE 
VSEH STAROSTI, 17.00PESEM DO
MAČA, 16. ODDAJA O NARODNO
ZABAVNI GLASBI

NEDELJA, 15. 9. 1996
12.30 VIDEOSTRANI, 13.00 

ŠPORT NA K 10 (p), KONTAKTNA 
ODDAJA (p), VSE MANJ JE DOBRIH 
GOSTILN (p), ŽEBLJIČKI (p), FILM 
TEDNA

PONEDELJEK, 16. 9. 1996
9.00 VIDEOSTRANI,12.00PESEM 

DOMAČA, 15. ODDAJA (p), 18.00 
VIDEOSTRANI, 20.00 BINGO 
B9NGO.20.45ŠPORTNA K 10,21.00 
REZERVIRANO

TOREK, 17.9. 1996
9.00 VIDEOSTRAN 1,12.00 ŠPORT 

NA k 10 (p), 18.00 VIDEOSTRANI,
20.00 VIDEOSPOT, 20.15 KON
TAKTNA ODDAJA, 21.00 HIGIEA - 
oddaja o zdravstvu

SREDA, IS. 9. 1996
9.00 VIDEOSTRANI, 12.00

KONTAKTNA ODDAJA (p), 16.00 
VIDEOSTRANI, 18.00 OTROŠKI 
PROGRAM: ZAJČEK JAKA - 
VIOLINA, 18.20 ŠPORT IN 
REKREACIJA - KOLESAR ANDREJ 
HAUPTMAN, 18.45 GLASBENA 
SKRINJICA - OBVEZNA SMER, DJ 
HERBIE, VALVASOR 19.25
ZGODOVINA, KULTURA IN MI - 
OTROŠKI PEVSKI ZBOR NAVDIH 
IZ MOSKVE. 19.50 NAŠ GOST - 
JANEZ VASLE, SLOVENSKI

KONZUL V GRČIJI,20.30 POZDRAV 
POLETJU - 1. DEL GLASBENE 
PRIREDITVE, 22.20 OBVESTILA

ČETRTEK, 12.9. 1996
8.30 VIDEOSTRANI, 9.45 TV 

PRODAJA, 10.00 SREDA NA ETV 
(p), 16.45 TV PRODAJA, 17.00 
TOREK NA ETV (p), 20.00 OBISK V 
VRTCU JURČEK (KNJIŽNI MOLJI), 
20.20 SPOT TEDNA, 20.23 NE 
ZAMUDITE, 20.25 EPP. 20.30 
ZASAVSKI MAGAZIN, 20.45 FILM 
TEDNA: KRVNA ZVEZA, 22.15 NE 
ZAMUDITE, 22.20 TV PRODAJA

PETEK, 13.9. 1996
8.30 VIDEOSTRANI, 9.45 TV 

PRODAJA,10.00ČETRTEK NA ETV 
(p), 16.45 TV PRODAJA, 17.00 
SREDA NA ETV (p), 20.00 NAŠI 
KRAJI IN LJUDJE: FRANC VIDMAR,
20.30 POZOR, SNEMAMO. 20.40 
EPP, 20.45 SPOT TEDNA, 20.50 IZ 
PRODUKCIJE LTV SLO (POTO
VANJA - SAHARA; SVET MODE - 
JANJA ZUPAN), 21.40 NE ZAMU
DITE, 21.45 TV PRODAJA

NEDEUA, 15.9. 1996
8.30 VIDEOSTRANI, 8.45 TV 

PRODAJA, 9.00 OBISK V VRTCU 
(KNJIŽNI MOLJI) (p), 9.20 SPOT 
TEDNA (p),9.23 NE ZAMUDITE,9.25 
EPP, 9 JO ZASAVSKI MAGAZIN (p), 
9.45 NAŠI KRAJI IN LJUDJE: FRANC 
VIDMAR (p), 10.15 POZOR, SNE
MAMO (p). 10.25 TEDENSKA RE
PORTAŽA: ZBOR PLANINCEV NA 
ZASAVSKI SVETI GORI (p), 10.55 
NE ZAM UDITE, 11.00TV PRODAJA

PONEDELJEK, 16.9. 1996
8 J0 VIDEOSTRANI, 20.00 3-2-1 

START, 20.30 EPP.20J3 NE ZAMU
DITE, 20.35 SPOT TEDNA, 20.40 
FILMSKI VEČER: NEPREMA- 
GLJIVA,22.IONE ZAMUDITE,22.15 
TV PRODAJA

TOREK, 17.9. 1996
8.30 VIDEOSTRANI, 9.45 TV 

PRODAJA, 10.00 PONEDELJEK NA 
ETV (p).11 JO VIDEOSTRANI,20.00 
GLASBENI VEČER: VIVA NA 
ČEŠKEM, 21.00 EPP, 21.03 NE 
ZAMUDITE, 21.05 SPOT TEDNA, 
21.10 NE ZAMUDITE, 21.15 TV 
PRODAJA

SREDA, U.9. 1996
8.30 VIDEOSTRANI, 9.45 TV 

PRODAJA. 10.00 TOREK NA ETV 
(p), 11 JO VIDEOSTRANI. 16.45 TV 
PRODAJA, 17.00 PONEDELJEK NA 
ETV (p), 20.00 VIDEOBOOM 40, 
20.50 EPP, 20.53 NE ZAMUDITE, 
20.55 SPOT TEDNA, 21.00 
TEDENSKA REPORTAŽA: ČLANI

DRUŠTVA INVALIDOV V ŠMAR
JEŠKIH TOPLICAH, 21.30 NE 
ZAMUDITE, 21.35 TV PRODAJA

ČETRTEK, 12.9.1996
6.00 - 10.00 JUTRANJI PRO

GRAM, 10.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ, 14.15 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.15 RGL 
KOMENTIRA IN OBVEŠČA, 16.15 
RADIO DW IN ZASAVSKI DNEV
NIK, 16.45OBVESTILA INEPP.17.00 
OB SAVI NAVZDOL, OB SAVI 
NAVZGOR, 18.45 POROČILA, 19.00 
- 24.00ŽIVA NOČ24.00- 6.00 NOČNI 
PROGRAM

PETEK, 13.9.1996
6.00 - 10.00 JUTRANJI PRO

GRAM, 10.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ, 14.15 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.15 RGL,
15.30 GLASBENE NOVOSTI, 16.15 
RADIO DW IN ZASAVSKI DNEV
NIK, 17.00 MLADINSKI VAL. 18.45 
POROČILA, 19.00 NOČNI PRO
GRAM

SOBOTA, 14.9.1996
8.00 DOBRO JUTRO, 9.00 PO

PEVKA TEDNA, 10.00 GOST NA 
RADIU,10.45EPP,11.00TEDEN BIL 
JE ŽIV, 12.00 KUHAJMO Z DUŠO, 
12.45 OBVESTILA IN EPP, 13.00 
POROČILA, 14.00 ČESTITKE, 15.15 
RGL KOMENTIRA IN OBVEŠČA.
16.15 RADIO DW IN ZASAVSKI 
DNEVNIK, 16.45 OBVESTILA IN 
EPP, 17.00 SOBOTNO POPOLDNE,
19.00 NOČNI PROGRAM

NEDEUA, 15.9.1996
8.00 - 9.00 DOBRO JUTRO, 9.00 

CIO VRTILJAK, 10.45 OBVESTILA 
IN EPP, 11.00 TEDEN JE ZA NAMI,
11.15 VIŽA TEDNA,12.00 VEČNO 
ZELENE MELODIJE, 12.30 EPP, 
12.450BVESTILA,13.00 ČESTITKE 
POSLUŠALCEV, NEDELJSKO 
POPOLDNE, 19.00 NOČNI 
PROGRAM

PONEDEUEK, 16.9.1996
6.00 - 10.00 JUTRANJI PRO

GRAM, 10.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ, 14.15 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA, EPP, 15.15 RGL 
KOMENTIRA IN OBVEŠČA, 15.30 
ŽELELI STE JIH SLIŠATI. 16.15 
RADIO DW IN ZASAVSKI DNEV
NIK, 16.45 OBVESTILA. EPP, 17.00 
RADIO NA OBISKU, 18.00 ODDAJA 
O KULTURI,18.45 POROČIL A, 19.00 
NOČNI PROGRAM

TOREK, 17.9.1996
6.00 - 10.00 JUTRANJI PRO

GRAM, 10.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ, 14.15 POROČILA, 14.45

ob 17.00: 13. 9. - 15. <>.:
ŠKRLA 1NO ZNAMENJE (dia-

9.; NI KINO PREDSTAVE; 18. 
9. m 19. 9.: TAJNI AGENT 000

KINO DOL PRI HRASTNIKU
14. 9.: IZVIRNI STRMI

-*££2i
12. 9. -16. 9.; TAJNI AGENT

ISSglMlB
- 9 ' H); 13.9,- 16.9.; UKRADEN A

kom.,, vsakdan,;!- igMi 
17. 9. - !9. 9,: 1, RAS ER ,.,kc ■. 
vsakdan ob 17.00: 17..9,- 19.9.: 
liRC)(grtTzIj;), vsak dan 
ob I V.00;

14.9.in KS.9.: ERASER.as; ,

KINO ZAGORJE
12.9.-15.9.: MESEČINA IN

r,.,.,„.„.NOVO(dra|na, -v, ()h

- 17. 9.; UlEKO DE JULKO

liiillllllilillillll
MISIJA-NEMOGOČE IHI M-

Q* ~ .»•V’-
ob 21.00; 18. 9. in 19. <>.: 
^filDliEVKl (grozi):). sre. inčev.

< »A /VA

KINO IZLAKE
15. 9.: BILKO DE BILKO

OBVESTILA IN EPP, 15.15 RGL 
KOMENTIRA IN OBVEŠČA. 16.15 
RADIO DW IN ZASAVSKI 
DNEVNIK, 16.45 OBVESTILA. EPP,
17.00 ŠPORT, 18.45 POROČILA,
19.00 NOČNI PROGRAM

SREDA, 1 «.9.1996
6.00 - 10.00 JUTRANJI PRO

GRAM, 10.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ, 14.15 SPOROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.15 RGL 
KOMENTIRA IN OBVEŠČA. 16.15 
RADIO DW IN ZASAVSKI 
DNEVNIK, 16.45 OBVESTILA IN 
EPP, 17.00 UPOKOJENCI MED 
NAMI, 18.45 POROČILA, 19.00 
NOČNI PROGRAM



Aleksandrov ni
Predsednik Milan Kučan je spoštoval željo Redakcije jetrnie po 

čim hitrejšem razpisu volitev. Imeli smo namreč najboljši namen, 
da o politikih poročamo čim manj, seveda pa smo izbrali povsem 

napačnega avtorja. Časa je le dva meseca, Rdeči Revir, ki mu je 
bila naloga zaupana, pa ni prišel dlje kot do črke A. Bog nam 
pomagaj, in vam, seveda, tudi. Ampak, zdaj je, kar je. Vaša

Redakcija jetrnie

Zagorje: Trbovlje $:1

nikoli preveč
Aleksandrom je bilo dano, da pomembneje ustvarjajo politično 

zgodovino človeštva kot npr. Kunigunde, Pankraciji ali Filomene. 
Kratek sprehod po takšni Aleksandriji je zgovoren dokaz, da brez 

Aleksandrov ni politike. V politiki, preprosto, so Aleksandri bili in 
bodo. In zato jim gre tale izsek iz njihovega političnega imenika.

Vili Treven iz Nogometnega kluba Rudar nam je povedal, da so na tako 
naslovljeno vprašanje v prejšnjem Zasavcu dobili celo goro odgovorov. In 

čisto vsi odgovori šobili pravilni. Zato tudi niso izžrebali nobenega nagrajenca, 
saj so pravilni odgovori čista zajebancija.

v

Strajharvrožcah
Prvi zasavski gospodarstvenik in Svein direktor Miroslav Štrajhar seje 

odločil, da bo poslej vedno v rožcah. Pravzaprav med njimi. V Savinjskem 
gaju, med tamkajšnjimi rožcami, je postavil stalni razstavni paviljon.

Trbovlje vračajo udarec
Po invaziji direktoij ev, kriznih menedžerj e v in no vih lastnikov s štajerskega 

konca v Trbovlje slednje zdaj vračajo udarec. Direktor celjske bolnišnice je 
pred kratkim postal zdravnik Samo Fakin.

Aleksander 1. - car iz Rusije, ki je to postal po dvorski zaroti, 
ustanovitelj svete alianse, poraženec in zmagovalec proti Napoleonu.

Aleksander II. - tudi car iz Rusije, tudi ekspanzionist. Ko so ga 

počili v Petrogradu, je na carski prestol sedel njegov sin, seveda 

tudi Aleksander.

Aleksander VI. - rimski papež, ki je prišel iz Španije, znan po 
razvratnosti in številnih otrocih, med katerimi slovita hči Lukrecija 

in sin Cesare Borgia.
Alexander G. Bell - fiziolog iz Anglije, ki je izumil telefon in 

tako omogočil politični metodi, kotsta diplomacijam prisluškovanje.
Aleksander Dubček - partijski predsednik iz Slovaške, avtor 

praške pomladi, ponoven vzpon v devetdesetih pa se je končal v 

tragični avtomobilski nesreči.
Alexander Fleming - nobelovec iz Anglije, ki je odkril penicilin 

in tako omogočil, da nas zaradi politikov ne boli več glava.

Aleksandra Forte - svetnica iz Trbovelj, ki resda ni postala mati 
županja, bo pa morda kmalu muzejski stolček zamenjala z 

ministrskim.
Aleksander I. Karadordevič - kralj iz Jugoslavije, ki se mu je 

po trinajstih letih diktature zgodil atentat; za glavo so ga skrajšali 

v Marseillu.

Aleksandra Kornhauser - svetovno znana kemijska 
strokovnjakinja iz Slovenije je bila nekaj časa tudi v političnih 

laboratorijih: podpredsednikovala je Kavčičevi vladi.
Aleksander Kwasniewski - predsednik iz Poljske - od lanskega 

novembra - in zelo živ dokaz tega, da slava Aleksandrov še ne 

zahaja.
Aleksander Obrenovič - kralj iz Srbije, ki je to postal že pri 

trinajstih letih, avtor enega državnega udara. Končal je. tipično 

aleksandrovsko, v atentatu.
Aleksandra Povhe - tudi svetnica iz Trbovelj, ki sicer še ni 

poskušala biti mati županja, bo pa morda direktorica tamkajšnjega 

kulturnega doma.
Aleksander I. Solženicin - pisatelj iz Rusije, ki si je Nobelovo 

nagrado in izgon iz Sovjetske zveze prislužil s popisovanjem 

Stalinovih gulagov.
Aleksander Veliki - vojskovodja in kralj iz Makedonije, ki je 

rad potoval, vendar ne po tujih deželah: zato je pol Azije naredil za 

svoje dvorišče.
Rdeči Revir

J

C



po vaši meri.

Ali se zavedate, da boste za svojo bodočo 
socialno varnost morali poskrbeti tudi sami?

Prostovoljno pokojninsko zavarovanje 
Zavarovalnice Triglav vam omogoča ravno to: 
premišljeno naložbo v bodočo socialno 
varnost, glede na vaše plačilne zmožnosti in 
pričakovane potrebe.

Prostovoljno pokojninsko zavarovanje 
Zavarovalnice Triglav je prvi produkt na 
slovenskem zavarovalnem trgu, ki je po 
kvaliteti in obliki primerljiv s prostovoljnimi 
oblikami pokojninskih zavarovanj v Zahodni 
Evropi.

Pokojnina

ŽIVLJENJSKI KROG

Prostovoljna 
pokojninska zavarovanja

zavarovalnica triglav



rEF Celje - skladišče
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Trbovlje
5000003469,33
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COBISS ©

NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO

OBVEZNICE
Banke Zasavje d.d. Trbovlje

v nominalni vrednosti 
500,1.000,10.000,50.000 in 100.000 DEM

po fiksni 7,5% obrestni meri

ŽE V PRODAJI
Vpis: za fizične osebe v vseh enotah Banke Zasavje 
za pravne osebe na sedežu banke - odsek sredstev

Me zamudite ugodne priložnosti za oplemenitenje vaših sredstev.

NAROČILNICA
ZASAVC. Cesta 20. julija:2c, Zagorje ob Savi 

v -1 V64 250, 64 166; fax: 0601/64 494tel.: 0601
Naročam

Ime in priimek 

Datum rojstva 

kraj 

: ulica 

datum:

^ : »H™
NAR O

- .časopis ZASAVC

sproti, trimesečno,

poštna št. 

telefon 

podpis
ČNINO BOM PLAČEVAL:

polletno (ustrezno obkroži) _;


